|  |
| --- |
| **Zamawiający:**  **Miasto Gorzów Wielkopolski - Zakład Gospodarki Mieszkaniowej w Gorzowie Wlkp. ul. Wełniany Rynek 3**  Zaprasza do złożenia oferty w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego w trybie podstawowym z możliwością przeprowadzenia negocjacji o wartości zamówienia poniżej progów unijnych, o jakich stanowi art. 3 ustawy z 11 września 2019 r. - Prawo zamówień publicznych (Dz. U. z 2021 r. poz. 1129) – dalej Pzp na **usługę** pn.: |
| Ubezpieczenie majątku i odpowiedzialności cywilnej Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej  w Gorzowie Wlkp. na lata 2022-2023 |
| **Przedmiotowe postępowanie prowadzone jest przy użyciu środków komunikacji elektronicznej. Składanie ofert następuje za pośrednictwem platformy zakupowej dostępnej pod adresem internetowym:** <https://platformazakupowa.pl/pn/zgm_gorzow>/proceedings |
| Zapoznałem/am się z treścią i nie wnoszę zastrzeżeń:   1. Główny Księgowy ………………   /pod względem finansowym/   |  | | --- | | Zatwierdził Dyrektor ZGM  Paweł Nowacki  *(pieczęć i podpis na oryginale)*  2021-11-10 |  1. Radca Prawny …………………. |

Spis treści

[I. Informacje ogólne 2](#_Toc61598574)

[II. Opis przedmiotu zamówienia 3](#_Toc61598575)

[III. Termin wykonania zamówienia 23](#_Toc61598576)

[IV. Projektowane postanowienia umowy w sprawie zamówienia publicznego, które zostaną wprowadzone do treści tej umowy 23](#_Toc61598577)

[V. Informacje o środkach komunikacji elektronicznej, przy użyciu których Zamawiający będzie komunikował się z wykonawcami oraz informacje o wymaganiach technicznych i organizacyjnych sporządzania, wysyłania i odbierania korespondencji elektronicznej 23](#_Toc61598578)

[VI. Termin związania ofertą 25](#_Toc61598579)

[VII. Podstawy wykluczenia i warunki udziału w postępowaniu 26](#_Toc61598580)

[VIII. Opis sposobu przygotowania oferty 32](#_Toc61598581)

[IX. Sposób oraz termin składania ofert 35](#_Toc61598582)

[X. Termin otwarcia ofert 37](#_Toc61598583)

[XI. Sposób obliczenia ceny 37](#_Toc61598584)

[XII. Opis kryteriów oceny ofert, wraz z podaniem wag tych kryteriów i sposobu oceny ofert 38](#_Toc61598585)

[XIII. Informacje o formalnościach, jakie muszą zostać dopełnione po wyborze oferty w celu zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego 40](#_Toc61598586)

[XIV. Istotne dla stron postanowienia, które zostaną wprowadzone do treści zawieranej umowy w sprawie zamówienia publicznego, ogólne warunki umowy albo wzór umowy, jeżeli zamawiający wymaga od wykonawcy, aby zawarł z nim umowę w sprawie zamówienia publicznego na takich warunkach 41](#_Toc61598587)

[XV. Pouczenie o środkach ochrony prawnej przysługujących Wykonawcy 41](#_Toc61598588)

[XVI. Pozostałe informacje 42](#_Toc61598589)

[XVII. Informacja w zakresie ochrony danych osobowych 42](#_Toc61598590)

[XVIII. Załączniki do SWZ 43](#_Toc61598591)

## I. Informacje ogólne

**1. Dane zamawiającego:**

Miasto Gorzów Wlkp.- Zakład Gospodarki Mieszkaniowej, ul. Wełniany Rynek 3, 66-400 Gorzów Wlkp., NIP 599-00-19-632 - reprezentowany przez:

Pawła Nowackiego – Dyrektora

Numer tel. 95 71 38 71 01

E-mail: [biuro@zgm.gorzow.pl](mailto:biuro@zgm.gorzow.pl)

Strona internetowa: [www.zgm.gorzow.pl](http://www.zgm.gorzow.pl)

Godziny urzędowania: poniedziałek: 7.00-16.00; wtorek: 7.00-16.30;

środa-czwartek-piątek: 7:00-15:00

**2. Adres strony internetowej, na której udostępniane będą zmiany i wyjaśnienia treści SWZ oraz inne dokumenty zamówienia bezpośrednio związane z postępowaniem o udzielenie zamówienia**

Zmiany i wyjaśnienia treści SWZ oraz inne dokumenty zamówienia bezpośrednio związane z postepowaniem o udzielenie zamówienia będą udostępniane na stronie internetowej https://platformazakupowa.pl/pn/zgm\_gorzow/proceedings na stronie niniejszego postępowania.

**3. Tryb udzielenia zamówienia**

3.1. Postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego prowadzone jest w **trybie pod­stawowym**, na podstawie art. 275 pkt 2 ustawy z dnia 11 września 2019 r. - Prawo zamówień publicznych (Dz. U. z 2021 r., poz. 1129) [zwanej dalej także Pzp].

3.2. Szacunkowa wartość przedmiotowego zamówienia nie przekracza progów unijnych, o jakich mowa w art. 3 Pzp.

3.3. Zamawiający przewiduje wybór najkorzystniejszej oferty z **możliwością prowa­dzenia negocjacji**, co oznacza uprawnienie a nie obowiązek ich przeprowadzenia.

Przeprowadzenie negocjacji będzie możliwe w szczególności w sytuacji, gdy wartość oferty najkorzystniej przekroczy wartość przeznaczoną przez Zamawiającego na realizację zamówienia.

Jeżeli Zamawiający zdecyduje o przeprowadzeniu negocjacji, zastrzega sobie prawo do skierowania zaproszenia do maksymalnie 3 wykonawców, którzy złożą oferty najkorzystniejsze wg kryteriów oceny ofert określonych w swz, spośród ofert niepodlegających odrzuceniu.

Jeżeli liczba ofert niepodlegających odrzuceniu będzie mniejsza niż 3, zamawiający zaprosi do negocjacji wszystkich wykonawców.

3.4. W przypadku zdecydowania o przeprowadzeniu negocjacji, w pierwszym kroku Zamawiający poinformuje równocześnie wszystkich wykonawców, którzy złożyli oferty, o wykonawcach:

1. których oferty nie zostały odrzucone, oraz punktacji przyznanej ofertom w każdym kryterium oceny ofert i łącznej punktacji,
2. których oferty zostały odrzucone, podając uzasadnienie faktyczne i prawne

3.5. Zamawiający w zaproszeniu do negocjacji wskaże miejsce, termin i sposób prowadzenia negocjacji. Negocjacje mogą odbywać się za pośrednictwem komunikatów prywatnych na <https://platformazakupowa.pl/pn/zgm_gorzow> na stronie niniejszego postępowania.

3.6. **Negocjacje** treści ofert nie będą mogły prowadzić do zmiany treści swz, a **dotyczyć będą wyłącznie tych elementów treści ofert, które podlegają ocenie w ramach kryteriów oceny ofert określonych w rozdziale XII swz i będą prowadzone w celu ulepszenia złożonych ofert.**

3.7. Negocjacje mają charakter poufny, zatem żadna ze stron nie może bez zgody drugiej strony ujawniać ich treści. Zgoda jest udzielana w odniesieniu do konkretnych informacji i przed ich ujawnieniem.

3.8. Po przeprowadzeniu negocjacji, Zamawiający zaprosi wykonawców, z którymi prowadził negocjacje, do złożenia ofert dodatkowych.

3.9. Zaproszenie do złożenia ofert dodatkowych będzie zawierać co najmniej:

1. nazwę oraz adres Zamawiającego, nr telefonu, adres strony internetowej prowadzonego postępowania;
2. sposób i termin składania ofert dodatkowych oraz termin otwarcia tych ofert

3.10. Wykonawca może złożyć ofertę dodatkową, która zawiera nowe propozycje w zakresie treści oferty podlegających ocenie w ramach kryteriów oceny ofert wskazanych przez zamawiającego w zaproszeniu do negocjacji.

3.11. **Oferty dodatkowe nie mogą przewidywać wartości mniej korzystnych niż wskazane w ofertach pierwotnych złożonych przez wykonawców.**

3.12. Oferta przestaje wiązać wykonawcę w zakresie, w jakim złoży on ofertę dodatkową zawierającą korzystniejsze propozycje w ramach każdego z kryteriów oceny ofert wskazanych w zaproszeniu do negocjacji.

3.13. Oferta dodatkowa, która będzie mniej korzystna w którymkolwiek z kryteriów oceny ofert wskazanych w zaproszeniu do negocjacji niż oferta złożona w odpowiedzi na ogłoszenie o zamówieniu, podlega odrzuceniu.

## II. Opis przedmiotu zamówienia

1. **KODY CPV i zakres ogólny przedmiotu zamówienia**

CPV-66516400-4-Usługi ubezpieczenia od ogólnej odpowiedzialności cywilnej;

66516000-0-Usługi ubezpieczenia od odpowiedzialności cywilnej,

66515400-7-Usługi ubezpieczenia od skutków żywiołów; 66515100-4- Usługi ubezpieczenia od ognia

**Przedmiotem zamówienia są ubezpieczenia:**

* 1. od ognia i innych zdarzeń losowych;
  2. od kradzieży z włamaniem i rabunku z ryzykiem wandalizmu/dewastacji;
  3. sprzętu elektronicznego od wszystkich ryzyk;
  4. odpowiedzialności cywilnej:

1. z tytułu posiadanego mienia i prowadzonej działalności (OC deliktowa) wraz z rozszerzeniami:
2. włączeniem szkód wodociągowych, kanalizacyjnych i centralnego ogrzewania,
3. włączeniem szkód zalaniowych,
4. odpowiedzialnością cywilną pracodawcy;

b) zarządcy nieruchomości (ubezpieczenie obowiązkowe).

1. **WYMAGANE WARUNKI UBEZPIECZEŃ I SUMY:**

Zamawiający zastrzega sobie **prawo do uaktualnienia sum ubezpieczenia** **do chwili zawarcia ubezpieczenia,** tj. do 31.12.2021 r. (dotyczy ewentualnego zbycia lub zakupu majątku w trakcie trwania wyboru Wykonawcy).

W poniższych ubezpieczeniach **WSZYSTKIE OGRANICZENIA ODPOWIEDZIALNOŚCI**, **w postaci franszyz** **(integralnych i redukcyjnych) oraz udziałów własnych, SĄ ZNIESIONE (WYKUPIONE)**.

Wykonawca może zastosować powyższe ograniczenia tylko w przypadku, gdy jest to wymóg wynikający z ogólnych warunków ubezpieczeń, którego nie można znieść (wykupić), przy czym ograniczenia te **–** określone kwotowo – **nie mogą przekroczyć w:**

1. ubezpieczenie od ognia i innych zdarzeń losowych – maksymalnie 300 zł (tylko franszyza intagralana), franszyza redukcyjna lub udział własny - brak
2. ubezpieczeniu sprzętu elektronicznego od wszystkich ryzyk – maksymalnie 400 zł (franszyza redukcyjna), franszyza integralna - brak,
3. ubezpieczeniach odpowiedzialności cywilnej – maksymalnie 100 zł (tylko franszyza integralna), franszyza redukcyjna - brak.

**W pozostałych grupach ryzyk niewymienionych - franszyzy i udziały własne są wyłączone.**

**Przekroczenie powyższych limitów ograniczeń spowoduje odrzucenie oferty.**

**Komentarz:** Definicje wszystkich klauzul, o których mowa poniżej, zamieszczono w części II pkt. 2.5. SWZ.

* 1. ***Ubezpieczenie od ognia i innych zdarzeń losowych:***

*System ubezpieczenia:* ·na pierwsze ryzyko (tj., mienie pracownicze, dewastacja ubezpieczonego mienia), na sumy stałe;

*Zakres ubezpieczenia:* ·pożar (ogień), uderzenie pioruna, wybuch, upadek pojazdu powietrznego, huragan/silny wiatr, deszcz nawalny, śnieg, grad, lawina, ciężar/napór śniegu lub lodu, powódź, trzęsienie, zapadanie lub osuwanie się ziemi, szkody wodno-kanalizacyjne i centralnego ogrzewania (w tym m.in.: zalanie, pękanie rur), uderzenie pojazdu w ubezpieczony obiekt, huk ponaddźwiękowy, przewrócenie się drzew lub innych wysokich konstrukcji, dym, sadza, ryzyko przepięć elektrycznych, zniszczenie ubezpieczonego mienia wskutek akcji ratunkowej, prowadzonej w związku ze zdarzeniami, objętymi ubezpieczeniem oraz inne ryzyka dodatkowe wynikające z OWU.

*Klauzule obligatoryjne:* reprezentantów (A1), automatycznego pokrycia (inwestycyjna) (A2), przepięcia/przetężenia (A3), rozliczenia składek (A4), warunków i taryf (A5), zgłaszania szkód (A6), oględzin po szkodzie (A7), rozstrzygania sporów (A8), kosztów dodatkowych (A10), dewastacji (A11), ograniczenia zasady proporcji odnośnie budynków i budowli (A12), prac budowlanych (A13), likwidacyjna dotycząca środków trwałych (A16), składowania (A17), zabezpieczeń przeciwpożarowych i przeciw-kradzieżowych (A18), odstąpienia od zasady proporcji (A19), poszukiwania przyczyny szkody (A20), odtworzenia dokumentacji (A21).

*Wykazy:* ·budynków mieszkalnych, niemieszkalnych oraz budowli w ***załączniku nr 7,*** sprzętu elektronicznego powyżej 5 lat w ***załączniku nr 8***

*Sumy ubezpieczenia:*

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Budynki** | ogółem: | **134 166 929,25 zł** |
| * + - Mieszkalne |  | 78 823 772,64 zł |
| * + - Niemieszkalne |  | 55 156 156,61 zł |
| **Budowle** |  | **4 984 751,09 zł** |
| **Majątek trwały, urządzenia, wyposażenie** | ogółem: | **4 498 761,27 zł** |
| **Sprzęt elektroniczny stacjonarny i przenośny (powyżej 5 lat)** | ogółem: | **837 775,90 zł** |
| **Majatek niskocenny** | ogółem: | **200 000,00 zł** |
| **Mienie osobistego użytku pracowników** | ogółem: | **50 000,00 zł** |
| **Przepięcia – limit odpowiedzialności** | ogółem: | **200 000,00 zł** |
| **Przewrócenie się drzew i innych wysokich konstrukcji – limit odpowiedzialności** | ogółem: | **200 000,00 zł** |
| **Dewastacja** | ogółem: | **200 000,00 zł** |

* 1. ***Ubezpieczenie od kradzieży z włamaniem i rabunku z ryzykiem wandalizmu/dewastacji:***

*System ubezpieczenia:* na pierwsze ryzyko;

*Zakres ubezpieczenia:* kradzież z włamaniem i rabunek (dokonane lub usiłowanie), wandalizm (dewastacja), droga włamania (koszty naprawy zabezpieczeń).

*Klauzule obligatoryjne:* rozliczenia składek (A4), warunków i taryf (A5), zgłaszania szkód (A6), oględzin po szkodzie (A7), rozstrzygania sporów (A8), prac budowlanych (A13), likwidacyjna dotycząca środków trwałych (A16), zabezpieczeń przeciwpożarowych i przeciw-kradzieżowych (A18).

*Sumy ubezpieczenia:*

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Majątek trwały, urządzenia, wyposażenie | ogółem: | **100 000,00 zł** |
| Sprzęt elektroniczny | ogółem: | **100 000,00 zł** |
| Koszty naprawy zabezpieczeń – limit odpowiedzialności | ogółem: | **10 000,00 zł** |
| Kradzież zwykła – limit odpowiedzialności (klauzula A 15) | ogółem: | **20 000,00 zł** |

* 1. ***Ubezpieczenie sprzętu elektronicznego od wszystkich ryzyk:***

*System ubezpieczenia:* ·na sumy stałe;

*Zakres ubezpieczenia:* all risks, a w szczególności szkody powstałe wskutek:

1. działania człowieka tj. niewłaściwej obsługi sprzętu m.in. nieostrożności, zaniedbania, niewłaściwego użytkowania, braku kwalifikacji, błędu operatora, świadomego i celowego zniszczenia przez osoby trzecie (dewastacja/ wandalizm);
2. kradzieży z włamaniem i rabunku;
3. ognia (w tym również działania dymu i sadzy) oraz polegające na osmaleniu, przypaleniu a także w wyniku wszelkiego rodzaju eksplozji, implozji, uderzenia pioruna, upadku pojazdu powietrznego oraz w czasie akcji ratunkowej;
4. wody tj. zalania wodą z urządzeń wodno – kanalizacyjnych, powodzi, sztormu, wylewu wód podziemnych, a także czynników atmosferycznych w postaci mrozu, śniegu, deszczu, wilgoci, pary wodnej itp.;
5. wiatru, gradu, lawiny, obsunięcia się ziemi;
6. wad produkcyjnych i przyczyn technologicznych tj. błędów konstrukcyjnych, wadliwego materiału, zbyt wysokiego lub zbyt niskiego napięcia w sieci instalacji elektrycznej, szkód przepięciowych i pochodnych powstałych w związku z uderzeniem pioruna.

*Klauzule obligatoryjne:* reprezentantów (A1), automatycznego pokrycia (inwestycyjna) (A2), przepięcia/przetężenia (A3), rozliczenia składek (A4), warunków i taryf (A5), zgłaszania szkód (A6), oględzin po szkodzie (A7), rozstrzygania sporów (A8), sprzętu przenośnego (A9), kosztów dodatkowych (A10), prac budowlanych (A13), szybkiej likwidacji szkód (sprzętu elektronicznego) (A14), kradzieży zwykłej (A15), składowania (A17), zabezpieczeń przeciwpożarowych i przeciw-kradzieżowych (A18), odstąpienia od zasady proporcji (A19), poszukiwania przyczyny szkody (A20).

*Wykazy:* sprzętu elektronicznego stacjonarnego oraz przenośnego w ***załączniku nr 9***

*Sumy ubezpieczenia:*

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Sprzęt elektroniczny stacjonarny | ogółem: | **608 310,19 zł** |
| Sprzęt elektroniczny przenośny | ogółem: | **4 167,77 zł** |

***2.4. Ubezpieczenia odpowiedzialności cywilnej:***

Zakres ubezpieczenia obejmuje:

* + - * 1. szkodę na osobie, rozumianą jako szkoda powstała wskutek śmierci, uszkodzenia ciała lub rozstroju zdrowia, w tym także utracone korzyści poszkodowanego, które mógłby osiągnąć, gdyby nie doznał uszkodzenia ciała lub rozstroju zdrowia oraz naruszenia dóbr osobistych;
        2. szkodę rzeczową, rozumianą jako szkoda powstała wskutek utraty, zniszczenia lub uszkodzenia rzeczy, w tym także utracone korzyści poszkodowanego, które mógłby osiągnąć, gdyby nie nastąpiła utrata, zniszczenie lub uszkodzenie rzeczy.

*System ubezpieczenia:* na rok i na zdarzenie;

*Klauzule obligatoryjne:* rozliczenia składek (A4), warunków i taryf (A5), zgłaszania szkód (A6), oględzin po szkodzie (A7), rozstrzygania sporów (A8).

Zamawiający wymaga, aby ochroną ubezpieczeniową objęta została:

* 1. ***odpowiedzialność cywilna z tytułu wykonywanej działalności i posiadanego mienia wraz z rozszerzeniami:***

*Zakres ubezpieczenia:* odpowiedzialność za szkody majątkowe i osobowe wyrządzone osobom trzecim w związku z wykonywaną działalnością (administrowaniem i zarządzaniem majątkiem gminy i nieruchomościami wspólnot mieszkaniowych) lub posiadanym mieniem (nieruchomościami i mieniem ruchomym) (OC deliktowa).

*Suma gwarancyjna:*

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| * OC deliktowa |  | **1 000 000,00 zł** |

**ROZSZERZENIA OC DELIKTOWEJ:**

* ***włączenie szkód wodociągowych, kanalizacyjnych i centralnego ogrzewania:***

*Zakres ubezpieczenia:* szkody powstałe w następstwie awarii, działania oraz eksploatacji sieci wodociągowych, kanalizacyjnych i centralnego ogrzewania.

*Suma gwarancyjna:*

|  |  |
| --- | --- |
| * podlimit OC na szkody wodno-kanalizacyjne i c.o. | **200 000,00 zł** |

* + ***włączenie odpowiedzialności cywilnej z tytułu niewykonania lub nienależytego wykonania zobowiązania:***

*Zakres ubezpieczenia:* odpowiedzialność cywilna za szkody rzeczowe i osobowe z tytułu niewykonania lub nienależytego wykonania zobowiązania:

* + - dotyczy zobowiązań miedzy innymi wynikających z umów o zarządzanie nieruchomością wspólną.

|  |  |
| --- | --- |
| * podlimit OC kontraktowego | **300 000,00 zł** |

* + - drobne czynności wykonywane przez osoby trzecie (mieszkańcy posiadający zadłużenie w opłatach czynszowych) na rzecz Zamawiającego:

Prace porządkowe (zewnętrzne):

* Grabienie liści i zbieranie ich do worków foliowych lub w pryzmy gotowe do wywozu wraz z załadunkiem na samochód.
* Pielęgnacja zieleni w tym: usuwanie chwastów, odrostów z drzew, koszenie trawy.
* Oczyszczanie terenu z zalegających nieczystości w tym: np. usuwanie chwastów, traw z chodników, jezdni, placów, parkingów.
* Odśnieżanie ręczne i usuwanie oblodzenia oraz usuwanie błota pośniegowego.
* Likwidacja dzikich wysypisk.
* Czyszczenie ławek, rzeźb, chodników.

Prace porządkowe (wewnętrzne)

* Sprzątanie części wspólnych budynków.
* Załadunek i wyładunek ruchomości w trakcie prowadzenia czynności eksmisyjnych wynoszenie odpadów komunalnych - gabarytów zalegających na strychach i korytarzach piwnicznych do miejsca ich składowania lub załadunek na samochód.
* Usuwanie nieczystości powstałych wskutek uszkodzenia instalacji kanalizacyjnej.
* Sprzątanie wolnych lokali użytkowych przeznaczonych do najmu w tym mycie witryn okien zewnętrznych.
* Sprzątanie wolnych lokali mieszkalnych po eksmisjach, porzuceniu lokalu itp.
* Sprzątanie zasiedlonych lokali mieszkalnych - zaniedbanych na podstawie zgłoszeń PTIS i GCPR.
* Przenoszenie archiwizowanych dokumentów i prace porządkowe w archiwum.

Inne prace

* Drobne naprawy i prace konserwacyjne elementów małej architektury w szczególności  
  malowanie elementów ogrodzeń, placów zabaw, ławek, osłon na drzewa.
* Roznoszenie zakopertowanej korespondencji za pokwitowaniem.
* Wywieszanie ogłoszeń administracyjnych.
* Pomocnicze czynności biurowe.

|  |  |
| --- | --- |
| * podlimit OC kontraktowego – czynności wykonywane przez osoby trzecie na rzecz ubezpieczonego | **100 000 zł** |

* ***włączenie szkód zalaniowych:***

*Zakres ubezpieczenia:* szkody z tytułu zalania wskutek nieszczelności dachów, stropów, rynien, pionów deszczowych, złączy płyt.

*Suma gwarancyjna:*

|  |  |
| --- | --- |
| * podlimit OC na szkody zalaniowe | **300 000,00 zł** |

* ***odpowiedzialność cywilna pracodawcy:***

*Zakres ubezpieczenia:* odpowiedzialność za szkody wyrządzone pracownikom oparta na art. 444 – 446 Kodeksu Cywilnego. Ubezpieczenie ma zastosowanie do sytuacji, gdy na pracodawcy ciąży obowiązek zadośćuczynienia za uszkodzenie ciała, rozstrój zdrowia lub śmierć pracownika wraz z wynikłymi z takiego zdarzenia kosztami.

*Suma gwarancyjna:*

|  |  |
| --- | --- |
| * podlimit OC pracodawcy | **200 000,00 zł** |

* 1. ***odpowiedzialność cywilna zarządcy nieruchomości: (ubezpieczenie obowiązkowe)***

*Zakres ubezpieczenia:* odpowiedzialność za szkody wyrządzone w następstwie działania lub zaniechania Ubezpieczonego, w okresie trwania ochrony ubezpieczeniowej, w związku z wykonywaniem czynności zarządzania nieruchomością.

**Ubezpieczenie obowiązkowe wynikające z Rozporządzenia Ministra Finansów z 29 kwietnia 2019 r. w sprawie obowiązkowego ubezpieczenia odpowiedzialności cywilnej zarządcy nieruchomości (Dz. U. z 2019 r. poz. 802), na podstawie art. 186 ust. 4 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami (Dz. U. z 2018 r. Nr 2204 i 2348 oraz 2019r. poz. 270, 492 i 801)**

Ilość osób wykonujących czynności w związku z zarządzaniem nieruchomością – **5 osób.**

*Suma gwarancyjna:*

|  |  |
| --- | --- |
| * OC zarządcy nieruchomości | **200 000,00 EURO** |

***2.5. DEFINICJE KLAUZUL:***

* 1. **Klauzule obligatoryjne – bezwzględnie obowiązujące:**

**A1. Klauzula reprezentantów** – *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* Ubezpieczyciel nie ponosi odpowiedzialności za szkody powstałe wskutek winy umyślnej lub rażącego niedbalstwa wyłącznie reprezentantów ubezpieczającego. Dla celów niniejszej umowy za reprezentantów ubezpieczającego uważa się osoby lub organ wieloosobowy (np. zarząd), które zgodnie z obowiązującymi przepisami lub statutem uprawnione są do zarządzania ubezpieczoną jednostką. Za szkody powstałe z winy umyślnej lub rażącego niedbalstwa osób niebędących reprezentantami ubezpieczonego, Ubezpieczyciel ponosi pełną odpowiedzialność. **Dotyczy:** ognia i innych zdarzeń losowych, sprzętu elektronicznego od wszystkich ryzyk.

**A2. Klauzula automatycznego pokrycia (inwestycyjna) –** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* nowo nabyte mienie lub wzrost wartości mienia wskutek modernizacji, inwestycji itp. realizowanych przez Ubezpieczającego, będą automatycznie pokryte odpowiedzialnością Ubezpieczyciela w ubezpieczeniu od ognia i innych zdarzeń losowych oraz sprzętu elektronicznego od wszystkich ryzyk do limitu w wysokości 20% sumy ubezpieczenia, z chwilą ich wpisu do rejestru środków trwałych. Zgłoszenie tych inwestycji do ubezpieczenia, będzie się odbywało kwartalnie, tj.

- do dnia 10-go miesiąca następnego po zakończonym kwartale po zawarciu umów ubezpieczenia, Ubezpieczający poinformuje Ubezpieczyciela o inwestycjach zrealizowanych od momentu zawarcia umowy,

- do dnia 10-go miesiąca następnego po zakończonym okresie ubezpieczenia, Ubezpieczający poinformuje Ubezpieczyciela o inwestycjach zrealizowanych i zarejestrowanych w okresie ubezpieczenia.

Składka za inwestycje zgłoszone do ubezpieczenia będzie naliczana zgodnie z formułą *pro rata temporis* od dnia, w którym inwestycje te zostały zgłoszone do ubezpieczenia. **Dotyczy:** ognia i innych zdarzeń losowych, sprzętu elektronicznego od wszystkich ryzyk.

**A3. Klauzula przepięcia/przetężenia –** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunków ubezpieczenia strony uzgodniły, że* rozszerza się ochroną ubezpieczeniową o szkody powstałe bezpośrednio lub pośrednio w wyniku wyładowania atmosferycznego (w tym spowodowane uderzeniem pioruna) oraz szkody wynikłe z niewłaściwych parametrów prądu elektrycznego, tj. zmiany napięcia, natężenia, częstotliwości. Przedstawiona definicja przepięcia będzie miała zastosowanie do każdej szkody, której przyczyną będą ww zdarzenia. Limit odpowiedzialności na jedno i wszystkie zdarzenia w okresie ubezpieczenia wynosi **200.000 zł.**

**Dotyczy:** ognia i innych zdarzeń losowych, a definicja odnosi się też do szkody w ubezpieczeniu sprzętu elektronicznego od wszystkich ryzyk.

**A4. Klauzula rozliczenia składek –** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* wszelkie płatności powstałe na tle niniejszej umowy ubezpieczenia (wynikające w szczególności z konieczności dopłaty składek, zwrotu składek oraz innych rozliczeń) dokonywane będą w systemie *pro rata temporis* za każdy dzień ochrony ubezpieczeniowej. **Dotyczy:** wszystkich ubezpieczeń.

**A5. Klauzula warunków i taryf –** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* w przypadku doubezpieczenia, uzupełniania lub podwyższania sumy ubezpieczenia (gwarancyjnej) w okresie ubezpieczenia, zastosowanie mieć będą warunki umowy oraz stopy składek (stawki), obowiązujące w stosunku do umowy ubezpieczenia. **Dotyczy:** wszystkich ubezpieczeń z wyłączeniem ubezpieczenia odpowiedzialności cywilnej.”

**A6. Klauzula zgłaszania szkód –** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* w każdym przypadku określania w warunkach ubezpieczenia terminu na zgłoszenie szkody do Ubezpieczyciela, zapis mówiący o tym terminie zostanie rozszerzony o frazę: "W przypadku dni ustawowo wolnych od pracy termin przedłuża się do pierwszego dnia roboczego, jaki następuje po terminie określonym w warunkach". **Dotyczy:** wszystkich ubezpieczeń.

**A7. Klauzula oględzin po szkodzie –** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* w procedurze likwidacji szkód Ubezpieczyciel zobowiązuje się przy ubezpieczeniu odpowiedzialności cywilnej z rozszerzeniami do dokonania oględzin w ciągu pięciu dni roboczych od daty otrzymania zgłoszenia o szkodzie od Ubezpieczającego, natomiast w przypadku wszystkich pozostałych ubezpieczeń – w ciągu trzech dni roboczych. **Dotyczy:** wszystkich ubezpieczeń.

**A8. Klauzula rozstrzygania sporów –** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* spory wynikające z umów ubezpieczenia rozpatrują sądy właściwe dla siedziby Ubezpieczającego. **Dotyczy:** wszystkich ubezpieczeń.

**A9. Klauzula sprzętu przenośnego –** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* zakres ochrony ubezpieczeniowej zostaje rozszerzony o szkody powstałe w elektronicznym sprzęcie przenośnym (m.in. w laptopach), użytkowanym również poza miejscem ubezpieczenia. **Dotyczy**: sprzętu elektronicznego od wszystkich ryzyk.

**A10. Klauzula kosztów dodatkowych –** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* w ubezpieczeniu od ognia i innych zdarzeń losowych oraz sprzętu elektronicznego od wszystkich ryzyk, Ubezpieczyciel pokrywa uzasadnione i poniesione:

1. koszty zabezpieczenia ubezpieczonego mienia przed szkodą, w przypadku bezpośredniego zagrożenia wystąpienia zdarzenia objętego zakresem ubezpieczenia – w granicach sumy ubezpieczenia;
2. koszty związane z ratunkiem ubezpieczonego i dotkniętego szkodą mienia, mające na celu niedopuszczenie do zwiększenia strat – w granicach sumy ubezpieczenia;
3. koszty uprzątnięcia pozostałości po szkodzie, łącznie z kosztami rozbiórki i demontażu części niezdatnych do użytku, w tym wyburzania i odgruzowywania – w granicach sumy ubezpieczenia, w wysokości nie przekraczającej 10% szkody.

Koszty, o których mowa w pkt 1 i 2, Ubezpieczyciel pokrywa bez względu na wynik działań zabezpieczających i ratowniczych.

Jeżeli koszty, o których mowa w pkt. 1, 2 i 3, nie zostaną pokryte w pełni lub w części w granicach sumy ubezpieczenia w wysokości określonej w tych punktach, Ubezpieczyciel pokryje całość lub pozostałą część kosztów w ramach dodatkowego limitu odpowiedzialności (overlimit) – nie więcej niż łącznie w okresie ubezpieczenia 50.000 zł.

**Dotyczy:** ognia i innych zdarzeń losowych, sprzętu elektronicznego od wszystkich ryzyk.

**A11. Klauzula dewastacji** **–** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* w ramach niniejszej klauzuli do ubezpieczenia przyjmuje się szkody w ubezpieczonym mieniu, powstałe wskutek rozmyślnego zniszczenia lub uszkodzenia mienia przez osoby trzecie. Ubezpieczenie będzie zawarte w systemie na pierwsze ryzyko, a wysokość szkody i odszkodowania wyliczone zostaną według zasad określonych w OWU od ognia i innych zdarzeń losowych. Ubezpieczenie nie będzie obejmować swym zakresem:

1. budynków w budowie,
2. gotówki oraz wartości pieniężnych, dokumentów, planów, modeli, wzorców,
3. szyb i innych przedmiotów szklanych w wyniku zadrapania,
4. stłuczenia i uszkodzenia przedmiotów, które mogą zostać ubezpieczone w ramach innych ubezpieczeń.

Limit odpowiedzialności na jedno i wszystkie zdarzenia w okresie ubezpieczenia wynosi **200.000** zł, w tym limit z tytułu pomalowania graffiti – do **50 000 zł**.

**A12. Klauzula ograniczenia zasady proporcji odnośnie budynków i budowli –** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* wyłączona zostaje zasada stosowania proporcjonalnej redukcji odszkodowania w przypadku, gdy wartość przedmiotu ubezpieczenia, przy uwzględnieniu rodzaju zadeklarowanej wartości, będącej podstawą do ustalenia sumy ubezpieczenia, w dniu szkody nie przekracza 130% sumy ubezpieczenia tego przedmiotu. **Dotyczy:** ognia i innych zdarzeń losowych.

**A13.** **Klauzula prac budowlanych -** *zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* zakres ubezpieczenia zostaje rozszerzony o szkody powstałe w związku z prowadzeniem w miejscu ubezpieczenia:

1. prac ziemnych
2. robót budowlanych, na które zgodnie z prawem wymagane jest pozwolenie na budowę oraz z zastrzeżeniem, że ich realizacja nie wiąże się z naruszeniem konstrukcji nośnej budynku/budowli lub konstrukcji dachu.

Ochrona ubezpieczeniowa obejmuje ryzyka wskazane w umowie ubezpieczenia i udzielana jest dla:

1. mienia będącego przedmiotem robót budowlanych – do limitu 700.000 PLN na jedno i wszystkie zdarzenia w okresie ubezpieczenia.
2. w pozostałym mieniu stanowiącym przedmiot ubezpieczenia – do pełnej sumy ubezpieczenia.

Dotyczy: ognia i innych zdarzeń losowych, od kradzieży z włamaniem i rabunku z ryzykiem wandalizmu/dewastacji, sprzętu elektronicznego od wszystkich ryzyk.

**A14. Klauzula szybkiej likwidacji szkód (sprzęt elektroniczny) –** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* w przypadku szkody w sprzęcie elektronicznym, którego szybkie przywrócenie do pracy jest konieczne dla normalnego funkcjonowania jednostki (np. centrala telefoniczna, serwer itp.), Ubezpieczający zawiadamiając o szkodzie Ubezpieczyciela, może przystąpić natychmiast do samodzielnej likwidacji, sporządzając stosowny protokół opisujący przyczynę zdarzenia, rozmiary szkody, sposób naprawy oraz wyliczenie wartości szkody. Protokół szkody będzie sporządzony (bądź zatwierdzony) przez osobę upoważnioną do podejmowania zobowiązań w imieniu Zakładu i każdorazowo zawierał będzie również dokumentację zdjęciową. Protokół (faktura za naprawę) będzie podstawą do wyliczenia odszkodowania przez Ubezpieczyciela. W przypadku awarii sprzętu elektronicznego, którego przywrócenie do pracy nie jest konieczne dla normalnego funkcjonowania zakładu, Ubezpieczający po zgłoszeniu szkody może przystąpić do samodzielnej likwidacji szkody na powyższych zasadach jedynie w przypadku, gdy Ubezpieczyciel nie dokona oględzin przedmiotu szkody w ciągu 2 dni od daty otrzymania zgłoszenia szkody. Klauzula będzie miała zastosowanie wyłącznie do szkód o wartości nie większej niż 10.000 zł. **Dotyczy:** sprzętu elektronicznego od wszystkich ryzyk.

**A15. Klauzula kradzieży zwykłej –** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* zakres ochrony ubezpieczeniowej rozszerza się o ryzyko kradzieży zwykłej ubezpieczonych przedmiotów w czasie, kiedy znajdują się one w miejscu ubezpieczenia, pod warunkiem jednak, że Ubezpieczający zawiadomi o tym fakcie policję, bezzwłocznie po stwierdzeniu wystąpienia szkody spowodowanej kradzieżą. Limit odpowiedzialności na jedno i wszystkie zdarzenia: **20.000 zł**. **Dotyczy:** limit dla wszystkich ryzyk.

**A16. Klauzula likwidacyjna dotycząca środków trwałych –** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* bez względu na stopień umorzenia księgowego lub zużycia technicznego danego środka trwałego, odszkodowanie wypłacane jest w pełnej wysokości, do wartości księgowej brutto lub odtworzeniowej utraconego środka trwałego, bez potrącenia umorzenia księgowego i zużycia technicznego. W przypadku nie odtwarzania środka trwałego wypłata odszkodowania nastąpi na podstawie protokołu szkody, do wartości księgowej brutto lub odtworzeniowej danego środka trwałego. **Dotyczy**: ognia i innych zdarzeń losowych, kradzieży z włamaniem i rabunku.

**A17. Klauzula składowania** – *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* w przypadku szkód powstałych wskutek zalania mienia, Ubezpieczyciel ponosi odpowiedzialność za mienie składowane bezpośrednio na podłodze. Odpowiedzialność w powyższym zakresie dotyczy również mienia znajdującego się w pomieszczeniach położonych poniżej poziomu gruntu. **Dotyczy:** ognia i innych zdarzeń losowych, sprzętu elektronicznego od wszystkich ryzyk.

**A18. Klauzula zabezpieczeń przeciwpożarowych i przeciwkradzieżowych –** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* Ubezpieczyciel oświadcza, że stan zabezpieczeń przeciwpożarowych i przeciwkradzieżowych uznaje za wystarczający do czasu przeprowadzenia inspekcji w ubezpieczonych lokalizacjach. Jeżeli w wyniku przeprowadzenia inspekcji zostaną stwierdzone braki w zabezpieczeniach Ubezpieczyciel wyznaczy Ubezpieczającemu termin na ich uzupełnienie nie krótszy niż 30 dni. Jeżeli w terminie 30 dni nie zostaną wprowadzone konieczne zabezpieczenia, Ubezpieczyciel może uchylić się od odpowiedzialności, jeżeli brak przedmiotowych zabezpieczeń miał wpływ na powstanie szkody lub jej rozmiar. Po przeprowadzeniu inspekcji Ubezpieczyciel nie będzie domagał się wprowadzenia zabezpieczeń ponad te, które określone są w OWU jako minimalne dla uznania odpowiedzialności Ubezpieczyciela. **Dotyczy:** ognia i innych zdarzeń losowych, kradzieży z włamaniem i rabunku, sprzętu elektronicznego od wszystkich ryzyk.

**A19. Klauzula odstąpienia od zasady proporcji** – z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że wyłącza się zasadę stosowania proporcjonalnej redukcji odszkodowania w przypadku, gdy różnica między sumą ubezpieczenia zadeklarowaną w polisie dla poszczególnego składnika mienia, a rzeczywistą wartością tego mienia na dzień szkody, wynosi nie więcej niż 130%.

**A 20. Klauzula poszukiwania przyczyny szkody -** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą postanowień umowy ubezpieczenia strony ustaliły, iż* ochrona ubezpieczeniowa obejmuje dodatkowo koszty wykonania czynności niezbędnych w celu ustalenia przyczyny zdarzenia losowego (znalezienia elementów, których wada lub uszkodzenia stanowiły bezpośrednią przyczynę szkody), za które Ubezpieczyciel ponosi odpowiedzialność, w tym czynności poszukiwania wycieków z instalacji wod - kan. Wymienione koszty obejmują również koszty robocizny i materiałów użytych do usunięcia przyczyny szkody o ile nie zostały uwzględnione w wartości szkody. Limit odpowiedzialności na jedno i wszystkie zdarzenia w okresie ubezpieczenia wynosi 50 000,00 zł.

**A 21. Klauzula odtworzenia dokumentacji -** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia określonych we wniosku i ogólnych (szczególnych) warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że:* Ubezpieczyciel zobowiązuje się pokryć uzasadnione i udokumentowane koszty związane z odtworzeniem, oczyszczeniem, osuszeniem, odgrzybieniem art. dokumentacji produkcyjnej, finansowej bądź archiwalnej (w tym także koszty odtworzenia nośników, na których dokumentacja była zawarta), która została zniszczona, uszkodzona bądź utracona na skutek zdarzenia objętego zakresem ubezpieczenia. Warunkiem udzielania ochrony ubezpieczeniowej w stosunku do danych zawartych w elektronicznych zbiorach danych jest wykonywanie kopii zapasowych zbiorów danych co najmniej raz w tygodniu i przechowywania ich w zamkniętym pojemniku art. szafie ogniotrwałej, sejfie lub w centrum zapasowym (tzn. w innej strefie ogniowej). Dodatkowy limit odpowiedzialności **50 000 PLN**.

* 1. **Klauzule fakultatywne – dodatkowe, rozszerzające zakres ochrony:**

**B1.** **Klauzula szkód mechanicznych, w tym awarii i uszkodzeń** - *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych (szczególnych) warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że:* ochrona ubezpieczeniowa obejmuje dodatkowo maszyny, urządzenia, aparaty, piece instalacji grzewczej od szkód mechanicznych, w tym awarii i uszkodzeń spowodowanych:

1. działaniem człowieka,
2. wadami produkcyjnymi,
3. przyczynami eksploatacyjnymi.

Za szkody spowodowane:

1. działaniem człowieka - uważa się szkody powstałe wskutek nieumyślnego błędu uprawnionych do obsługi osób oraz umyślnego uszkodzenia (zniszczenia) przez osoby trzecie,
2. wadami produkcyjnymi - uważa się szkody powstałe w wyniku błędów w projektowaniu lub
3. konstrukcji, wadliwego materiału oraz wad i usterek fabrycznych nie wykrytych podczas wykonania maszyny lub zamontowania jej na stanowisku pracy,
4. przyczynami eksploatacyjnymi - uważa się niezawinione przez obsługę szkody eksploatacyjne polegające na uszkodzeniu lub zniszczeniu elementów maszyny przez zjawiska fizyczne, np. siły odśrodkowe, wzrost ciśnienia, eksplozję lub implozję, przegrzanie oraz wadliwe działanie urządzeń: sterujących, zabezpieczających, sygnalizacyjno-pomiarowych, itp.

Limit odpowiedzialności: do **150.000 PLN** na jedno i wszystkie zdarzenia w okresie ubezpieczeniowym. Zastosowane limity odpowiedzialności nie mają zastosowania do ryzyk, które w myśl zapisów OWU nie są limitowane.

**B2. Klauzula funduszu prewencyjnego**

Ubezpieczyciel przekazuję Ubezpieczającemu fundusz prewencyjny w wysokości **5%** płaconych składek za ubezpieczenia zawarte w ramach niniejszego postępowania przetargowego, przy założeniu, iż przekazane środki zostaną wykorzystane na cele prewencyjne – dotyczy ubezpieczenia od ognia i innych zdarzeń losowych, ubezpieczenia od kradzieży z włamaniem i rabunku, ubezpieczenia sprzętu elektronicznego od wszystkich ryzyk oraz ubezpieczenia szyb i innych przedmiotów od stłuczenia (rozbicia).

**B3. Klauzula kradzieży zwykłej – zwiększenie limitu do 30 000,00 zł**

Z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że zakres ochrony ubezpieczeniowej rozszerza się o ryzyko kradzieży zwykłej ubezpieczonych przedmiotów w czasie, kiedy znajdują się one w miejscu ubezpieczenia, pod warunkiem jednak, że Ubezpieczający zawiadomi o tym fakcie policję, bezzwłocznie po stwierdzeniu wystąpienia szkody spowodowanej kradzieżą, z zastrzeżeniem, iż ochrona nie obejmuje wartości pieniężnych.

**Zwiększenie limitu odpowiedzialności na jedno i wszystkie zdarzenia do 30.000 zł (dot. klauzuli kradzieży zwykłej A 15). Limit odpowiedzialności jest wspólny dla wszystkich ryzyk.**

**B4. Klauzula przetężenia** – *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły*, że rozszerza się ochronę ubezpieczeniową o szkody powstałe na skutek niewłaściwych parametrów prądu elektrycznego (zmiana w napięciu lub natężeniu) w ubezpieczeniu od ognia innych zdarzeń losowych do limitu **500.000 zł**.

**Dotyczy** ognia i innych zdarzeń losowych.

**B5. Klauzula zabezpieczeń przeciwpożarowych i przeciwkradzieżowych –** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* Ubezpieczyciel oświadcza, że stan zabezpieczeń przeciwpożarowych i przeciwkradzieżowych uznaje za wystarczający do czasu przeprowadzenia inspekcji w ubezpieczonych lokalizacjach. Jeżeli w wyniku przeprowadzenia inspekcji zostaną stwierdzone braki w zabezpieczeniach Ubezpieczyciel wyznaczy Ubezpieczającemu termin na ich uzupełnienie nie krótszy niż 30 dni. Jeżeli w terminie 30 dni nie zostaną wprowadzone konieczne zabezpieczenia, Ubezpieczyciel może uchylić się od odpowiedzialności, jeżeli brak przedmiotowych zabezpieczeń miał wpływ na powstanie szkody lub jej rozmiar. Po przeprowadzeniu inspekcji Ubezpieczyciel nie będzie domagał się wprowadzenia zabezpieczeń ponad te, które określone są w OWU jako minimalne dla uznania odpowiedzialności Ubezpieczyciela.

**Dotyczy:** ognia i innych zdarzeń losowych, kradzieży z włamaniem i rabunku, sprzętu elektronicznego od wszystkich ryzyk.

**B6. Klauzula odstąpienia od odtworzenia mienia –** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* Ubezpieczony ma prawo podjąć decyzję o rezygnacji z naprawy, zakupu bądź odbudowy uszkodzonego lub zniszczonego mienia, a Ubezpieczyciel w takim wypadku nie ograniczy odszkodowania bądź nie uchyli się od odpowiedzialności. W takim wypadku odszkodowanie wypłacane będzie tak, jakby nastąpiła naprawa, zakup bądź odbudowa mienia, zgodnie z warunkami umowy ubezpieczenia, na podstawie przewidywanych kosztów takich działań (tzw. wypłata w miejsce zastąpienia).**Dotyczy:** ognia i innych zdarzeń losowych, sprzętu elektronicznego od wszystkich ryzyk.

* 1. ***ZASADY WYCENY UBEZPIECZANEGO MAJĄTKU:***

Podane kwoty sum ubezpieczenia oparte zostały o następujące zasady wyceny:

* Budynki i budowle (mieszkalne i niemieszkalne) wycenione są wg **wartości odtworzeniowej**.
* Majątek trwały, urządzenia, wyposażenie i sprzęt elektroniczny wg **wartości księgowej brutto**.
* W ubezpieczeniach na pierwsze ryzyko, przyjęto **stany maksymalne** poszczególnych składników majątku, jakie mogą być narażone na szkodę w wyniku zdarzenia.

Ujęcie podatku VAT:

* Wartość brutto (z VAT).
  1. ***INFORMACJE DODATKOWE:***

1. Informacja dotycząca szkodowości ZGM w Gorzowie Wlkp., pomocna przy opracowaniu oferty, została przedstawiona jako ***załącznik nr 6*** do niniejszej dokumentacji.
2. **Lokalizacje siedzib:**

Zakład Gospodarki Mieszkaniowej – ul. Wełniany Rynek 3,

Administracja Domów Mieszkalnych nr 1 – ul. Stefana Wyszyńskiego 38,

Administracja Domów Mieszkalnych nr 2 – ul. Towarowa 6a,

Administracja Domów Mieszkalnych nr 3 – ul. Armii Polskiej 29,

Administracja Domów Mieszkalnych nr 4 – ul. Drzymały 10,

Administracja Domów Mieszkalnych nr 5 – ul. Gwiaździsta 4,

1. Maksymalna wartość ubezpieczanego mienia w jednej lokalizacji (PML) – ok. 10 000 000,00 zł; Lokalizacja: ZGM, ul. Wełniany Rynek 3, Gorzów Wlkp.;
2. Aktualna liczba pracowników – 135;
3. Liczba wypadków przy pracy z ostatnich 3 lat **(wszystkie odszkodowania wypłacone przez ZUS)**:
   * w 2019 r. – brak
   * w 2020 r. – 1 zgłoszony/ZUS
   * w 2021 r. – brak
4. Aktualna liczba lokali gminnych:
   1. w budynkach 100%gminnych
   * lokale mieszkalne **5 537**
   * lokale niemieszkalne **615**
   1. w budynkach Wspólnot Mieszkaniowych zarządzanych przez ZGM
   * lokale mieszkalne 4 358
   * lokale niemieszkalne 302

* liczba zarządzanych Wspólnot Mieszkaniowych - **945**

1. Wartość obrotów osiągniętych przez ZGM w roku 2020 – **44 862 116 zł;**
2. Planowany obrót na rok bieżący – **55 602 802 zł;**
3. Zabezpieczenia:

* ***Przeciwpożarowe:***

- urządzenia gaśnicze proszkowe typu A, B, C we wszystkich siedzibach (ZGM i ADMy);

- instalacje sygnalizacyjno-alarmowe wywołujące alarm w miejscu oddalonym od chronionego obiektu.

* ***Przeciw-kradzieżowe i przeciwwłamaniowe:***

Budynki: ZGM – ul. Wełniany Rynek 3, ADM-1 – ul. Mickiewicza 17, ADM-3 – ul. Armii Polskiej 29 i ADM-4 – ul. Drzymały 10, są obiektami w zabudowie zwartej budynków mieszkalnych lub przylegającymi bezpośrednio do budynków mieszkalnych, bądź też wolnostojącymi stale zamieszkanymi.

Budynki: ADM-2 – ul. Towarowa 6a i ADM-5 – ul. Gwiaździsta 4, to obiekty niezamieszkałe, położone w odległości nie większej niż 100m od budynków stale zamieszkanych.

Budynki, w których zlokalizowany jest ubezpieczany majątek i sprzęt elektroniczny, to obiekty z cegły i betonu, a mienie znajduje się na poziomie parteru i powyżej parteru budynków.

**Zabezpieczenie okien –** w oknach na poziomie parteru i w niektórych siedzibach ADM-ów okna na I piętrze są okratowane.

**Zabezpieczenie drzwi** – drzwi zewnętrzne zabezpieczone podwójnymi zamkami (typ Gerda) – ul. Wełniany Rynek 3, siedziba ZGM. Drzwi do poszczególnych pokoi zabezpieczone zamkami (typ Gerda) - ZGM siedziba. W siedzibie ZGM (ul. Wełniany Rynek 3) znajdują się żaluzje przeciwwłamaniowe na korytarzach, na każdym piętrze.

Budynki, w których znajduje się ubezpieczony sprzęt, wyposażone są w czynne elektroniczne systemy alarmowe, spełniające wymagania Polskiej Normy „Systemy alarmowe’ i mające za zadanie przekazywanie sygnałów alarmu o włamaniu specjalnym służbom z całodobową ochroną, gwarantującym skuteczne przerwanie kradzieży w czasie 10 minut od odbioru sygnału (monitoring całodobowy).

**Dane na temat budynków:**

Budynki ujęte do ubezpieczenia to budynki mieszkalne i niemieszkalne (użytkowe), które stanowią:

* 80% budynków wybudowanych w latach 1882-1945,
* 12% budynków wybudowanych w latach 1946-1965,
* 8% budynków wybudowanych od 1966 r.

Budynki te to w większości kamienice (85%) i bloki (15%). Od roku 1997 żaden z budynków administrowanych przez ZGM nie był dotknięty powodzią.

Stan techniczny powyższych budynków jest średni, a przeprowadzone remonty dotyczą:

* + dachu,
  + wymiany instalacji gazowej, wodno-kanalizacyjnej i elektrycznej,
  + wymiany stolarki okiennej, drzwiowej,
  + malowanie klatki schodowej,
  + częściowe ocieplenia ścian szczytowych budynków.

**Określenie klasy bezpieczeństwa ogniowego dla budynków zgłoszonych do ubezpieczenia wg następujących kryteriów:**

1. Za budynki spełniające warunki I klasy bezpieczeństwa ogniowego uważa się obiekty, w których:
   1. konstrukcja nośna (w tym również konstrukcje nośne stropów i dachów lub stropodachów) wykonana jest z materiałów niepalnych (beton, żelbeton, cegła, pustak, bloczek, kamień, stal);
   2. ściany zewnętrzne i wewnętrzne wykonane są z materiałów niepalnych, takich jak: żelbeton, beton, cegła, pustak, bloczek, stal, metal kolorowy, prefabrykowane płyty warstwowe z niepalną izolacją termiczną, indywidualne konstrukcje warstwowe z materiałów niepalnych, płyty kartonowo-gipsowe, szkło;
   3. pokrycia dachów wykonane są z materiałów niepalnych takich jak: blacha, dachówka, eternit lub trudno zapalnych, takich jak: tworzywa chemiczne czy papa, pod warunkiem, że są ułożone na podłożach niepalnych.

Budynki **niespełniające** wymogów określonych w pkt 1 należy zaliczać do **II klasy bezpieczeństwa ogniowego**.

W związku z powyższym budynki można zakwalifikować, jako (podano w % stosunek powierzchni budynków I i II klasy do całkowitej powierzchni ubezpieczonych budynków).

**Razem ADM 1-5:** **Budynki I klasy – 26,83% Budynki II klasy – 73,17%**

ZGM korzysta z sieci publicznej i UPS, jako źródeł zasilania. Sprzęt elektroniczny jest konserwowany na zasadzie usługi zleconej firmom specjalistycznym.

Pozostałe, dodatkowe informacje dotyczące Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej (Zamawiającego):

* Zamawiający posiada przeglądy roczne i pięcioletnie obowiązujące zgodnie z 62 art. prawa budowlanego.
* Zamawiający informuje, iż protokoły zawierają uwagi i wnioski. Kopie dokumentów są do wglądu w siedzibach administracji.
* Zamawiający informuje, iż w budynkach zgłoszonych do ubezpieczenia dokonywane są ustawowe przeglądy, z wyłączeniem garaży i budynków gospodarczych oraz budynków przeznaczonych do rozbiórki.
* Zamawiający informuje iż, posiada wymagane przeglądy instalacji i urządzeń technicznych z wyłączeniem garaży i budynków gospodarczych oraz budynków przeznaczonych do rozbiórki.
* Zamawiający informuje, iż budynki nieużytkowane oraz pustostany są przedmiotem ubezpieczenia. Obszerna dokumentacja wraz z opisem stanu technicznego powyższych obiektów jest do wglądu w siedzibach administracji.
* Zamawiający informuje, iż remonty dachów przeprowadzane są sukcesywnie w ciągu ostatnich 10 lat w budynkach, które tego wymagają. Wymiana stolarki okiennej dokonywana jest co roku, zgodnie ze zgłoszonymi zapotrzebowaniami.
* Zamawiający informuje, iż **w latach 1997 do 2021** nie wystąpiły szkody powodziowe lub podtopieniowe.
* Zamawiający informuje, iż ubezpieczony sprzęt jest wyposażony w urządzenia przeciwzwarciowe już w tablicach rozdzielczych. Przy każdym komputerze jest UPS, który zabezpiecza przed skokami napięcia. Są także listwy przeciwnapięciowe zabezpieczone w bezpieczniki.
* Zamawiający informuje, że zakresem terytorialnym dla sprzętu przenośnego jest obszar RP.
* Zamawiający informuje, że nie wystąpiły jakiekolwiek szkody, które były poza zakresem ubezpieczenia w dotychczasowych umowach ubezpieczenia, a które mogłyby być pokryte w ramach zakresu ubezpieczenia określonego w aktualnej SWZ.
* Zamawiający informuje, że sumy ubezpieczenia, limity odpowiedzialności określone są na jedno i wszystkie zdarzenia w okresie ubezpieczenia.
  1. **POZOSTAŁE WYMOGI ZAMAWIAJĄCEGO DOTYCZĄCE UBEZPIECZEŃ:**

1. Ubezpieczeniem objęte jest mienie we wszystkich lokalizacjach Zamawiającego.
2. Doubezpieczenie majątku nowo nabytego, dokonywane będzie na takich samych warunkach jak ubezpieczenia zawarte zgodnie z ofertą. Okres ubezpieczenia wyrównany zostanie do 31 grudnia 2021 r., składka zostanie naliczona, zgodnie z formułą *pro rata temporis* za każdy dzień ochrony. Analogicznie w roku następnym, doubezpieczenie majątku nowo nabytego, dokonywane będzie na takich samych warunkach jak ubezpieczenia zawarte zgodnie z ofertą i okres ubezpieczenia wyrównany zostanie do 31 grudnia 2022 r.
3. Składka za ubezpieczenia opłacana będzie **w trzech ratach w każdym roku**, zgodnie ze stawkami przedstawionymi w ofercie przetargowej, przy czym stawki te obowiązują przez cały okres ubezpieczenia. Wszelkie płatności dokonywane będą przelewem na konto Ubezpieczyciela w terminie:
   * I rata – 21 dni od wystawienia polis ubezpieczeniowych,
   * II rata – 4 m-ce od początku odpowiedzialności,
   * III rata – 8 m-cy od początku odpowiedzialności.
4. Zamawiający zostanie powiadomiony w formie pisemnej przez Ubezpieczyciela o możliwości doubezpieczenia mienia po zaistniałej szkodzie (zasada wyczerpania się sumy ubezpieczenia), w chwili zgłaszania tej szkody przez Zamawiającego. Decyzję o doubezpieczeniu podejmie Zamawiający i ma wówczas prawo do dokonania doubezpieczenia na niezmienionych warunkach.
5. Bieżące inwestycje realizowane przez Zamawiającego będą automatycznie i bez dodatkowej składki pokryte odpowiedzialnością Ubezpieczyciela w ubezpieczeniu od kradzieży z włamaniem i rabunku, zawartym w systemie na pierwsze ryzyko, z chwilą ich wpisu do rejestru środków trwałych.
6. Ubezpieczający zastrzega sobie prawo do rozwiązania umowy z trzymiesięcznym okresem wypowiedzenia. Za każdy niewykorzystany dzień ochrony ubezpieczeniowej zostaną Ubezpieczającemu zwrócone składki. Kwota składki podlegającej zwrotowi będzie ustalona proporcjonalnie do niewykorzystanego okresu ubezpieczenia.

|  |
| --- |
| **Wykonawca składając ofertę akceptuje jednocześnie wyżej wymienione wymogi dodatkowe.** |

1. **Podział zamówienia na części**

Przedmiot niniejszego zamówienia nie został podzielony na części, w związku z czym Zamawiający nie dopuszcza możliwości składania ofert częściowych.

Brak podziału zamówienia na części wynika ze względów organizacyjnych i ekonomicznych. Podział zakresu ubezpieczenia na mniejsze jest niezasadny ze względów organizacyjno-ekonomicznych, gdyż powoduje zwiększenie prawdopodobieństwa uzyskania mniej korzystnych ofert częściowych czym stwarza zagrożenie zwiększenia kosztu realizacji zamówienia

1. **Standardy jakościowe i rozwiązania równoważne.**
   1. Standardy jakościowe zostały określone w opisie przedmiotu zamówienia;
   2. Wykonawca zobowiązany jest zrealizować zamówienie na zasadach i warunkach opisanych w projekcie umowy stanowiącym **załącznik nr 5 do SWZ;**
   3. Przez całość przedmiotu zamówienia Zamawiający rozumiewszelkie wykonane usługi i dokonane uzgodnienia związane z wykonaniem zamówienia;
2. **Informacja w zakresie zatrudnienia na podstawie stosunku pracy.**
   1. Na podstawie art. 95 ust. 1 ustawy Pzp, Zamawiający na okres realizacji zamówienia wymaga zatrudnienia przez Wykonawcę i podwykonawcę osób wykonujących czynności wchodzące w tzw. koszty bezpośrednie na podstawie umowy o pracę. Wymóg ten dotyczy osób, świadczących na rzecz Zamawiającego usługę w zakresie czynności administracyjnych polegających na wystawianiu dokumentów (umowy, polisy) i rozliczaniu płatnościzgodnie z projektem umowy. W przypadku rozwiązania stosunku pracy z osobami zatrudnionymi do wykonywania zamówienia przed zakończeniem okresu jego realizacji, Wykonawca lub podwykonawca, zobowiązany jest w ich miejsce zatrudnić inne osoby spełniające w/w wymagania.
   2. Jeżeli czynności, o których mowa w ust. 4.1. powyżej nie polegają na wykonywaniu pracy w sposób określony w art. 22 §1 ustawy z dnia 26 czerwca 1974r. Kodeks pracy, Wykonawca winien ten fakt udowodnić Zamawiającemu składając stosowne oświadczenie wraz z uzasadnieniem.
   3. Szczegółowe wymagania dotyczące realizacji oraz egzekwowania wymogu zatrudnienia na podstawie stosunku pracy zostały określone we wzorze umowy, stanowiącym **Załącznik nr 5 do SWZ.**
   4. Zamawiający nie wymaga zatrudnienia osób, o których mowa w art. 96 ust. 2 pkt 2 ustawy Pzp.
3. Zamawiający nie zastrzega możliwości ubiegania się o udzielenie zamówienia wyłącznie przez wykonawców, o których mowa w art. 94 ustawy Pzp.
4. **Zamówienia podobne.**

Zamawiający przewiduje możliwość udzielenia zamówień, o których mowa w art. 214 ust.1 pkt 7 ustawy Pzp, polegających na powtórzeniu podobnych usług dla zamówienia podstawowego w zakresie realizacji usług związanych z zamówieniem podstawowym, których wartość nie przekracza 50% wartości zamówienia podstawowego. Zamówienia będą udzielenie na podstawie przeprowadzonych z wykonawcą negocjacji.

1. **Wizja lokalna**

Zamawiający nie wymaga przeprowadzenia wizji lokalnej przed przygotowaniem oferty.

1. **Obowiązek osobistego wykonania kluczowych części zamówienia i podwykonawstwo**

Zamawiający zastrzega obowiązek osobistego wykonania przez wykonawcę całość niniejszego zamówienia.

1. **Dostępność dla osób ze szczególnymi potrzebami**

Ze względu na przedmiot umowy, nie ma zastosowania art. 4 ust. 3 i 5 ust. 2 ustawy z dnia 19 lipca 2019r. o zapewnieniu dostępności osobom ze szczególnymi potrzebami (Dz.U.2020 poz.1062).

## III. Termin wykonania zamówienia

Przedmiot zamówienia należy zrealizować w terminie **01.01.2022 - 31.12.2023**

## IV. Projektowane postanowienia umowy w sprawie zamówienia publicznego, które zostaną wprowadzone do treści tej umowy

1. Projekt umowy, stanowiący **załącznik nr 5 do swz** zawiera istotne dla stron postanowienia stanowiące o realizacji przedmiotu zamówienia.
2. Zgodnie z regulacją art. 455 Pzp zamawiający przewidział możliwość dokonania zmiany umowy w projekcie umowy oraz określił w nim zasady wprowadzania takich zmian.

## V. Informacje o środkach komunikacji elektronicznej, przy użyciu których Zamawiający będzie komunikował się z wykonawcami oraz informacje o wymaganiach technicznych i organizacyjnych sporządzania, wysyłania i odbierania korespondencji elektronicznej

1. Osobą uprawnioną do kontaktu z Wykonawcami jest: **Alina Bloch-Zapytowska**
2. Postępowanie prowadzone jest w języku polskim w formie elektronicznej za pośrednictwem [platformazakupowa.pl](https://platformazakupowa.pl/) (dalej również jako „Platforma”) pod adresem: https://platformazakupowa.pl/pn/zgm\_gorzow/proceedings
3. W celu skrócenia czasu udzielenia odpowiedzi na pytania preferuje się, aby komunikacja między zamawiającym a wykonawcami, w tym wszelkie oświadczenia, wnioski, zawiadomienia oraz informacje, przekazywane były elektronicznie za pośrednictwem Platformy i formularza „Wyślij wiadomość do zamawiającego”.

Za datę przekazania (wpływu) oświadczeń, wniosków, zawiadomień oraz informacji przyjmuje się datę ich przesłania za pośrednictwem [platformazakupowa.pl](http://platformazakupowa.pl) poprzez kliknięcie przycisku „Wyślij wiadomość do zamawiającego” po których pojawi się komunikat, że wiadomość została wysłana do zamawiającego. Zamawiający dopuszcza, awaryjnie, komunikację za pośrednictwem poczty elektronicznej. Adres poczty elektronicznej osoby uprawnionej do kontaktu z Wykonawcami: [zamowienia@zgm.gorzow.pl](mailto:zamowienia@zgm.gorzow.pl)

1. Zamawiający będzie przekazywał wykonawcom informacje w formie elektronicznej za pośrednictwem [platformazakupowa.pl](http://platformazakupowa.pl). Informacje dotyczące odpowiedzi na pytania, zmiany specyfikacji, zmiany terminu składania i otwarcia ofert Zamawiający będzie zamieszczał na platformie w sekcji “Komunikaty”. Korespondencja, której zgodnie z obowiązującymi przepisami adresatem jest konkretny Wykonawca, będzie przekazywana w formie elektronicznej za pośrednictwem [platformazakupowa.pl](http://platformazakupowa.pl) do konkretnego wykonawcy.
2. Wykonawca, jako podmiot profesjonalny ma obowiązek sprawdzania komunikatów i wiadomości bezpośrednio na platformazakupowa.pl przesłanych przez zamawiającego, gdyż system powiadomień może ulec awarii lub powiadomienie może trafić do folderu SPAM.
3. Korzystanie z Platformy przez wykonawcę jest bezpłatne.
4. Zamawiający, zgodnie z § 11 ust. 2 Rozporządzenia Prezesa Rady Ministrów z dnia 30 grudnia 2020r. w sprawie sposobu sporządzania i przekazywania informacji oraz wymagań technicznych dla dokumentów elektronicznych oraz środków komunikacji elektronicznej w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego lub konkursie (Dz. U. z 2020 r. poz. 2452), określa niezbędne wymagania sprzętowo - aplikacyjne umożliwiające pracę na [platformazakupowa.pl](https://platformazakupowa.pl/), tj.:
   1. stały dostęp do sieci Internet o gwarantowanej przepustowości nie mniejszej niż 512 kb/s,
   2. komputer klasy PC lub MAC o następującej konfiguracji: pamięć min. 2 GB Ram, procesor Intel IV 2 GHZ lub jego nowsza wersja, jeden z systemów operacyjnych - MS Windows 7, Mac Os x 10 4, Linux, lub ich nowsze wersje,
   3. zainstalowana dowolna przeglądarka internetowa, w przypadku Internet Explorer minimalnie wersja 10 0.,
   4. włączona obsługa JavaScript,
   5. zainstalowany program Adobe Acrobat Reader lub inny obsługujący format plików .pdf,
   6. Platforma działa według standardu przyjętego w komunikacji sieciowej - kodowanie UTF8,
   7. Oznaczenie czasu odbioru danych przez platformę zakupową stanowi datę oraz dokładny czas (hh:mm:ss) generowany wg. czasu lokalnego serwera synchronizowanego z zegarem Głównego Urzędu Miar.
5. Wykonawca, przystępując do niniejszego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego:
   1. Akceptuje warunki korzystania z [platformazakupowa.pl](https://platformazakupowa.pl/) określone w Regulaminie zamieszczonym na stronie internetowej [pod linkiem](https://platformazakupowa.pl/strona/1-regulamin) w zakładce „Regulamin" oraz uznaje go za wiążący,
   2. zapoznał i stosuje się do Instrukcji składania ofert/wniosków dostępnej [pod linkiem](https://drive.google.com/file/d/1Kd1DttbBeiNWt4q4slS4t76lZVKPbkyD/view)
6. Wykonawca może zwrócić się do Zamawiającego z pisemną prośbą o wyjaśnienie treści SWZ za pośrednictwem Platformy i formularza **„Wyślij wiadomość do zamawiającego”** dostępnego na stronie dotyczącej niniejszego postępowania. Zamawiający odpowie na zadane pytania za pośrednictwem Platformy na stronie niniejszego postępowania niezwłocznie, jednak nie później niż na 2 dni przed upływem terminu składania ofert pod warunkiem, że wniosek o wyjaśnienie treści wpłynął do Zamawiającego nie później niż na 4 dni przed upływem terminu składania ofert albo ofert podlegających negocjacjom.
7. W przypadku rozbieżności pomiędzy treścią niniejszej SWZ a treścią udzielonych wyjaśnień, jako obowiązującą należy przyjąć treść późniejszego oświadczenia Zamawiającego.
8. Zamawiający będzie przekazywał wykonawcom informacje w formie elektronicznej za pośrednictwem Platformy. Informacje dotyczące odpowiedzi na pytania, zmiany specyfikacji, zmiany terminu składania i otwarcia ofert Zamawiający będzie zamieszczał na platformie w sekcji “Komunikaty” na stronie niniejszego postępowania. Korespondencja, której zgodnie z obowiązującymi przepisami adresatem jest konkretny wykonawca, będzie przekazywana w formie elektronicznej za pośrednictwem Platformy do konkretnego wykonawcy.
9. **Zamawiający nie ponosi odpowiedzialności za złożenie oferty w sposób niezgodny z Instrukcją korzystania z** [**platformazakupowa.pl**](http://platformazakupowa.pl), w szczególności za sytuację, gdy zamawiający zapozna się z treścią oferty przed upływem terminu składania ofert (np. złożenie oferty w zakładce „Wyślij wiadomość do zamawiającego”).   
   Taka oferta zostanie uznana przez Zamawiającego za ofertę handlową i nie będzie brana pod uwagę w przedmiotowym postępowaniu, ze względu na brak spełnienia obowiązku wynikającego w art. 221 ustawy Pzp.
10. Zamawiający informuje, że instrukcje korzystania z [**platformazakupowa.pl**](http://platformazakupowa.pl) dotyczące w szczególności logowania, składania wniosków o wyjaśnienie treści SWZ, składania ofert oraz innych czynności podejmowanych w niniejszym postępowaniu przy użyciu [**platformazakupowa.pl**](http://platformazakupowa.pl) znajdują się w zakładce „Instrukcje dla Wykonawców" na stronie internetowej pod adresem: <https://platformazakupowa.pl/strona/45-instrukcje>

## VI. Termin związania ofertą

1. Wykonawca jest związany ofertą przez okres 30 dni od dnia upływu terminu składania ofert, tj. **do dnia 20 grudnia 2021 r.**
2. W przypadku, gdy wybór najkorzystniejszej oferty nie nastąpi przed upływem terminu związania ofertą określonego w SWZ, Zamawiający przed upływem terminu związania oferta zwróci się jednokrotnie do Wykonawców o wyrażenie zgody na przedłużenie tego terminu o wskazywany przez niego okres, nie dłuższy niż 30 dni.
3. Przedłużenie terminu związania oferta, o którym mowa w ust. 2, wymaga złożenia przez Wykonawcę pisemnego[[1]](#footnote-1) oświadczenia o wyrażeniu zgody na przedłużenie terminu związania ofertą.

## VII. Podstawy wykluczenia i warunki udziału w postępowaniu

1. **Podstawy wykluczenia**

1.1.Z postępowania o udzielenie zamówienia wyklucza się Wykonawców, w stosunku do których zachodzi którakolwiek z okoliczności wskazanych:

**1)** w art. 108 ust. 1 Pzp;

**2)** w art. 109 ust. 1 pkt. 4 Pzp, tj.: w stosunku do którego otwarto likwidację, ogłoszono upadłość, którego aktywami zarządza likwidator lub sąd, zawarł układ z wierzycielami, którego działalność gospodarcza jest zawieszona albo znajduje się on w innej tego rodzaju sytuacji wynikającej z podobnej procedury przewidzianej w przepisach miejsca wszczęcia tej procedury;

1.2**.** Wykluczenie Wykonawcy następuje zgodnie z art. 111 Pzp.

**2. Warunki udziału w postępowaniu**

2.1. O udzielenie zamówienia mogą ubiegać się Wykonawcy, którzy nie podlegają wykluczeniu oraz spełniają warunki udziału w postępowaniu określone przez Zamawiającego, a dotyczące:

1) **zdolności do występowania w obrocie gospodarczym:**

Zamawiający nie stawia warunku w tym zakresie.

2) **uprawnień do prowadzenia określonej działalności gospodarczej lub zawodowej, o ile wynika to z odrębnych przepisów:**

Wykonawca spełni ww warunek, jeżeli wykaże, że **posiada zezwolenie na prowadzenie działalności ubezpieczeniowej na terenie RP, zgodnie z przedmiotem zamówienia**.

3) **sytuacji ekonomicznej lub finansowej:**

Zamawiający nie stawia warunku w tym zakresie.

4) **zdolności technicznej i zawodowej:**

Zamawiający nie stawia warunku w tym zakresie.

2.2. W przypadku **Wykonawców wspólnie ubiegających się** o udzielenie zamówienia warunki, o których mowa w ust. 2 powyżej zostaną spełnione wyłącznie, jeżeli:

* 1. **warunek dotyczący uprawnień do prowadzenia określonej działalności gospodarczej lub zawodowej** zostanie spełniony, jeżeli chociaż jeden z Wykonawców lub podmiotów udostępniających zasoby spełnia warunek samodzielnie (nie jest możliwe sumowanie doświadczenia),

2.3. Zamawiający może na każdym etapie postępowania, uznać, że wykonawca nie posiada wymaganych zdolności, jeżeli posiadanie przez wykonawcę sprzecznych interesów, w szczególności zaangażowanie zasobów technicznych lub zawodowych wykonawcy w inne przedsięwzięcia gospodarcze wykonawcy może mieć negatywny wpływ na realizację zamówienia.

**3. Kwalifikacja podmiotowa wykonawców, czyli wykaz oświadczeń i dokumentów, jakich wykonawcy obowiązani będą dostarczyć w celu potwierdzenia braku podstaw do wykluczenia oraz spełniania warunków udziału w postępowaniu.**

* 1. W niniejszym postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego Zamawiający żąda złożenia podmiotowych środków dowodowych na potwierdzenie:

1) braku podstaw do wykluczenia,

2) spełnienia warunków udziału w postępowaniu

w formie określonej w Rozporządzeniu Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 23 grudnia 2020r. w sprawie podmiotowych środków dowodowych oraz innych dokumentów lub oświadczeń, jakich może żądać zamawiający od wykonawcy (D.U. z 2020r. poz. 2415).

* 1. **Zamawiający wezwie wykonawcę, którego oferta została najwyżej oceniona, do złożenia w wyznaczonym terminie, nie krótszym niż 5 dni od dnia wezwania, następujących podmiotowych środków dowodowych:**

1. **Oświadczenie wykonawcy**, w zakresie art. 108 ust. 1 pkt 5 ustawy Pzp, o braku przynależności do tej samej grupy kapitałowej, w rozumieniu ustawy z dnia 16.02.2007 r. o ochronie konkurencji i konsumentów (Dz. U. z 2020 r. poz. 1076 i 1086), z innym wykonawcą, który złożył odrębną ofertę w postępowaniu, albo oświadczenia o przynależności do tej samej grupy kapitałowej wraz z dokumentami lub informacjami potwierdzającymi przygotowanie oferty niezależnie od innego wykonawcy należącego do tej samej grupy kapitałowej - **załącznik nr 3 do SWZ**
2. **Odpis lub informacja z Krajowego Rejestru Sądowego lub z Centralnej Ewidencji i Informacji o Działalności Gospodarczej**, w zakresie art. 109 ust. 1 pkt 4 ustawy, sporządzonych nie wcześniej niż 3 miesiące przed jej złożeniem, jeżeli odrębne przepisy wymagają wpisu do rejestru lub ewidencji;
3. Kopia **zezwolenia na prowadzenie działalności ubezpieczeniowej** na terenie RP**.**
   1. Jeżeli Wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania poza terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, zamiast dokumentu, o których mowa w ust. 6.2 pkt 2), składa dokument lub dokumenty wystawione w kraju, w którym wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania, potwierdzające odpowiednio, że nie otwarto jego likwidacji ani nie ogłoszono upadłości. Dokument, o którym mowa powyżej, powinien być wystawiony nie wcześniej niż 3 miesiące przed upływem terminu składania ofert.
   2. Jeżeli w kraju, w którym Wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania osoba, której dokument dotyczy, nie wydaje się dokumentów, o których mowa w ust. 6.2 pkt 2), zastępuje się je dokumentem zawierającym odpowiednio oświadczenie Wykonawcy, ze wskazaniem osoby albo osób uprawnionych do jego reprezentacji, lub oświadczenie osoby, której dokument miał dotyczyć, złożone pod przysięgą, lub, jeżeli w którym wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania nie ma przepisów o oświadczeniu pod przysięgą, złożone przed organem sądowym lub administracyjnym, notariuszem, organem samorządu zawodowego lub gospodarczego właściwym ze względu na siedzibę lub miejsce zamieszkania Wykonawcy.
   3. Jeżeli jest to niezbędne dla zapewnienia odpowiedniego przebiegu postępowania o udzielenia zamówienia, zamawiający może na każdym etapie postępowania, w tym na etapie składania ofert podlegającym negocjacjom lub niezwłocznie po ich złożeniu, wezwać wykonawców do złożenia wszystkich lub niektórych podmiotowych środków dowodowych, jeżeli wymagał ich złożenia w ogłoszeniu o zamówieniu lub w dokumentach zamówienia, aktualnych na dzień ich złożenia.
   4. Jeżeli zajdą uzasadnione podstawy do uznania, że złożone uprzednio podmiotowe środki dowodowe nie są już aktualne, zamawiający może w każdym czasie wezwać wykonawcę lub wykonawców do złożenia wszystkich lub niektórych podmiotowych środków dowodowych, aktualnych na dzień ich złożenia.
   5. Zamawiający nie wzywa do złożenia podmiotowych środków dowodowych, jeżeli:

1) ·może je uzyskać za pomocą bezpłatnych i ogólnodostępnych baz danych, w szczególności rejestrów publicznych w rozumieniu ustawy z dnia 17 lutego 2005 r. o informatyzacji działalności podmiotów realizujących zadania publiczne, o ile Wykonawca wskazał w oświadczeniu, o którym mowa w art. 125 ust. 1 p.z.p dane umożliwiające dostęp do tych środków;

2) ·podmiotowym środkiem dowodowym jest oświadczenie, którego treść odpowiada zakresowi oświadczenia, o którym mowa w art. 125 ust. 1.

* 1. W przypadku wskazania przez wykonawcę dostępności podmiotowych środków dowodowych, w postaci elektronicznej, pod określonymi adresami internetowymi ogólnodostępnych i bezpłatnych baz danych, o których mowa w art. 127 ust. 1 pkt 1 Pzp, zamawiający może żądać od wykonawcy przedstawienia tłumaczenia na język polski wskazanych przez wykonawcę i pobranych przez zamawiającego podmiotowych środków dowodowych.
  2. Wykonawca **nie jest zobowiązany** do złożenia podmiotowych środków dowodowych, które zamawiający posiada, **jeżeli wykonawca wskaże te środki oraz potwierdzi ich prawidłowość i aktualność.**
  3. Oświadczenia stanowiące dowód potwierdzający brak podstaw wykluczenia oraz spełnienia warunków udziału w postępowaniu, podmiotowe środki dowodowe, w tym oświadczenie wykonawców występujących wspólnie o tym, które usługi wykonają poszczególni wykonawcy, oraz zobowiązanie podmiotu udostępniającego zasoby muszą być złożone w **oryginale.** **Poprzez oryginał należy rozumieć dokument w postaci elektronicznej podpisany kwalifikowanym podpisem elektronicznym, podpisem zaufanym lub podpisem osobistym przez osobę/osoby upoważnioną/upoważnione.**
  4. Informacje, oświadczenia lub dokumenty, inne niż określone w ust. 6.10 powyżej przekazywane w niniejszym postępowaniu sporządza się w oryginale lub jako tekst wpisany bezpośrednio do wiadomości przekazywanej przy użyciu [platformazakupowa.pl](https://platformazakupowa.pl/)
  5. W przypadku, gdy podmiotowe środki dowodowe, przedmiotowe środki dowodowe, inne dokumenty, lub dokumenty potwierdzające umocowanie do reprezentowania odpowiednio wykonawcy, wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia publicznego, podmiotu udostępniającego zasoby na zasadach określonych w art.118 ustawy lub podwykonawcy niebędącego podmiotem udostępniającym zasoby na takich zasadach, zwane dalej „dokumentami potwierdzającymi umocowanie do reprezentowania”, zostały wystawione przez upoważnione podmioty inne niż wykonawca, wykonawca wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia, podmiot udostępniający zasoby lub podwykonawca, zwane dalej „upoważnionymi podmiotami”, jako dokument elektroniczny, przekazuje się ten dokument.
  6. W przypadku, gdy dokumenty o których mowa w ust. 6.12. powyżej, zostały wystawione przez upoważnione podmioty jako dokument w postaci papierowej, przekazuje się cyfrowe odwzorowanie tego dokumentu opatrzone kwalifikowanym podpisem elektronicznym, podpisem zaufanym lub podpisem osobistym, poświadczające zgodność cyfrowego odwzorowania z dokumentem w postaci papierowej.

1) poświadczenia zgodności cyfrowego odwzorowania z dokumentem w postaci papierowej, dokonuje w przypadku:

* + 1. podmiotowych środków dowodowych oraz dokumentów potwierdzających umocowanie do reprezentowania – odpowiednio wykonawca, wykonawca wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia, podmiot udostępniający zasoby lub podwykonawca, w zakresie podmiotowych środków dowodowych lub dokumentów potwierdzających umocowanie do reprezentowania, które każdego z nich dotyczą;
    2. przedmiotowych środków dowodowych – odpowiednio wykonawca lub wykonawca wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia;
    3. innych dokumentów – odpowiednio wykonawca lub wykonawca wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia, w zakresie dokumentów, które każdego z nich dotyczą.

1. Poświadczenia zgodności cyfrowego odwzorowania z dokumentem w postaci papierowej może dokonać również notariusz.
   1. Przez cyfrowe odwzorowanie należy rozumieć dokument elektroniczny będący kopią elektroniczną treści zapisanej w postaci papierowej, umożliwiający zapoznanie się z tą treścią i jej zrozumienie, bez konieczności bezpośredniego dostępu do oryginału.
   2. Podmiotowe środki dowodowe, w tym oświadczenie wykonawców występujących wspólnie o tym, które roboty budowlane lub usługi wykonają poszczególni wykonawcy, oraz zobowiązanie podmiotu udostępniającego zasoby, przedmiotowe środki dowodowe, niewystawione przez upoważnione podmioty, oraz pełnomocnictwo przekazuje się w postaci elektronicznej i opatruje się kwalifikowanym podpisem elektronicznym, podpisem zaufanym lub podpisem osobistym.
   3. W przypadku, gdy dokumenty, o których mowa w ust. 6.15 powyżej, zostały sporządzone jako dokument w postaci papierowej i opatrzone własnoręcznym podpisem, przekazuje się cyfrowe odwzorowanie tego dokumentu opatrzone kwalifikowanym podpisem elektronicznym, podpisem zaufanym lub podpisem osobistym, poświadczającym zgodność cyfrowego odwzorowania z dokumentem w postaci papierowej.
2. Poświadczenia zgodności cyfrowego odwzorowania z dokumentem w postaci papierowej, dokonuje w przypadku:
3. podmiotowych środków dowodowych – odpowiednio wykonawca, wykonawca wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia, podmiot udostępniający zasoby lub podwykonawca, w zakresie podmiotowych środków dowodowych, które każdego z nich dotyczą;
4. przedmiotowego środka dowodowego, oświadczenia wykonawców występujących wspólnie o tym, które roboty budowlane lub usługi wykonaną poszczególni wykonawcy, lub zobowiązania podmiotu udostępniającego zasoby – odpowiednio wykonawca lub wykonawca wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia;
5. pełnomocnictwa – mocodawca.
6. Poświadczenia zgodności cyfrowego odwzorowania z dokumentem w postaci papierowej może dokonać również notariusz.
   1. Jeżeli Wykonawca nie złoży oświadczenia, o którym mowa w pkt. 6.2 1) powyżej podmiotowych środków dowodowych, innych dokumentów lub oświadczeń składanych w postępowaniu, lub są one niekompletne, zawierają błędy lub budzą wskazane przez Zamawiającego wątpliwości, Zamawiający wezwie do ich złożenia, uzupełnienia, poprawienia w terminie przez siebie wskazanym, chyba że mimo ich złożenia, poprawienia lub uzupełnienia oferta Wykonawcy podlegałaby odrzuceniu albo zajdą przesłanki unieważnienia postępowania.
   2. Złożenie, uzupełnienie lub poprawienie dokumentów lub oświadczeń, o których mowa w ust. 6. 17 powyżej nie może służyć potwierdzeniu kryteriów selekcji.
   3. W zakresie nieuregulowanym Pzp lub niniejszą SWZ, do oświadczeń i dokumentów składanych przez Wykonawcę w postępowaniu zastosowanie mają w szczególności przepisy rozporządzenia Ministra Rozwoju Pracy i Technologii z dnia 23 grudnia 2020 r. w sprawie podmiotowych środków dowodowych oraz innych dokumentów lub oświadczeń, jakich może żądać zamawiający od wykonawcy (Dz. U. z 2020r. poz. 2415) oraz Rozporządzenia Prezesa Rady Ministrów z dnia 30 grudnia 2020r. w sprawie sposobu sporządzania i przekazywania informacji oraz wymagań technicznych dla dokumentów elektronicznych oraz środków komunikacji elektronicznej w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego lub konkursie (Dz. U. z 2020 r. poz. 2452)
7. **Poleganie na zasobach innych podmiotów**
   1. Wykonawca może w celu potwierdzenia spełniania warunków udziału w postępowaniu polegać na zdolnościach technicznych lub zawodowych podmiotów udostępniających zasoby, niezależnie od charakteru prawnego łączących go z nimi stosunków prawnych.
   2. W odniesieniu do warunków dotyczących wykształcenia, kwalifikacji zawodowych lub doświadczenia, wykonawcy mogą polegać na zdolnościach podmiotów udostępniających zasoby, jeśli podmioty te wykonają świadczenie, do realizacji którego te zdolności są wymagane.
   3. Wykonawca, który polega na zdolnościach lub sytuacji podmiotów udostępniających zasoby, składa, wraz z ofertą, **zobowiązanie podmiotu udostępniającego zasoby do oddania mu do dyspozycji niezbędnych zasobów na potrzeby realizacji danego zamówienia** lub inny podmiotowy środek dowodowy potwierdzający, że wykonawca realizując zamówienie, będzie dysponował niezbędnymi zasobami tych podmiotów. Wzór oświadczenia stanowi **załącznik nr 3 do SWZ.**
   4. Zamawiający oceni, czy udostępniane wykonawcy przez podmioty udostępniające zasoby zdolności techniczne lub zawodowe, pozwalają na wykazanie przez wykonawcę spełniania warunków udziału w postępowaniu, a także zbada, czy nie zachodzą wobec tego podmiotu podstawy wykluczenia, które zostały przewidziane względem wykonawcy.
   5. Jeżeli zdolności techniczne lub zawodowe podmiotu udostępniającego zasoby nie potwierdzają spełniania przez wykonawcę warunków udziału w postępowaniu lub zachodzą wobec tego podmiotu podstawy wykluczenia, zamawiający żąda, aby wykonawca w terminie określonym przez zamawiającego zastąpił ten podmiot innym podmiotem lub podmiotami albo wykazał, że samodzielnie spełnia warunki udziału w postępowaniu.

**UWAGA:** Wykonawca nie może, po upływie terminu składania ofert, powoływać się na zdolności lub sytuację podmiotów udostępniających zasoby, jeżeli na etapie składania ofert nie polegał on w danym zakresie na zdolnościach lub sytuacji podmiotów udostępniających zasoby.

* 1. Wykonawca, w przypadku polegania na zdolnościach lub sytuacji podmiotów udostępniających zasoby, przedstawia, wraz z oświadczeniem, o którym mowa w Rozdziale IX ust. 2 pkt 2) SWZ, **także oświadczenie podmiotu udostępniającego zasoby,** potwierdzające brak podstaw wykluczenia tego podmiotu oraz odpowiednio spełnianie warunków udziału w postępowaniu, w zakresie, w jakim wykonawca powołuje się na jego zasoby, zgodnie z katalogiem dokumentów określonych w Rozdziale IX swz.

1. **Informacja dla wykonawców składających oferty wspólne (spółki cywilne, konsorcja)**
   1. Wykonawcy mogą wspólnie ubiegać się o udzielenie zamówienia. W takim przypadku Wykonawcy ustanawiają pełnomocnika do reprezentowania ich w postępowaniu albo do reprezentowania i zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego. Pełnomocnictwowinno być załączone do oferty.
   2. W przypadku Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia, oświadczenia, o których mowa w Rozdziale IX ust. 2 pkt 2) SWZ, składa każdy z wykonawców.
   3. W odniesieniu do warunków dotyczących wykształcenia, kwalifikacji zawodowych lub doświadczenia wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia mogą polegać na zdolnościach tych z wykonawców, którzy wykonają usługi, do realizacji których te zdolności są wymagane.
   4. Wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia dołączają do oferty oświadczenie, z którego wynika które usługi wykonają poszczególni wykonawcy.
   5. Oświadczenia i dokumenty potwierdzające brak podstaw do wykluczenia z postępowania składa każdy z Wykonawców wspólnie ubiegających się o zamówienie.
   6. Oświadczenia i dokumenty potwierdzające spełnienie warunków udziału w postępowaniu składa każdy z Wykonawców w zakresie, w jakim wykazuje spełnianie tych warunków.
   7. Wykonawcy wspólnie ubiegający się o zamówienie, wypełniając formularz oferty, jak również inne dokumenty powołujące się na „Wykonawcę”, w miejscu np. „nazwa i adres Wykonawcy” wpisują dane dotyczące wszystkich podmiotów, które ubiegają się wspólnie o udzielenie zamówienia publicznego.
2. **Informacja w zakresie podwykonawców niebędących podmiotami udostępniającymi zasoby**

Jeżeli Wykonawca zamierza powierzyć wykonanie części zamówienia podwykonawcy, który jest mu znany na etapie złożenia oferty a nie jest podmiotem, na którego zdolnościach lub sytuacji Wykonawca polega na zasadach określonych w art. 118 ust.1 Pzp, w oświadczeniu, o którym mowa w Rozdziale IX ust. 2 pkt 2) SWZ zamieszcza informację o tym podwykonawcy w zakresie wymaganym dla wykonawcy.

1. **Wymagania w zakresie wadium.**

W niniejszym postępowaniu Zamawiający nie wymaga wadium.

## VIII. Opis sposobu przygotowania oferty

1. **Oferta musi być sporządzona w języku polskim, w postaci elektronicznej w formacie danych zalecanym w ust. 17. 2 poniżej. Ofertę, a także oświadczenie, o jakim mowa w Rozdziale IX ust. 2 pkt.2) SWZ składa się, pod rygorem nieważności, w formie elektronicznej lub w postaci elektronicznej opatrzonej podpisem zaufanym lub podpisem osobistym.**
2. **W procesie składania oferty, w tym dokumentów składanych wraz z ofertą na Platformie, kwalifikowany podpis elektroniczny/ podpis zaufany/ podpis osobisty Wykonawca może złożyć bezpośrednio na dokumencie, który następnie przesyła do systemu (opcja rekomendowana przez dostawcę** [**platformazakupowa.pl**](https://platformazakupowa.pl/strona/1-regulamin)**) oraz dodatkowo dla całego pakietu dokumentów w kroku drugim Formularza składania oferty (po kliknięciu w przycisk „Przejdź do podsumowania”).**
3. Poświadczenia za zgodność z oryginałem dokonuje odpowiednio Wykonawca, podmiot, na którego zdolnościach lub sytuacji polega Wykonawca, wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia publicznego albo podwykonawca, w zakresie dokumentów, które każdego z nich dotyczą. Poprzez oryginał należy rozumieć dokument podpisany kwalifikowanym podpisem elektronicznym lub podpisem zaufanym lub podpisem osobistym przez osobę/osoby upoważnioną/upoważnione. Poświadczenie za zgodność z oryginałem następuje w formie elektronicznej podpisane kwalifikowanym podpisem elektronicznym lub podpisem zaufanym lub podpisem osobistym przez osobę/osoby upoważnioną/upoważnione.
4. Oferta powinna być:
   1. sporządzona na podstawie załączników niniejszej SWZ w języku polskim, (w przypadku, gdy Wykonawca nie korzysta z przygotowanego przez Zamawiającego wzoru, w treści oferty należy zamieścić wszystkie informacje wymagane w Formularzu Oferty),
   2. złożona przy użyciu środków komunikacji elektronicznej tzn. za pośrednictwem [platformazakupowa.pl](https://platformazakupowa.pl/),
   3. podpisana [**kwalifikowanym podpisem elektronicznym**](https://www.nccert.pl/) lub [**podpisem zaufanym**](https://moj.gov.pl/nforms/signer/upload?xFormsAppName=SIGNER) lub [**podpisem osobistym**](https://www.gov.pl/web/mswia/oprogramowanie-do-pobrania) przez osobę/osoby upoważnioną/upoważnione.
5. Podpisy kwalifikowane wykorzystywane przez wykonawców do podpisywania wszelkich plików muszą spełniać wymagania Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady w sprawie identyfikacji elektronicznej i usług zaufania w odniesieniu do transakcji elektronicznych na rynku wewnętrznym (eIDAS) nr 910/2014 - od 01 lipca 2016r.
6. W przypadku wykorzystania formatu podpisu XAdES zewnętrzny, Zamawiający wymaga dołączenia odpowiedniej ilości plików, podpisywanych plików z danymi oraz plików XAdES.
7. Jeżeli na ofertę składa się kilka dokumentów, Wykonawca powinien stworzyć folder, do którego przeniesie wszystkie dokumenty oferty, podpisane kwalifikowanym podpisem elektronicznym, podpisem zaufanym lub podpisem osobistym. Następnie z tego folderu Wykonawca utworzy folder .zip (bez nadawania mu haseł i bez szyfrowania).
8. Wszelkie dokumenty elektroniczne zawierające informacje stanowiące tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu ustawy z dnia 16 kwietnia 1993r. o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji (Dz.U. z 2019r. poz. 1010), które Wykonawca zastrzeże jako tajemnicę przedsiębiorstwa, powinny zostać złożone w osobnym pliku. **Na** [platformazakupowa.pl](https://platformazakupowa.pl/) **w formularzu składania oferty znajduje się miejsce wyznaczone do dołączenia części oferty stanowiącej tajemnicę przedsiębiorstwa.** Zaleca się, aby uzasadnienie zastrzeżenia informacji jako tajemnicy przedsiębiorstwa było sformułowane w sposób umożliwiający jego udostępnienie. Zastrzeżenie przez Wykonawcę tajemnicy przedsiębiorstwa bez uzasadnienia będzie traktowane przez Zamawiającego jako bezskuteczne ze względu na zaniechanie przez Wykonawcę podjęcia niezbędnych działań w celu zachowania poufności objętych klauzulą informacji zgodnie z postanowieniami art.18 ust.3 Pzp.
9. Wykonawca, za pośrednictwem [platformazakupowa.pl](https://platformazakupowa.pl/) może przed upływem terminu do składania ofert zmienić lub wycofać ofertę. Sposób dokonywania zmiany lub wycofania oferty zamieszczono w instrukcji zamieszczonej na stronie internetowej pod adresem: <https://platformazakupowa.pl/strona/45-instrukcje>
10. Każdy z wykonawców może złożyć tylko jedną ofertę. Złożenie większej liczby ofert lub oferty zawierającej propozycje wariantowe spowoduje odrzucenie wszystkich ofert złożonych przez danego wykonawcę.
11. Treść oferty musi odpowiadać treści swz.
12. Zamawiający zaleca ponumerowanie stron oferty.
13. Postępowanie prowadzone jest w języku polskim. Oznacza to, że oferta, oświadczenia, podmiotowe środki dowodowe, przedmiotowe środki dowodowe lub inne dokumenty, w tym dokumenty potwierdzające umocowanie do reprezentowania, sporządzone w języku obcym winny być złożone wraz z tłumaczeniem na język polski.
14. W przypadku przekazywania w postępowaniu dokumentu elektronicznego w formacie poddającym dane kompresji, opatrzenie pliku zawierającego skompresowane dokumenty kwalifikowanym podpisem elektronicznym, podpisem zaufanym lub podpisem osobistym, jest równoznaczne z opatrzeniem wszystkich dokumentów zawartych w tym pliku odpowiednio kwalifikowanym podpisem elektronicznym, podpisem zaufanym lub podpisem osobistym.
15. Maksymalny rozmiar jednego pliku przesyłanego za pośrednictwem dedykowanych formularzy do: złożenia, zmiany, wycofania oferty wynosi 150 MB natomiast przy komunikacji wielkość pliku to maksymalnie 500 MB.
16. Dokumenty elektroniczne w niniejszym postępowaniu muszą spełniać łącznie następujące wymagania:
    * 1. być utrwalone w sposób umożliwiający ich wielokrotne odczytanie, zapisanie i powielenie, a także przekazanie przy użyciu środków komunikacji elektronicznej lub na informatycznym nośniku danych;
      2. umożliwiać prezentację treści w postaci elektronicznej, w szczególności przez wyświetlenie tej treści na monitorze ekranowym;
      3. umożliwiać prezentację treści w postaci papierowej, w szczególności za pomocą wydruku;
      4. zawierać dane w układzie niepozostawiającym wątpliwości co do treści i kontekstu zapisanych informacji.
17. **Zamawiający zaleca dodatkowo:**
    1. W miarę możliwości wykorzystanie formatów plików: .pdf .doc .xls .jpg (.jpeg) ze szczególnym wskazaniem na .pdf
    2. W celu ewentualnej kompresji danych wykorzystanie jednego z formatów:
    3. .zip
    4. .7Z
    5. Wśród formatów powszechnych a **NIEwystępujących** w rozporządzeniu Rady Ministrów w sprawie Krajowych Ram Interoperacyjności, minimalnych wymagań dla rejestrów publicznych i wymiany informacji w postaci elektronicznej oraz minimalnych wymagań dla systemów teleinformatycznych występują: .rar .gif .bmp .numbrs .pages. **Dokumenty złożone w takich plikach zostaną uznane za złożone nieskutecznie.**
    6. Zamawiający zwraca uwagę na ograniczenia wielkości plików podpisywanych profilem zaufanym, który wynosi **max 10MB**, oraz na ograniczenie wielkości plików podpisywanych w aplikacji eDoApp służącej do składania podpisu osobistego, który wynosi **max 5MB. Uwaga: w przypadku podpisu zaufanego, jeżeli wielkość pliku z podpisem przekroczy 10MB, Zamawiający nie będzie mógł zweryfikować poprawności podpisu w e-puap, co skutkować będzie odrzuceniem oferty. Dlatego zalecane jest sprawdzenie wielkości podpisanego pliku przed jego wysłaniem**
    7. Ze względu na niskie ryzyko naruszenia integralności pliku oraz łatwiejszą weryfikację podpisu, zamawiający zaleca, w miarę możliwości, przekonwertowanie plików składających się na ofertę na format .pdf i opatrzenie ich podpisem kwalifikowanym PAdES.
    8. Pliki w innych formatach niż PDF zaleca się opatrzyć zewnętrznym podpisem XAdES. Wykonawca powinien pamiętać, aby plik z podpisem przekazywać łącznie z dokumentem podpisywanym.
    9. Zaleca się, aby w przypadku pliku przez kilka osób, stosować podpisy tego samego rodzaju. Podpisywanie różnymi rodzajami podpisów np. osobistym i kwalifikowanym może być przyczyną problemów podczas weryfikacji plików.
    10. Zaleca się, aby wykonawca z odpowiednim wyprzedzeniem przetestował możliwość prawidłowego wykorzystania wybranej metody podpisywania plików oferty.
    11. Zaleca się, aby komunikacja z wykonawcami odbywała się tylko na Platformie za pośrednictwem formularza “Wyślij wiadomość do zamawiającego”, nie za pośrednictwem adresu email.
    12. Osobą składającą ofertę powinna być osoba kontaktowa podawana w dokumentacji.
    13. Ofertę należy przygotować z należytą starannością i zachowaniem odpowiedniego odstępu czasu do zakończenia przyjmowania ofert/wniosków. Sugerujemy złożenie oferty na 24 godziny przed terminem składania ofert/wniosków.
    14. Podczas podpisywania plików zaleca się stosowanie algorytmu skrótu SHA2 zamiast SHA1.
    15. Jeśli wykonawca pakuje dokumenty np. w plik ZIP zalecamy wcześniejsze podpisanie każdego ze skompresowanych plików.
    16. Zamawiający rekomenduje wykorzystanie podpisu z kwalifikowanym znacznikiem czasu.
    17. Zamawiający zaleca, aby nie wprowadzać jakichkolwiek zmian w plikach po ich podpisaniu. Może to skutkować brakiem integralności plików skutkującym koniecznością odrzucenia oferty.
18. W sprawach nieuregulowanych w zakresie sporządzania oferty zastosowanie mają przepisy Rozporządzenia Prezesa Rady Ministrów z dnia 30 grudnia 2020r. w sprawie sposobu sporządzania i przekazywania informacji oraz wymagań technicznych dla dokumentów elektronicznych oraz środków komunikacji elektronicznej w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego lub konkursie (Dz. U. z 2020 r. poz. 2452)

## IX. Sposób oraz termin składania ofert

1. Ofertę wraz z wymaganymi dokumentami należy umieścić na Platformie pod adresem: <https://platformazakupowa.pl/pn/zgm_gorzow/proceedings> na stronie dotyczącej niniejszego postępowania **do dnia 24.11.2021r. do godz. 09.00**
2. Do oferty należy dołączyć:
3. **Formularz oferty** przygotowany zgodnie z **załącznikiem nr 1** **do SWZ oraz ogólne i/lub szczególne warunki ubezpieczeń** określonych w niniejszej SWZ
4. aktualne na dzień składania ofert oświadczenie/oświadczenia Wykonawcy/Wykonawców składających ofertę wspólną/ podmiotów udostępniających zasoby o braku podstaw do wykluczenia z postępowania oraz odpowiednio o spełnianiu warunków udziału w postępowaniu - zgodnie z **Załącznikiem nr 2 do SWZ**;

Informacje zawarte w oświadczeniu stanowią wstępne potwierdzenie, że Wykonawca nie podlega wykluczeniu oraz spełnia warunki udziału w postępowaniu.

1. **Pełnomocnictwo** upoważniające do złożenia oferty, o ile ofertę składa pełnomocnik;

Pełnomocnictwo do złożenia oferty musi być złożone w oryginale w takiej samej formie, jak składana oferta (t.j. w formie elektronicznej lub postaci elektronicznej opatrzonej kwalifikowanym podpisem elektronicznym, podpisem zaufanym lub podpisem osobistym). Dopuszcza się także złożenie elektronicznej kopii (skanu) pełnomocnictwa sporządzonego uprzednio w formie pisemnej, w formie elektronicznego poświadczenia sporządzonego stosownie do art. 97 § 2 ustawy z dnia 14 lutego1991r. – Prawo o notariacie, które to poświadczenie notariusz opatruje kwalifikowanym podpisem elektronicznym, bądź też poprzez opatrzenie skanu pełnomocnictwa sporządzonego uprzednio w formie pisemnej kwalifikowanym podpisem, podpisem zaufanym lub podpisem osobistym mocodawcy. **Elektroniczna kopia pełnomocnictwa nie może być uwierzytelniona przez upełnomocnionego.**

1. Pełnomocnictwo dla pełnomocnika do reprezentowania w postępowaniu Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia – dotyczy ofert składanych przez Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia;
2. **Zobowiązanie podmiotu udostępniającego zasoby**, jeżeli Wykonawca składający ofertę korzysta z zasobów innych podmiotów - zgodnie z **Załącznikiem nr 5 do SWZ**
3. **Oświadczenie, z którego wynika, które usługi w ramach realizacji zamówienia wykonają poszczególni wykonawcy –** jeżeli wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia polegają na zdolnościach tych wykonawców, którzy wykonają usługi do realizacji których te zdolności są wymagane.
4. Oświadczenia i/lub dokumenty, na podstawie których Zamawiający dokona oceny skuteczności zastrzeżenia informacji zawartych w ofercie, stanowiących tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu przepisów o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji (jeżeli Wykonawca zastrzeże takie informacje)
5. Po wypełnieniu Formularza składania oferty lub wniosku i załadowaniu wszystkich wymaganych załączników należy kliknąć przycisk „Przejdź do podsumowania”.
6. Oferta składana elektronicznie musi zostać podpisana kwalifikowanym podpisem elektronicznym, podpisem zaufanym lub podpisem osobistym. W procesie składania oferty za pośrednictwem [platformazakupowa.pl](http://platformazakupowa.pl) wykonawca powinien złożyć podpis bezpośrednio na dokumencie przesłanym za pośrednictwem [platformazakupowa.pl](http://platformazakupowa.pl). Zaleca się stosowanie podpisu na każdym załączonym pliku osobno, w szczególności w przypadku wskazanym w art. 63 ust. 2 Pzp, gdzie zaznaczono, że oferty oraz oświadczenie, o którym mowa w art. 125 ust. 1 Pzp sporządza się pod rygorem nieważności, w formie elektronicznej (opatrzonej kwalifikowanym podpisem elektronicznym) lub w postaci elektronicznej opatrzonej podpisem zaufanym lub podpisem osobistym.
7. Za datę przekazania oferty przyjmuje się datę jej przekazania w systemie (platformie) w drugim kroku składania oferty poprzez kliknięcie przycisku “Złóż ofertę” i wyświetlenie się komunikatu, że oferta została zaszyfrowana i złożona.
8. Szczegółowa instrukcja dla Wykonawców dotycząca złożenia, zmiany i wycofania oferty znajduje się na stronie internetowej pod adresem: <https://platformazakupowa.pl/strona/45-instrukcje>

## X. Termin otwarcia ofert

1. Otwarcie ofert nastąpi w dniu **24.11.2021r. o godz. 09.05** za pośrednictwem [platformazakupowa.pl](https://platformazakupowa.pl/)
2. Najpóźniej przed otwarciem ofert, zamawiający udostępni na [platformazakupowa.pl](https://platformazakupowa.pl/) w sekcji „Komunikaty” na stronie niniejszego postępowania informację o kwocie, jaką zamierza się przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia.
3. Informację z otwarcia ofert zamawiający udostępni na [platformazakupowa.pl](https://platformazakupowa.pl/) w sekcji „Komunikaty” na stronie niniejszego postępowania.

**Uwaga!** Zgodnie z Ustawą PZP **Zamawiający nie ma obowiązku przeprowadzania jawnej sesji otwarcia ofert** w sposób jawny z udziałem Wykonawców lub transmitowania sesji otwarcia za pośrednictwem elektronicznych narzędzi do przekazu wideo on-line a ma jedynie takie uprawnienie.

1. W przypadku wystąpienia awarii systemu teleinformatycznego, która spowoduje brak możliwości otwarcia ofert w terminie określonym przez Zamawiającego, otwarcie ofert nastąpi niezwłocznie po usunięciu awarii.
2. Zamawiający poinformuje o zmianie terminu otwarcia ofert na stronie internetowej prowadzonego postepowania.

## XI. Sposób obliczenia ceny

1. Oferta powinna wyrażać ostateczną sumaryczną cenę ubezpieczenia z wyszczególnieniem poszczególnych pozycji przedmiotu zamówienia (zgodnie z załączonym do swz formularzem oferty). Wykonawca zsumuje wartość poszczególnych pozycji. Suma ta stanowić będzie cenę oferty.
2. Cena ofert musi zawierać wszystkie koszty, jakie poniesie wykonawca, aby zrealizować zamówienie z najwyższą starannością oraz ewentualne rabaty.
3. Oferowana cena musi uwzględniać wszystkie koszty i czynności niezbędne dla prawidłowej realizacji przedmiotu zamówienia, tj. zgodnie z prawem i najlepszą wiedzą.
4. Cena musi być wyrażona w złotych polskich (PLN), z dokładnością nie większą niż dwa miejsca po przecinku.
5. Wykonawca poda w Formularzu Ofertowym stawkę podatku od towarów i usług (VAT) właściwą dla przedmiotu zamówienia, obowiązującą według stanu praw­nego na dzień składania ofert. Określenie ceny ofertowej z zastosowaniem nie­prawidłowej stawki podatku od towarów i usług (VAT) potraktowane będzie, jako błąd w obliczeniu ceny i spowoduje odrzucenie oferty, jeżeli nie ziszczą się usta­wowe przesłanki omyłki (na podstawie art. 226 ust. 1 pkt 10 Pzp w związku z art. 223 ust. 2 pkt 3 Pzp).
6. Jeżeli została złożona oferta, której wybór prowadziłby do powstania u zamawiającego obowiązku podatkowego zgodnie z ustawą z dnia 11 marca 2004 r. o podatku od towarów i usług (Dz. U. z 2018 r. poz. 2174, ze zm.), dla celów zastosowania kryterium ceny lub kosztu zamawiający dolicza do przedstawionej w tej ofercie ceny kwotę podatku od towarów i usług, którą miałby obowiązek rozliczyć.W ofercie, o której mowa w ust. 1, wykonawca ma obowiązek:

1) ·poinformowania zamawiającego, że wybór jego oferty będzie prowadził do powstania u zamawiającego obowiązku podatkowego;

2) ·wskazania nazwy (rodzaju) towaru lub usługi, których dostawa lub świadczenie będą prowadziły do powstania obowiązku podatkowego;

3) ·wskazania wartości towaru lub usługi objętego obowiązkiem podatkowym zamawiającego, bez kwoty podatku;

4) ·wskazania stawki podatku od towarów i usług, która zgodnie z wiedzą wykonawcy, będzie miała zastosowanie.

1. Wzór Formularza Ofertowego został opracowany przy założeniu, iż wybór oferty nie będzie prowadzić do powstania u Zamawiającego obowiązku podatkowego w zakresie podatku VAT. W przypadku, gdy Wykonawca zobowiązany jest złożyć oświadczenie o powstaniu u Zamawiającego obowiązku podatkowego, to winien odpowiednio zmodyfikować treść formularza.
2. Rozliczenia między Zamawiającym a Wykonawcą będą prowadzone w złotych pol­skich (PLN).

## XII. Opis kryteriów oceny ofert, wraz z podaniem wag tych kryteriów i sposobu oceny ofert

**1**.Przy wyborze oferty Zamawiający będzie kierował się kryterium:

* + kryterium „ceny oferty” – 60% – sposób oceny – minimalizacja
  + kryterium „zakres ryzyk dodatkowych podlegających ocenie” – 20% - sposób oceny: maksymalizacja;
  + kryterium „wysokość zastosowanych ograniczeń technicznych – 20% - sposób oceny: maksymalizacja.
  1. W zakresie kryterium „cena oferty” będzie zastosowany następujący wzór:



*cena (n) – cena oferty najtańszej*

*cena (b) – cena oferty badanej*

* 1. W zakresie kryterium „zakres ryzyk dodatkowych podlegających ocenie” będzie zastosowany następujący wzór:

F = suma pkt. uzyskanych w badanej ofercie x 0,20

**Za akceptację poszczególnych zakresów ryzyk dodatkowych zostanie przyznana następująca ilość punktów**:

* Klauzula szkód mechanicznych w tym awarii i uszkodzeń **(B1)** 20 punktów
* Klauzula funduszu prewencyjnego **(B2)** 20 punktów
* Klauzula kradzieży zwykłej – zwiększenie limitu do 20 000,00 zł

**(B3)** 20 punktów

* Klauzula przetężenia **(B4)** 10 punktów
* Klauzula zabezpieczeń przeciwpożarowych i przeciwkradzieżowych

**(B5)** 10 punktów

* Klauzula odstąpienia od odtworzenia mienia **(B6)** 20 punktów
  1. W zakresie kryterium „wysokość zastosowanych ograniczeń technicznych” będzie zastosowany następujący wzór:

O = suma pkt. uzyskanych w badanej ofercie x 0,20

**Za zniesienie całkowite poszczególnych ograniczeń technicznych w poniższych ryzykach zostanie przyznana następująca ilość punktów:**

* Ubezpieczenie sprzętu elektronicznego od wszelkich ryzyk 40 punktów
* Ubezpieczenie sprzętu odpowiedzialności cywilnej wraz z rozszerzeniami 20 punktów
* Ubezpieczenie od ognia i innych zdarzeń losowych 20 punktów
* Ubezpieczenie od kradzieży z włamaniem 20 punktów

Wysokość maksymalnych ograniczeń technicznych dla wyżej wyszczególnionych ryzyk znajduje w opisie przedmiotu zamówienia.

**Punktacja łączna:**

Łączna ilość punktów, jaką może uzyskać badana oferta jest sumą punktów uzyskanych za ocenę w poszczególnych kryteriach.

Ocena w kryterium określonym w pkt. 1.2 oraz 1.3 przeprowadzona zostanie w sposób podany w Załączniku nr 2 do SWZ - Formularz ofertowy (punkt 7. Klauzule dodatkowe oraz punkt 8., Wysokość franszyz i udziałów własnych). Punkty będą przyznawane za odpowiedź „tak” (klauzule dodatkowe) oraz „brak” (wysokość franszyz i udziałów własnych) w danym wierszu.

Wybór najkorzystniejszej oferty spośród złożonych zostanie dokonany w oparciu o następujący wzór stanowiący sumę powyższych kryteriów:

**W = C + F + O**

W – suma wszystkich punktów uzyskanych przez badaną ofertę;

C – ilość punktów uzyskanych przez badaną ofertę w zakresie „kryterium ceny”;

F – ilość punktów uzyskanych przez badaną ofertę w zakresie „kryterium zakresu ryzyk dodatkowych podlegających ocenie”.

O – ilość punktów uzyskanych przez badaną ofertę w zakresie „kryterium wysokości zastosowanych ograniczeń technicznych”

1. Zamawiający uzna za najkorzystniejszą tę ofertę, która przedstawia najkorzystniejszy bilans ceny oferty, oceny zakresu ryzyk dodatkowych podlegających ocenie oraz oceny wysokości zastosowanych ograniczeń technicznych. Jeżeli dwie lub więcej ofert przedstawiają taki sam bilans ceny, oceny zakresu ryzyk dodatkowych podlegających ocenie, oceny wysokości zastosowanych ograniczeń technicznych Zamawiający spośród tych ofert wybierze ofertę z najniższą ceną.
2. Zamawiający udzieli zamówienia Wykonawcy, którego oferta odpowiada wszystkim wymaganiom przedstawionym w ustawie Prawo zamówień publicznych oraz SWZ oraz zostanie oceniona jako najkorzystniejsza, w oparciu o w/w kryteria wyboru.
3. W toku badania i oceny ofert Zamawiający może żądać od Wykonawcy wyjaśnień dotyczących treści złożonej oferty, w tym zaoferowanej ceny, lub dotyczących innych dokumentów lub oświadczeń. Wykonawcy są zobowiązani do złożenia wyjaśnień w terminie wskazanym przez Zamawiającego.
4. Zamawiający udzieli zamówienia Wykonawcy, którego oferta zostanie uznana za najkorzystniejszą. Jeżeli zamawiający nie będzie prowadził negocjacji, dokona wyboru najkorzystniejszej oferty spośród niepodlegających odrzuceniu ofert
5. Zamawiający wybiera najkorzystniejszą ofertę w terminie związania ofertą określonym w SWZ.
6. Jeżeli termin związania ofertą upłynie przed wyborem najkorzystniejszej oferty, Zamawiający wezwie Wykonawcę, którego oferta otrzymała najwyższą ocenę, do wyrażenia, w wyznaczonym przez Zamawiającego terminie, pisemnej zgody na wybór jego oferty.
7. W przypadku braku zgody, o której mowa w ust. 8, oferta podlega odrzuceniu, a Zamawiający zwraca sią o wyrażenie takiej zgody do kolejnego Wykonawcy, którego oferta została najwyżej oceniona, chyba że zachodzą przesłanki do unieważnienia postępowania.

## XIII. Informacje o formalnościach, jakie muszą zostać dopełnione po wyborze oferty w celu zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego

1. Zamawiający zawiera umowę w sprawie zamówienia publicznego, z uwzględnieniem art. 577 Pzp, w terminie nie krótszym niż 5 dni od dnia przesłania zawiado­mienia o wyborze najkorzystniejszej oferty, jeżeli zawiadomienie to zostało prze­słane przy użyciu środków komunikacji elektronicznej, albo 10 dni, jeżeli zostało przesłane w inny sposób.
2. Zamawiający może zawrzeć umowę w sprawie zamówienia publicznego przed upływem terminu, o którym mowa w ust. 1, jeżeli w postępowaniu o udzielenie zamówienia złożono tylko jedną ofertę.
3. Wykonawca, którego oferta została wybrana jako najkorzystniejsza, zostanie poinformowany przez Zamawiającego o miejscu i terminie podpisania umowy.
4. Wykonawca, o którym mowa w ust. 3, ma obowiązek zawrzeć umowę w sprawie zamówienia na warunkach określonych w projektowanych postanowieniach umowy, które stanowią **Załącznik Nr 6 do SWZ.** Umowa zostanie uzupełniona o zapisy wynikające ze złożonej oferty.
5. Przed podpisaniem umowy Wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia (W przypadku wyboru ich oferty jako najkorzystniejszej) przedstawią Zamawiającemu umowę regulującą współpracę tych Wykonawców. Umowa taka winna określać strony umowy, cel działania, sposób współdziałania, zakres prac przewidzianych do wykonania każdemu z nich, solidarną odpowiedzialność za wykonanie zamówienia, oznaczenie czasu trwania konsorcjum (obejmującego okres realizacji zamówienia, gwarancji i rękojmi), wykluczenie możliwości wypowiedzenia umowy konsorcjum przez któregokolwiek z jego członków do czasu wykonania zamówienia.
6. Jeżeli Wykonawca, którego oferta została wybrana jako najkorzystniejsza, uchyla sią od zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego Zamawiający może dokonać ponownego badania i oceny ofert spośród ofert pozostałych w postępo­waniu Wykonawców albo unieważnić postepowanie.
7. Osoby reprezentujące wykonawcę przy podpisywaniu umowy powinny posiadać ze sobą dokumenty potwierdzające ich umocowanie do podpisania umowy, o ile umocowanie takie nie będzie wynikać z dokumentów załączonych do oferty.
8. Do terminu wyznaczonego na podpisanie umowy **Wykonawca obowiązany będzie przedłożyć Zamawiającemu:**
9. kopię uprawnień osób skierowanych do realizacji zamówienia
10. kopię aktualnej polisy OC w zakresie prowadzonej działalności gospodarczej,
11. dokumenty wymagane na potwierdzenie zatrudnienia pracowników na umowę o pracę.
12. **W niniejszym postępowaniu wniesienie zabezpieczenia należytego wykonania umowy nie jest wymagane**.

## XIV. Istotne dla stron postanowienia, które zostaną wprowadzone do treści zawieranej umowy w sprawie zamówienia publicznego, ogólne warunki umowy albo wzór umowy, jeżeli zamawiający wymaga od wykonawcy, aby zawarł z nim umowę w sprawie zamówienia publicznego na takich warunkach

1. Wybrany Wykonawca jest zobowiązany do zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego na warunkach określonych we Wzorze Umowy, stanowiącym **Załącznik nr 6 do SWZ**.
2. Zakres świadczenia Wykonawcy wynikający z umowy jest tożsamy z jego zobowiązaniem zawartym w ofercie.
3. Zamawiający przewiduje możliwość zmiany zawartej umowy w stosunku do treści wybranej oferty w zakresie uregulowanym w art. 454-455 Pzp oraz wskazanym we Wzorze Umowy.
4. Zmiana umowy wymaga dla swej ważności, pod rygorem nieważności, zachowania formy pisemnej.

## XV. Pouczenie o środkach ochrony prawnej przysługujących Wykonawcy

1. Środki ochrony prawnej przysługują Wykonawcy, jeżeli ma lub miał interes w uzyskaniu zamówienia oraz poniósł lub może ponieść szkodę w wyniku naruszenia przez Zamawiającego przepisów Pzp.
2. Odwołanie przysługuje na:
   1. niezgodną z przepisami ustawy czynność Zamawiającego, podjętą w postępowaniu o udzielenie zamówienia, w tym na projektowane postanowienie umowy;
   2. zaniechanie czynności w postępowaniu o udzielenie zamówienia, do której Zamawiający był obowiązany na podstawie ustawy.
3. Odwołanie wnosi sią do Prezesa Krajowej Izby Odwoławczej w formie pisemnej albo w formie elektronicznej albo w postaci elektronicznej opatrzone podpisem zaufanym.
4. Na orzeczenie Krajowej Izby Odwoławczej oraz postanowienie Prezesa Krajowej Izby Odwoławczej, o którym mowa w art. 519 ust. 1 Pzp, stronom oraz uczestni­kom postępowania odwoławczego przysługuje skarga do sądu. Skargę wnosi się do Sądu Okręgowego w Warszawie za pośrednictwem Prezesa Krajowej Izby Od­woławczej.
5. Szczegółowe informacje dotyczące środków ochrony prawnej określone są w Dziale IX Pzp „Środki ochrony prawnej".

## XVI. Pozostałe informacje

1. Wszystkie koszty związane z uczestnictwem w postępowaniu, w szczególności z przygotowaniem i złożeniem oferty ponosi Wykonawca składający ofertę. Zamawiający nie przewiduje zwrotu kosztów udziału w postępowaniu.
2. Zamawiający nie przewiduje udzielania zaliczek na poczet realizacji zamówienia.
3. Zamawiający nie przewiduje zawarcia umowy ramowej.
4. Zamawiający nie przewiduje aukcji elektronicznej.
5. Zamawiający nie wymaga:

5.1. złożenia oferty w postaci katalogów elektronicznych

5.2. dołączenia do oferty katalogów elektronicznych

1. Zamawiający nie dopuszcza dołączenia do oferty katalogów elektronicznych.
2. Zamawiający nie dopuszcza przedstawiania ofert wariantowych.

## XVII. Informacja w zakresie ochrony danych osobowych

**1**. Zgodnie z art. 13 ust. 1, 2 i 3 rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych) (Dz. Urz. UE L 119 z 04.05.2016, str. 1), dalej „RODO”, informuję, że:

1.1. Administratorem danych osobowych Wykonawców jest Zakład Gospodarki Mieszkaniowej w Gorzowie Wlkp., ul. Wełniany Rynek 3, 66-400 Gorzów Wlkp. tel./fax. 095 738 71 01;

1.2. W razie pytań w zakresie ochrony danych osobowych w Zakładzie Gospodarki Mieszkaniowej, należy się kontaktować z Inspektorem Danych Osobowych ZGM, kierując je na adres e-mail: iodo@zgm.gorzow.pl; tel. 095 73 87 118;

1.3. Pani/Pana dane osobowe przetwarzane będą na podstawie art. 6 ust. 1 lit. c RODO w celu związanym z postępowaniem o udzielenie zamówienia publicznego pn. **„Ubezpieczenie majątku i odpowiedzialności cywilnej Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Gorzowie Wlkp. na lata 2022-2023; znak TZP-002/35/2021**, prowadzonym w trybie podstawowym z możliwością przeprowadzenia negocjacji;

1.4. Odbiorcami Pani/Pana danych osobowych będą osoby lub podmioty, którym udostępniona zostanie dokumentacja postępowania w oparciu o art. 18 oraz 74 ustawy z dnia 11 września 2019 r. – Prawo zamówień publicznych (Dz. U. z 2019r. poz. 2019 ze zm.), dalej „ustawa Pzp”;

1.5. Pani/Pana dane osobowe będą przechowywane, zgodnie z art. 78 ust. 1 ustawy Pzp, przez okres 4 lat od dnia zakończenia postępowania o udzielenie zamówienia, a jeżeli czas trwania umowy przekracza 4 lata, okres przechowywania obejmuje cały czas trwania umowy;

1.6. Obowiązek podania przez Panią/Pana danych osobowych bezpośrednio Pani/Pana dotyczących jest wymogiem ustawowym określonym w przepisach ustawy Pzp, związanym z udziałem w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego; konsekwencje niepodania określonych danych wynikają z ustawy Pzp;

1.7. W odniesieniu do Pani/Pana danych osobowych decyzje nie będą podejmowane w sposób zautomatyzowany, stosowanie do art. 22 RODO;

1.8. posiada Pani/Pan:

1.8.1. na podstawie art. 15 RODO prawo dostępu do danych osobowych Pani/Pana dotyczących;

1.8.2. na podstawie art. 16 RODO prawo do sprostowania Pani/Pana danych osobowych;

1.8.3. na podstawie art. 18 RODO prawo żądania od administratora ograniczenia przetwarzania danych osobowych z zastrzeżeniem przypadków, o których mowa w art. 18 ust. 2 RODO;

1.8.4. prawo do wniesienia skargi do Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych, gdy uzna Pani/Pan, że przetwarzanie danych osobowych Pani/Pana dotyczących narusza przepisy RODO;

1.9. nie przysługuje Pani/Panu:

1.9.1. w związku z art. 17 ust. 3 lit. b, d lub e RODO prawo do usunięcia danych osobowych;

1.9.2. prawo do przenoszenia danych osobowych, o którym mowa w art. 20 RODO;

1.9.3. na podstawie art. 21 RODO prawo sprzeciwu, wobec przetwarzania danych osobowych, gdyż podstawą prawną przetwarzania Pani/Pana danych osobowych jest art. 6 ust. 1 lit. c RODO.

**2**. Wykonawca, ubiegając się o udzielenie zamówienia publicznego jest zobowiązany do wypełnienia wszystkich obowiązków formalno-prawnych związanych z udziałem w postępowaniu. Do obowiązków tych należą m.in. obowiązek informacyjny przewidziany w art. 13 RODO względem osób fizycznych, których dane osobowe dotyczą i od których dane te wykonawca bezpośrednio pozyskał. Na tę okoliczność Wykonawca złoży oświadczenie zawarte w załączniku do swz (formularz oferty).”

## XVIII. Załączniki do SWZ

Integralną częścią niniejszej SWZ stanowią następujące załączniki:

* + Za­łącznik Nr 1 - Formularz Oferty;
  + Załącznik Nr 2 - Oświadczenie dotyczące podstaw wykluczenia z postępowania o udzielenie zamówienia publicznego;
  + Załącznik Nr 3 – Oświadczenie dotyczące potwierdzenia braku podstaw wykluczenia z postępowania o udzielnie zamówienia publicznego;
  + Załącznik nr 4 – Zobowiązanie podmiotu udostępniającego zasoby;
  + Załącznik nr 5 - projekt umowy;
  + Załącznik nr 6 - Szkodowość ZGM za lata: 2018-2021;
  + Załącznik nr 7 – Wykazy Budynków i budowli;
  + Załącznik nr 8 – Wykazy sprzętu elektronicznego powyżej 5 lat;
  + Załącznik nr 9 – Wykazy sprzętu elektronicznego do 5 lat.

Załącznik nr 1 do SWZ

**Zamawiający:**

**Miasto Gorzów Wlkp.-**

**Zakład Gospodarki Mieszkaniowej**

ul. Wełniany Rynek 3

66-400 Gorzów Wlkp.

**FORMULARZ OFERTY**

Ja/my\* niżej podpisani:

*(imię, nazwisko, stanowisko/podstawa do reprezentacji)* działając w imieniu i na rzecz:

*(pełna nazwa Wykonawcy/Wykonawców w przypadku wykonawców wspólnie ubiegających się o udzie­lenie zamówienia)*

Adres........................................ Kraj..........................................

REGON..................................... NIP........................................

TEL.......................................... adres e-mail...........................................

Ubiegając się o udzielenie zamówienia publicznego pn.:

**Ubezpieczenie majątku i odpowiedzialności cywilnej Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Gorzowie Wlkp. na lata 2022-2023**

**SKŁADAMY OFERTĘ** na realizację przedmiotu zamówienia w zakresie określonym w Specyfikacji Warunków Zamówienia (SWZ):

**Na sumaryczną cenę oferty składają się następujące składniki cenowe:**

|  |  |
| --- | --- |
| * + ubezpieczenie od ognia i innych zdarzeń losowych: | …….……………. zł |
| słownie: …………………………………………………………………………………………….. | |
| * + ubezpieczenie od kradzieży z włamaniem i rabunku z ryzykiem wandalizmu/dewastacji: | ..…………………. zł |
| słownie: …………………………………………………………………………………………….. | |
| * + ubezpieczenie sprzętu elektronicznego od wszystkich ryzyk: | …….……………. zł |
| słownie: …………………………………………………………………………………………….. | |
| * + ubezpieczenie odpowiedzialności cywilnej z tytułu posiadanego mienia i prowadzonej działalności wraz z rozszerzeniami: | …….……………. zł |
| słownie: …………………………………………………………………………………………….. | |
| * + ubezpieczenie obowiązkowe odpowiedzialności cywilnej zarządcy nieruchomości: | …….……………. zł |
| słownie: …………………………………………………………………………………………….. | |
| **Sumaryczna cena oferty:** | **…………………. zł** |
| **słownie:** ………………………………………………………………………………….......... | |

**Wysokość franszyz i udziałów własnych:**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Rodzaj ubezpieczenia** | **Wysokość franszyzy /**  **udziału własnego**  (wpisać wysokość, gdy  zastosowano lub „BRAK”) | **Franszyza integralna/**  **franszyza redukcyjna/**  **udział własny**  (wpisać rodzaj ograniczenia) |
| 1. ubezpieczenie od ognia i innych zdarzeń losowych |  |  |
| 2. ubezpieczenie od kradzieży z włamaniem i rabunku |  |  |
| 3. ubezpieczenie sprzętu elektronicznego od wszystkich ryzyk |  |  |
| 4. ubezpieczenie odpowiedzialności cywilnej deliktowej z rozszerzeniami |  |  |
| 5. ubezpieczenie odpowiedzialności cywilnej zarządcy nieruchomości |  |  |

**Akceptuję następujące klauzule:**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Nr**  **klauzuli** | **Nazwa klauzuli** | **Uwagi** |
| **KLAUZULE OBLIGATORYJNE – BEZWZGLĘDNIE OBOWIĄZUJĄCE** | | |
| A1 | Klauzula reprezentantów | obligatoryjna |
| A2 | Klauzula automatycznego pokrycia (inwestycyjna) | obligatoryjna |
| A3 | Klauzula przepięcia/przetężenia | obligatoryjna |
| A4 | Klauzula rozliczenia składek | obligatoryjna |
| A5 | Klauzula warunków i taryf | obligatoryjna |
| A6 | Klauzula zgłaszania szkód | obligatoryjna |
| A7 | Klauzula oględzin po szkodzie | obligatoryjna |
| A8 | Klauzula rozstrzygania sporów | obligatoryjna |
| A9 | Klauzula sprzętu przenośnego | obligatoryjna |
| A10 | Klauzula kosztów dodatkowych | obligatoryjna |
| A11 | Klauzula dewastacji | obligatoryjna |
| A12 | Klauzula ograniczenia zasady proporcji odnośnie budynków i budowli | obligatoryjna |
| A13 | Klauzula prac budowlanych | obligatoryjna |
| A14 | Klauzula szybkiej likwidacji szkód (sprzęt elektroniczny) | obligatoryjna |
| A15 | Klauzula kradzieży zwykłej | obligatoryjna |
| A16 | Klauzula likwidacyjna dotycząca środków trwałych | obligatoryjna |
| A17 | Klauzula składowania | obligatoryjna |
| A18 | Klauzula zabezpieczeń przeciwpożarowych i przeciwkradzieżowych | obligatoryjna |
| A19 | Klauzula odstąpienia od zasady proporcji | obligatoryjna |
| **A 20** | Klauzula poszukiwania przyczyny szkody | obligatoryjna |
| **A 21** | Klauzula odtworzenia | obligatoryjna |
| **Nr**  **klauzuli** | **Nazwa klauzuli** | **TAK/NIE** |
| **KLAUZULE FAKULTATYWNE – DODATKOWE, ROZSZERZAJĄCE ZAKRES OCHRONY** | | |
| B1 | Klauzula szkód mechanicznych w tym awarii i uszkodzeń |  |
| B2 | Klauzula funduszu prewencyjnego |  |
| B3 | Klauzula kradzieży zwykłej – zwiększenie limitu do 20 000,00 zł |  |
| B4 | Klauzula przetężenia |  |
| B5 | Klauzula zabezpieczeń przeciwpożarowych i przeciwkradzieżowych |  |
| B6 | Klauzula odstąpienia od odtworzenia mienia |  |

Zamówienie publiczne będzie realizowane w terminie określonym w swz.

1. **OŚWIADCZAMY**, że zapoznaliśmy się ze SWZ i akceptujemy wszystkie warunki w niej zawarte.
2. **OŚWIADCZAMY,** że uzyskaliśmy wszelkie informacje niezbędne do prawidłowego przygotowania i złożenia niniejszej oferty.
3. **OŚWIADCZAMY**, że zapoznaliśmy się z Projektem Umowy, stanowiącym Załącznik nr 5 do SWZ i **ZOBOWIĄZUJEMY SIĘ,** w przypadku wyboru naszej oferty, do zawarcia umowy zgodnej z niniejszą ofertą, na warunkach w nich określonych.
4. **Oświadczamy,** że wypełniliśmy obowiązki informacyjne przewidziane w art. 13 lub art. 14 RODO2[[2]](#footnote-2) wobec osób fizycznych, od których dane osobowe bezpośrednio lub pośred­nio pozyskałem w celu ubiegania się o udzielenie zamówienia publicznego w niniejszym postępowaniu.\*\*
5. **Wyrażamy zgodę** na samodzielne pobranie przez Zamawiającego za pomocą bezpłatnych i ogólnodostępnych krajowych baz danych, w szczególności rejestrów publicznych w rozumieniu ustawy z dnia 17 lutego 2005 r. o informatyzacji działalności podmiotów realizujących zadania publiczne (Dz. U. z 2014 r. poz. 1114 oraz z 2016 r. poz. 352) dokumentów potwierdzających okoliczności, o których mowa w art. 109 ust. 1 pkt 4 ustawy Prawo zamówień publicznych. Oświadczamy, że dokumenty dotyczące Wykonawcy, t.j. odpis z Krajowego Rejestru Sądowego jest dostępny pod adresem: [www.ms.gov.pl](http://www.ms.gov.pl/) lub odpis z CEIDG pod adresem: [www.prod.ceidg.gov.pl](http://www.prod.ceidg.gov.pl)
6. **Oświadczamy,** że wszelkie załączone do oferty podmiotowe środki dowodowe, które nie są obowiązkowe na tym etapie postępowania, **należy rozumieć jako przez nas wskazane** w rozumieniu art. 127 ust. 2 ustawy z dnia 11 września 2019 r. – Prawo zamówień publicznych (Dz. U. z 2021r. poz. 1129)
7. **Oświadczamy, że wykonawca[[3]](#footnote-3):**

**- jest:**

* mikroprzedsiębiorstwem\*
* małym\*
* średnim przedsiębiorstwem\*

- **nie jest** mikroprzedsiębiorstwem bądź małym lub średnim przedsiębiorstwem\*

1. **SKŁADAMY** ofertę na ………stronach.

Wraz z ofertą SKŁADAMY następujące oświadczenia i dokumenty:

1. ........
2. ........

***Informacja dla Wykonawcy:***

*Formularz oferty musi być opatrzony przez osobę lub osoby uprawnione do reprezentowania firmy kwalifikowanym podpisem elektronicznym, podpisem zaufanych lub podpisem osobistym i przekazany Zamawiającemu wraz z dokumentem (-ami) potwierdzającymi prawo do reprezentacji Wykonawcy przez osobę podpisującą ofertę.*

*\* niepotrzebne skreślić*

*\*\* w przypadku, gdy Wykonawca nie przekazuje danych osobowych innych niż bezpośrednio jego do­tyczących lub zachodzi wyłączenie stosowania obowiązku informacyjnego, stosownie do art. 13 ust. 4 lub art. 14 ust. 5 RODO Wykonawca nie składa oświadczenia (usunięcie treści oświadczenia nastę­puje np. przez jego wykreślenie).*

Załącznik nr 2 do SWZ

…………………………………...…

*(pełna nazwa/firma, adres Wykonawcy)*

**Oświadczenie Wykonawcy**

składane na podstawie art. 125 ust. 1 ustawy z dnia 11 września 2019 r.  
Prawo zamówień publicznych (dalej, jako: Pzp)

**DOTYCZACE PODSTAW WYKLUCZENIA Z POSTĘPOWANIA**

**o udzielenie zamówienia publicznego pn.:**

**Ubezpieczenie majątku i odpowiedzialności cywilnej Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Gorzowie Wlkp. na lata 2022-2023**

Na potrzeby niniejszego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego, prowadzonego przez Miasto Gorzów Wlkp. – Zakład Gospodarki Mieszkaniowej,oświadczam, że:

**OŚWIADCZENIA DOTYCZĄCE WYKONAWCY**

1. nie podlegam wykluczeniu z postępowania na podstawie art. 108 ust. 1 oraz art. 109 ust. 1 pkt 4 ustawy Pzp oraz spełniam warunki udziału w postępowaniu określone przez Zamawiającego w SWZ;
2. zachodzą w stosunku do mnie podstawy wykluczenia z postępowania na *podstawie* art. ............. ustawy Pzp *(podać mającą zastosowanie podstawę wykluczenia spośród wymienionych w art. 108 ust. 1 pkt 1, 2, 5 lub 6 ustawy Pzp).* Jednocześnie oświadczam, że w związku z ww. okolicznością, na podstawie art. 110 ust. 2 ustawy Pzp podjąłem następujące środki naprawcze: ……………………………………………….

**INFORMACJA W ZWIĄZKU Z POLEGANIEM NA ZASOBACH INNYCH PODMIOTÓW**:

(jeżeli dotyczy)

1. Oświadczam, że w celu wykazania spełniania warunków udziału w postępowaniu, określonych przez zamawiającego w ………………………………………………………...…………………………………………

*(wskazać dokument i właściwą jednostkę redakcyjną dokumentu, w której określono warunki udziału w postępowaniu),*

polegam na zasobach następującego/ych podmiotu/ów: *…………………………………………………(wskazać podmiot)* ………w następującym zakresie: ………………………………*(określić odpowiedni zakres dla wskazanego podmiotu)*…………

**OŚWIADCZENIE DOTYCZĄCE PODWYKONAWCY NIEBĘDĄCEGO PODMIOTEM UDOSTĘPNIJĄCYM ZASOBY**

(jeżeli dotyczy)

1. Oświadczam, że następujący podwykonawcy, tj.: …………………………………………………………………… …………………………………………………………………………………………………………….………….………

*(podać pełną nazwę/firmę, adres, a także w zależności od podmiotu: NIP/PESEL, KRS/CEiDG)*

nie podlega/ją wykluczeniu na podstawie - art. 108 ust. 1 pkt. 1-6 oraz art. 109 ust 1 pkt 4 ustawy Pzp z postępowania o udzielenie zamówienia.

1. wszystkie informacje podane powyżej są aktualne i zgodne z prawdą oraz zostały przedstawione z pełną świadomością konsekwencji wprowa­dzenia Zamawiającego w błąd przy przedstawianiu informacji.

**OŚWIADCZENIE PODMIOTU, NA KTÓREGO ZASOBY POWOŁUJE SIĘ WYKONAWCA**

(jeżeli dotyczy)

1. Oświadczam, że nie podlegam wykluczeniu z postępowania na podstawie art. 108 ust. 1 oraz art. 109 ust. 1 pkt 4 ustawy Pzp oraz spełniam warunki udziału w postępowaniu określone przez Zamawiającego w dokumentach zamówienia dotyczące ………………………………………………………………….
2. Oświadczam, że wszystkie informacje podane w powyższych oświadczeniach są aktualne i zgodne z prawdą oraz zostały przedstawione z pełną świadomością konsekwencji wprowadzenia zamawiającego w błąd przy przedstawianiu informacji.

Oświadczenie podpisuje osoba reprezentująca podmiot udostępniający zasoby

**OŚWIADCZENIE DOTYCZĄCE PODANYCH INFORMACJI:**

Oświadczam, że wszystkie informacje podane w powyższych oświadczeniach są aktualne i zgodne z prawdą oraz zostały przedstawione z pełną świadomością konsekwencji wprowadzenia zamawiającego w błąd przy przedstawianiu informacji.

Załącznik nr 3 do SWZ

…………………………………...……

*(pełna nazwa/firma, adres Wykonawcy)*

**Oświadczenie Wykonawcy**

składane w zakresie art. 108 ust. 1 pkt 5 ustawy z dnia 11 września 2019 r.  
Prawo zamówień publicznych (dalej, jako: Pzp)

**DOTYCZACE POTWIRDZENIA BRAKU PODSTAW WYKLUCZENIA Z POSTĘPOWANIA**

**o udzielenie zamówienia publicznego pn.:**

**Ubezpieczenie majątku i odpowiedzialności cywilnej Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Gorzowie Wlkp. na lata 2022-2023**

**W imieniu Wykonawcy oświadczam, że:**

**\*nie należę do grupy kapitałowej, o której mowa w art. 108 ust. 1 pkt 5 ustawy Pzp, z żadnym z wykonawców biorących udział w niniejszym zamówieniu publicznym;**

**\*przynależę do grupy kapitałowej, o której mowa w art. 108 ust. 1 pkt 5 ustawy Pzp, z następującymi Wykonawcami biorącymi udział w niniejszym zamówieniu publicznym:**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Lp.** | **Nazwa** | **Adres** |
| **1.** |  |  |
| **2.** |  |  |
|  |  |  |

**Oświadczam jednocześnie, że swoją ofertę przygotowałem niezależnie od wskazanego/ych wykonawcy/ów, na co w załączeniu przedkładam następujące dowody/informacje …………………………………………………………………**

…*miejscowość*…………………….., dn. ……………..

\* Niepotrzebne skreślić.

*UWAGA:*

*1. Niniejszą „Informację” składa każdy z Wykonawców składających ofertę wspólną lub upoważniony przez mocodawcę pełnomocnik.*

Załącznik nr 4 do SWZ

……………………………………...

*(pełna nazwa/firma, adres Wykonawcy)*

**Zobowiązanie i oświadczenia podmiotu udostępniającego zasoby, o ile Wykonawca   
polega na zasobach innych podmiotów w celu wykazania spełnienia   
warunków udziału w postępowaniu**

Niniejszym oddaję do dyspozycji ………………………………………………………………………..

……………………………………………………………………………………………………………

(nazwa Wykonawcy)

niezbędne zasoby na okres korzystania z nich przy realizacji zamówienia pn.:

**Ubezpieczenie majątku i odpowiedzialności cywilnej Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Gorzowie Wlkp. na lata 2022-2023**

(nazwa zamówienia)

**na następujących zasadach**:

* + - 1. Zakres dostępnych zasobów innego podmiotu: …………...………………………………..…

…………………………………………………………………………………………………

* + - 1. Sposób wykorzystania zasobów innego podmiotu przez Wykonawcę

……………………………………………………………………………………………………………

……………………………………………………………………………………………………………

* + - 1. Zakres i okres udziału innego podmiotu przy wykonywaniu zamówienia

…………………………………………………………………………………………………………

………………………………………………………………………………………………………

**\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_**

**Oświadczam, że w/w podmiot będzie realizował, jako podwykonawca następującą część zamówienia ………………………………………………………………………………………………………...….***(należy wskazać tą część zamówienia, do realizacji której wymagane są zdolności oddane do dyspozycji przez podmiot udostępniający w celu wykazania spełnienia warunków udziału w postępowaniu).*

**Załącznik nr 5**

**WZÓR - UMOWA**

**zawarta w dniu**

pomiędzy:

**Miastem Gorzów Wielkopolski - Zakład Gospodarki Mieszkaniowej w Gorzowie Wielkopolskim** ul. Wełniany Rynek 3, 66-400 Gorzów Wlkp. NIP 599 -00-19 632 w imieniu którego działa

**Paweł Nowacki – Dyrektor**

zwanym dalej **Ubezpieczającym**

a **………………………………………….**

reprezentowanym przez:

1. **………………………………………..**

zwanym dalej **Ubezpieczycielem**

o następującej treści:

**§ 1**

Przedmiotem umowy jest ubezpieczenie majątku i odpowiedzialności cywilnej Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej w Gorzowie Wlkp., zgodnie z zakresem wymienionym dalej.

**§ 2**

Umowa zawarta zostaje na podstawie oferty wybranej w wyniku postępowania o udzielenie zamówienia publicznego nr **TZP -002/35/2021** z dnia …………… r., przeprowadzonegow trybie podstawowym zgodnie z art. 275 pkt 2 ustawy z dnia 11 września 2019 roku Prawo zamówień publicznych (t.j. Dz. U. z  2021r., poz. 1129 ze zm.).

**§ 3**

Zgodnie z rozstrzygniętą procedurą, Ubezpieczyciel zobowiązuje się do objęcia ubezpieczeniem Ubezpieczającego, w zakresie:

1. ognia i innych zdarzeń losowych,
2. kradzieży z włamaniem i rabunku z ryzykiem wandalizmu/dewastacji,
3. sprzętu elektronicznego od wszystkich ryzyk,
4. odpowiedzialności cywilnej:
5. z tytułu posiadanego mienia i prowadzonej działalności (OC deliktowa) wraz z rozszerzeniami:
   * włączeniem szkód wodociągowych, kanalizacyjnych i centralnego ogrzewania,
   * włączeniem szkód zalaniowych,
   * odpowiedzialność kontraktową,
   * odpowiedzialnością cywilną pracodawcy,
6. zarządcy nieruchomości.

**§ 4**

1. Integralną część niniejszej umowy stanowi specyfikacja warunków zamówienia wraz z załącznikami, w której został dokładnie opisany przedmiot zamówienia wraz ze wskazaniem zakresu ubezpieczenia, co do poszczególnych ryzyk i klauzule obligatoryjne, które zostają włączone do umowy ubezpieczenia.
2. Złożona przez Ubezpieczyciela oferta, wraz ze wszystkimi załącznikami, również stanowi integralną część niniejszej umowy.
3. Sposób świadczonej usługi ubezpieczeniowej i jej zakres, w tematyce określonej w § 3, precyzują postanowienia zawarte w specyfikacji warunków zamówienia i ofercie, potwierdzone niniejszą umową, a także ogólne warunki ubezpieczeń, będące częścią składową poszczególnych polis.
4. Wykaz majątku objętego ubezpieczeniami stanowią załączniki do wystawionych przez Ubezpieczyciela polis.
5. W ubezpieczeniach zastosowanie mają następujące ogólne warunki ubezpieczeń Ubezpieczyciela i klauzule:
6. Ogólne Warunki Ubezpieczeń:
   1. Klauzule obowiązkowe

**A1. Klauzula reprezentantów** – *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* Ubezpieczyciel nie ponosi odpowiedzialności za szkody powstałe wskutek winy umyślnej lub rażącego niedbalstwa wyłącznie reprezentantów ubezpieczającego. Dla celów niniejszej umowy za reprezentantów ubezpieczającego uważa się osoby lub organ wieloosobowy (np. zarząd), które zgodnie z obowiązującymi przepisami lub statutem uprawnione są do zarządzania ubezpieczoną jednostką. Za szkody powstałe z winy umyślnej lub rażącego niedbalstwa osób niebędących reprezentantami ubezpieczonego, Ubezpieczyciel ponosi pełną odpowiedzialność. **Dotyczy:** ognia i innych zdarzeń losowych, sprzętu elektronicznego od wszystkich ryzyk.

**A2. Klauzula automatycznego pokrycia (inwestycyjna) –** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* nowo nabyte mienie lub wzrost wartości mienia wskutek modernizacji, inwestycji itp. realizowanych przez Ubezpieczającego, będą automatycznie pokryte odpowiedzialnością Ubezpieczyciela w ubezpieczeniu od ognia i innych zdarzeń losowych oraz sprzętu elektronicznego od wszystkich ryzyk do limitu w wysokości 20% sumy ubezpieczenia, z chwilą ich wpisu do rejestru środków trwałych. Zgłoszenie tych inwestycji do ubezpieczenia, będzie się odbywało kwartalnie, tj.

- do dnia 10-go miesiąca następnego po zakończonym kwartale po zawarciu umów ubezpieczenia, Ubezpieczający poinformuje Ubezpieczyciela o inwestycjach zrealizowanych od momentu zawarcia umowy,

- do dnia 10-go miesiąca następnego po zakończonym okresie ubezpieczenia, Ubezpieczający poinformuje Ubezpieczyciela o inwestycjach zrealizowanych i zarejestrowanych w okresie ubezpieczenia.

Składka za inwestycje zgłoszone do ubezpieczenia będzie naliczana zgodnie z formułą *pro rata temporis* od dnia, w którym inwestycje te zostały zgłoszone do ubezpieczenia. **Dotyczy:** ognia i innych zdarzeń losowych, sprzętu elektronicznego od wszystkich ryzyk.

**A3. Klauzula przepięcia/przetężenia –** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunków ubezpieczenia strony uzgodniły, że* rozszerza się ochroną ubezpieczeniową o szkody powstałe bezpośrednio lub pośrednio w wyniku wyładowania atmosferycznego (w tym spowodowane uderzeniem pioruna) oraz szkody wynikłe z niewłaściwych parametrów prądu elektrycznego, tj. zmiany napięcia, natężenia, częstotliwości. Przedstawiona definicja przepięcia będzie miała zastosowanie do każdej szkody, której przyczyną będą ww zdarzenia. Limit odpowiedzialności na jedno i wszystkie zdarzenia w okresie ubezpieczenia wynosi 200.000 zł.

**Dotyczy:** ognia i innych zdarzeń losowych, a definicja odnosi się też do szkody w ubezpieczeniu sprzętu elektronicznego od wszystkich ryzyk.

**A4. Klauzula rozliczenia składek –** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* wszelkie płatności powstałe na tle niniejszej umowy ubezpieczenia (wynikające w szczególności z konieczności dopłaty składek, zwrotu składek oraz innych rozliczeń) dokonywane będą w systemie *pro rata temporis* za każdy dzień ochrony ubezpieczeniowej. **Dotyczy:** wszystkich ubezpieczeń.

**A5. Klauzula warunków i taryf –** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* w przypadku doubezpieczenia, uzupełniania lub podwyższania sumy ubezpieczenia (gwarancyjnej) w okresie ubezpieczenia, zastosowanie mieć będą warunki umowy oraz stopy składek (stawki), obowiązujące w stosunku do umowy ubezpieczenia. **Dotyczy:** wszystkich ubezpieczeń z wyłączeniem ubezpieczenia odpowiedzialności cywilnej.”

**A6. Klauzula zgłaszania szkód –** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* w każdym przypadku określania w warunkach ubezpieczenia terminu na zgłoszenie szkody do Ubezpieczyciela, zapis mówiący o tym terminie zostanie rozszerzony o frazę: "W przypadku dni ustawowo wolnych od pracy termin przedłuża się do pierwszego dnia roboczego, jaki następuje po terminie określonym w warunkach". **Dotyczy:** wszystkich ubezpieczeń.

**A7. Klauzula oględzin po szkodzie –** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* w procedurze likwidacji szkód Ubezpieczyciel zobowiązuje się przy ubezpieczeniu odpowiedzialności cywilnej z rozszerzeniami do dokonania oględzin w ciągu pięciu dni roboczych od daty otrzymania zgłoszenia o szkodzie od Ubezpieczającego, natomiast w przypadku wszystkich pozostałych ubezpieczeń – w ciągu trzech dni roboczych. **Dotyczy:** wszystkich ubezpieczeń.

**A8. Klauzula rozstrzygania sporów –** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* spory wynikające z umów ubezpieczenia rozpatrują sądy właściwe dla siedziby Ubezpieczającego. **Dotyczy:** wszystkich ubezpieczeń.

**A9. Klauzula sprzętu przenośnego –** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* zakres ochrony ubezpieczeniowej zostaje rozszerzony o szkody powstałe w elektronicznym sprzęcie przenośnym (m.in. w laptopach), użytkowanym również poza miejscem ubezpieczenia. **Dotyczy**: sprzętu elektronicznego od wszystkich ryzyk.

**A10. Klauzula kosztów dodatkowych –** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* w ubezpieczeniu od ognia i innych zdarzeń losowych oraz sprzętu elektronicznego od wszystkich ryzyk, Ubezpieczyciel pokrywa uzasadnione i poniesione:

1. koszty zabezpieczenia ubezpieczonego mienia przed szkodą, w przypadku bezpośredniego zagrożenia wystąpienia zdarzenia objętego zakresem ubezpieczenia – w granicach sumy ubezpieczenia;
2. koszty związane z ratunkiem ubezpieczonego i dotkniętego szkodą mienia, mające na celu niedopuszczenie do zwiększenia strat – w granicach sumy ubezpieczenia;
3. koszty uprzątnięcia pozostałości po szkodzie, łącznie z kosztami rozbiórki i demontażu części niezdatnych do użytku, w tym wyburzania i odgruzowywania – w granicach sumy ubezpieczenia, w wysokości nie przekraczającej 10% szkody.

Koszty, o których mowa w pkt 1 i 2, Ubezpieczyciel pokrywa bez względu na wynik działań zabezpieczających i ratowniczych.

Jeżeli koszty, o których mowa w pkt. 1, 2 i 3, nie zostaną pokryte w pełni lub w części w granicach sumy ubezpieczenia w wysokości określonej w tych punktach, Ubezpieczyciel pokryje całość lub pozostałą część kosztów w ramach dodatkowego limitu odpowiedzialności (overlimit) – nie więcej niż łącznie w okresie ubezpieczenia 50.000 zł.

**Dotyczy:** ognia i innych zdarzeń losowych, sprzętu elektronicznego od wszystkich ryzyk.

**A11. Klauzula dewastacji** **–** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* w ramach niniejszej klauzuli do ubezpieczenia przyjmuje się szkody w ubezpieczonym mieniu, powstałe wskutek rozmyślnego zniszczenia lub uszkodzenia mienia przez osoby trzecie. Ubezpieczenie będzie zawarte w systemie na pierwsze ryzyko, a wysokość szkody i odszkodowania wyliczone zostaną według zasad określonych w OWU od ognia i innych zdarzeń losowych. Ubezpieczenie nie będzie obejmować swym zakresem:

1. budynków w budowie,
2. gotówki oraz wartości pieniężnych, dokumentów, planów, modeli, wzorców,
3. szyb i innych przedmiotów szklanych w wyniku zadrapania,
4. stłuczenia i uszkodzenia przedmiotów, które mogą zostać ubezpieczone w ramach innych ubezpieczeń.

Limit odpowiedzialności na jedno i wszystkie zdarzenia w okresie ubezpieczenia wynosi **200.000** zł, w tym limit z tytułu pomalowania graffiti – do **50 000 zł**.

**A12. Klauzula ograniczenia zasady proporcji odnośnie budynków i budowli –** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* wyłączona zostaje zasada stosowania proporcjonalnej redukcji odszkodowania w przypadku, gdy wartość przedmiotu ubezpieczenia, przy uwzględnieniu rodzaju zadeklarowanej wartości, będącej podstawą do ustalenia sumy ubezpieczenia, w dniu szkody nie przekracza 130% sumy ubezpieczenia tego przedmiotu. **Dotyczy:** ognia i innych zdarzeń losowych.

**A13.** **Klauzula prac budowlanych -** *zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* zakres ubezpieczenia zostaje rozszerzony o szkody powstałe w związku z prowadzeniem w miejscu ubezpieczenia:

1. prac ziemnych
2. robót budowlanych, na które zgodnie z prawem wymagane jest pozwolenie na budowę oraz z zastrzeżeniem, że ich realizacja nie wiąże się z naruszeniem konstrukcji nośnej budynku/budowli lub konstrukcji dachu.
3. Ochrona ubezpieczeniowa obejmuje ryzyka wskazane w umowie ubezpieczenia i udzielana jest dla:
4. mienia będącego przedmiotem robót budowlanych – do limitu 700.000 PLN na jedno i wszystkie zdarzenia w okresie ubezpieczenia.
5. w pozostałym mieniu stanowiącym przedmiot ubezpieczenia – do pełnej sumy ubezpieczenia.

Dotyczy: ognia i innych zdarzeń losowych, od kradzieży z włamaniem i rabunku z ryzykiem wandalizmu/dewastacji, sprzętu elektronicznego od wszystkich ryzyk.

**A14. Klauzula szybkiej likwidacji szkód (sprzęt elektroniczny) –** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* w przypadku szkody w sprzęcie elektronicznym, którego szybkie przywrócenie do pracy jest konieczne dla normalnego funkcjonowania jednostki (np. centrala telefoniczna, serwer itp.), Ubezpieczający zawiadamiając o szkodzie Ubezpieczyciela, może przystąpić natychmiast do samodzielnej likwidacji, sporządzając stosowny protokół opisujący przyczynę zdarzenia, rozmiary szkody, sposób naprawy oraz wyliczenie wartości szkody. Protokół szkody będzie sporządzony (bądź zatwierdzony) przez osobę upoważnioną do podejmowania zobowiązań w imieniu Zakładu i każdorazowo zawierał będzie również dokumentację zdjęciową. Protokół (faktura za naprawę) będzie podstawą do wyliczenia odszkodowania przez Ubezpieczyciela. W przypadku awarii sprzętu elektronicznego, którego przywrócenie do pracy nie jest konieczne dla normalnego funkcjonowania zakładu, Ubezpieczający po zgłoszeniu szkody może przystąpić do samodzielnej likwidacji szkody na powyższych zasadach jedynie w przypadku, gdy Ubezpieczyciel nie dokona oględzin przedmiotu szkody w ciągu 2 dni od daty otrzymania zgłoszenia szkody. Klauzula będzie miała zastosowanie wyłącznie do szkód o wartości nie większej niż 10.000 zł. **Dotyczy:** sprzętu elektronicznego od wszystkich ryzyk.

**A15. Klauzula kradzieży zwykłej –** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* zakres ochrony ubezpieczeniowej rozszerza się o ryzyko kradzieży zwykłej ubezpieczonych przedmiotów w czasie, kiedy znajdują się one w miejscu ubezpieczenia, pod warunkiem jednak, że Ubezpieczający zawiadomi o tym fakcie policję, bezzwłocznie po stwierdzeniu wystąpienia szkody spowodowanej kradzieżą. Limit odpowiedzialności na jedno i wszystkie zdarzenia: **20.000 zł**. **Dotyczy:** limit dla wszystkich ryzyk.

**A16. Klauzula likwidacyjna dotycząca środków trwałych –** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* bez względu na stopień umorzenia księgowego lub zużycia technicznego danego środka trwałego, odszkodowanie wypłacane jest w pełnej wysokości, do wartości księgowej brutto lub odtworzeniowej utraconego środka trwałego, bez potrącenia umorzenia księgowego i zużycia technicznego. W przypadku nie odtwarzania środka trwałego wypłata odszkodowania nastąpi na podstawie protokołu szkody, do wartości księgowej brutto lub odtworzeniowej danego środka trwałego. **Dotyczy**: ognia i innych zdarzeń losowych, kradzieży z włamaniem i rabunku.

**A17. Klauzula składowania** – *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* w przypadku szkód powstałych wskutek zalania mienia, Ubezpieczyciel ponosi odpowiedzialność za mienie składowane bezpośrednio na podłodze. Odpowiedzialność w powyższym zakresie dotyczy również mienia znajdującego się w pomieszczeniach położonych poniżej poziomu gruntu. **Dotyczy:** ognia i innych zdarzeń losowych, sprzętu elektronicznego od wszystkich ryzyk.

**A18. Klauzula zabezpieczeń przeciwpożarowych i przeciwkradzieżowych –** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że* Ubezpieczyciel oświadcza, że stan zabezpieczeń przeciwpożarowych i przeciwkradzieżowych uznaje za wystarczający do czasu przeprowadzenia inspekcji w ubezpieczonych lokalizacjach. Jeżeli w wyniku przeprowadzenia inspekcji zostaną stwierdzone braki w zabezpieczeniach Ubezpieczyciel wyznaczy Ubezpieczającemu termin na ich uzupełnienie nie krótszy niż 30 dni. Jeżeli w terminie 30 dni nie zostaną wprowadzone konieczne zabezpieczenia, Ubezpieczyciel może uchylić się od odpowiedzialności, jeżeli brak przedmiotowych zabezpieczeń miał wpływ na powstanie szkody lub jej rozmiar. Po przeprowadzeniu inspekcji Ubezpieczyciel nie będzie domagał się wprowadzenia zabezpieczeń ponad te, które określone są w OWU jako minimalne dla uznania odpowiedzialności Ubezpieczyciela. **Dotyczy:** ognia i innych zdarzeń losowych, kradzieży z włamaniem i rabunku, sprzętu elektronicznego od wszystkich ryzyk.

**A19. Klauzula odstąpienia od zasady proporcji** – z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia, w tym określonych we wniosku i ogólnych warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że wyłącza się zasadę stosowania proporcjonalnej redukcji odszkodowania w przypadku, gdy różnica między sumą ubezpieczenia zadeklarowaną w polisie dla poszczególnego składnika mienia, a rzeczywistą wartością tego mienia na dzień szkody, wynosi nie więcej niż 130%.

**A 20. Klauzula poszukiwania przyczyny szkody -** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą postanowień umowy ubezpieczenia strony ustaliły, iż* ochrona ubezpieczeniowa obejmuje dodatkowo koszty wykonania czynności niezbędnych w celu ustalenia przyczyny zdarzenia losowego (znalezienia elementów, których wada lub uszkodzenia stanowiły bezpośrednią przyczynę szkody), za które Ubezpieczyciel ponosi odpowiedzialność, w tym czynności poszukiwania wycieków z instalacji wod - kan. Wymienione koszty obejmują również koszty robocizny i materiałów użytych do usunięcia przyczyny szkody o ile nie zostały uwzględnione w wartości szkody. Limit odpowiedzialności na jedno i wszystkie zdarzenia w okresie ubezpieczenia wynosi 50 000,00 zł.

**A 21. Klauzula odtworzenia dokumentacji -** *z zachowaniem pozostałych, niezmienionych niniejszą klauzulą, postanowień umowy ubezpieczenia określonych we wniosku i ogólnych (szczególnych) warunkach ubezpieczenia strony uzgodniły, że:* Ubezpieczyciel zobowiązuje się pokryć uzasadnione i udokumentowane koszty związane z odtworzeniem, oczyszczeniem, osuszeniem, odgrzybieniem art. dokumentacji produkcyjnej, finansowej bądź archiwalnej (w tym także koszty odtworzenia nośników, na których dokumentacja była zawarta), która została zniszczona, uszkodzona bądź utracona na skutek zdarzenia objętego zakresem ubezpieczenia. Warunkiem udzielania ochrony ubezpieczeniowej w stosunku do danych zawartych w elektronicznych zbiorach danych jest wykonywanie kopii zapasowych zbiorów danych co najmniej raz w tygodniu i przechowywania ich w zamkniętym pojemniku art. szafie ogniotrwałej, sejfie lub w centrum zapasowym (tzn. w innej strefie ogniowej). Dodatkowy limit odpowiedzialności **50 000 PLN**.

* 1. **Klauzule fakultatywne – dodatkowe, rozszerzające zakres ochrony:**

**§ 5**

Ogólne warunki ubezpieczeńUbezpieczyciela, w zakresie ryzyk objętych niniejszą umową, obowiązują, o ile warunki przewidziane w niniejszej umowie lub w specyfikacji istotnych warunków zamówienia, nie wprowadzają odrębnych uregulowań. Nie dotyczy to jednak sytuacji, gdy uregulowania te odbiegałyby na niekorzyść Ubezpieczającego, w stosunku do warunków określonych w ogólnych warunkach ubezpieczeń. W takim wypadku zastosowanie znajdą postanowienia korzystniejsze dlaUbezpieczającego

**§ 6**

Ubezpieczyciel zobowiązuje się do wykonania przedmiotu zamówienia zgodnie z niniejszą umową, warunkami zawartymi w specyfikacji istotnych warunków zamówienia, złożoną ofertą i powszechnie obowiązującymi przepisami prawa, regulującymi zasady zawierania oraz wykonywania umów ubezpieczenia oraz zgodnie z ustawą Prawo zamówień publicznych i przepisami wykonawczymi do tej ustawy.

**§ 7**

**Okres ubezpieczenia w ramach umowy liczy się od dnia 01.01.2022 r. i trwa przez okres 2 lat tj. do dnia 31.12.2023 r.**

**§ 8**

Stawki składek ubezpieczeniowych, w ramach wystawionych polis na okres 01.01.2022 r. do 31.12.2022 r. oraz na okres od 01.01.2023 r. do 31.12.2023, będą określone w polisach, a wynikają z załącznika nr 1 (Formularz oferty/ Oferta cenowa) do specyfikacji istotnych warunków zamówienia, stanowiącego cenę ofertową złożoną przez Ubezpieczyciela.

**§ 9**

Składka za ubezpieczenia opłacana będzie w trzech ratach w każdym roku, zgodnie ze stawkami przedstawionymi w ofercie przetargowej, przy czym stawki te obowiązują przez cały okres ubezpieczenia. Wszelkie płatności dokonywane będą przelewem na konto Ubezpieczyciela w terminie:

* + I rata – 21 dni od wystawienia polis ubezpieczeniowych,
  + II rata – 4 m-ce od początku odpowiedzialności,
  + III rata – 8 m-cy od początku odpowiedzialności.

**§ 10**

Ubezpieczający zastrzega sobie prawo do rozwiązania umowy z trzymiesięcznym okresem wypowiedzenia. Za każdy niewykorzystany dzień ochrony ubezpieczeniowej zostaną Ubezpieczającemu zwrócone składki. Kwota składki podlegającej zwrotowi będzie ustalona proporcjonalnie do niewykorzystanego okresu ubezpieczenia.

**§ 11**

1. Ubezpieczający zostanie powiadomiony w formie pisemnej przez Ubezpieczyciela o możliwości doubezpieczenia mienia po szkodzie (zasada wyczerpania się sumy ubezpieczenia) w chwili zgłoszenia szkody przez Ubezpieczającego. Decyzję o doubezpieczeniu podejmie Ubezpieczający, który ma wówczas prawo do dokonania doubezpieczenia na niezmienionych warunkach.
2. Doubezpieczenie majątku nowo nabytego, dokonywane będzie na takich samych warunkach jak ubezpieczenia zawarte zgodnie z ofertą. Okres ubezpieczenia wyrównany zostanie do 31 grudnia 2022 r., składka zostanie naliczona, zgodnie z formułą *pro rata temporis* za każdy dzień ochrony. Analogicznie w roku następnym, doubezpieczenie majątku nowo nabytego, dokonywane będzie na takich samych warunkach jak ubezpieczenia zawarte zgodnie z ofertą i okres ubezpieczenia wyrównany zostanie do 31 grudnia 2023 r.
3. Bieżące inwestycje realizowane przez Ubezpieczającego będą automatycznie i bez dodatkowej składki pokryte odpowiedzialnością Ubezpieczyciela w ubezpieczeniu od kradzieży z włamaniem i rabunku, zawartym w systemie na pierwsze ryzyko, z chwilą ich wpisu do rejestru środków trwałych.

**§ 12**

Ubezpieczycie zastosował/ nie zastosował w następujących grupach ubezpieczeń ograniczenia ………….

**§ 13**

1. Stosownie do treści art. 95 ust. 1 ustawy Pzp Ubezpieczający wymaga, aby Ubezpieczyciel zatrudniał w okresie realizacji Umowy na podstawie umowy o pracę w pełnym wymiarze czasu pracy w rozumieniu art. 22 § 1 ustawy z dnia 26 czerwca 1974 r. Kodeks pracy wszystkie osoby świadczące na rzecz Zamawiającego usługę w zakresie czynności administracyjnych polegających na wystawianiu dokumentów (umowy, polisy) i rozliczaniu płatności.

2. W trakcie realizacji zamówienia Ubezpieczający uprawniony jest do wykonywania czynności kontrolnych wobec Ubezpieczyciela odnośnie spełniania przez Ubezpieczyciela wymogu zatrudnienia na podstawie umowy o pracę osób wykonujących wskazane w ust. 1 czynności. Ubezpieczający uprawniony jest w szczególności do:

1. żądania oświadczeń i dokumentów w zakresie potwierdzenia spełniania ww. wymogów i dokonywania ich oceny,
2. żądania wyjaśnień w przypadku wątpliwości w zakresie potwierdzenia spełniania ww. wymogów,
3. przeprowadzenia kontroli w miejscu wykonywania świadczenia.

3. W trakcie realizacji zamówienia na każde wezwanie Ubezpieczającego w wyznaczonym w tym wezwaniu terminie Ubezpieczyciel (nie krótszym niż 3 dni robocze) przedłoży Ubezpieczającemu wskazane poniżej dowody w celu potwierdzenia spełnienia wymogu zatrudnienia na podstawie umowy o pracę przez Ubezpieczyciela osób wykonujących wskazane w ust. 1 czynności w trakcie realizacji zamówienia:

* **oświadczenie Ubezpieczyciela** o zatrudnieniu na podstawie umowy o pracę osób wykonujących czynności, których dotyczy wezwanie Ubezpieczającego.Oświadczenie to powinno zawierać w szczególności: dokładne określenie podmiotu składającego oświadczenie, datę złożenia oświadczenia, wskazanie, że objęte wezwaniem czynności wykonują osoby zatrudnione na podstawie umowy o pracę wraz ze wskazaniem liczby tych osób, imion i nazwisk tych osób, rodzaju umowy o pracę i wymiaru etatu oraz podpis osoby uprawnionej do złożenia oświadczenia w imieniu Ubezpieczyciela;
* poświadczoną za zgodność z oryginałem przez wykonawcę **kopię umowy/umów o pracę** osób wykonujących w trakcie realizacji zamówienia czynności, których dotyczy ww. oświadczenie Ubezpieczyciela (wraz z dokumentem regulującym zakres obowiązków, jeżeli został sporządzony). Kopia umowy/umów powinna zostać zanonimizowana w sposób zapewniający ochronę danych osobowych pracowników, zgodnie z przepisami ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. *o ochronie danych osobowych* (tj. w szczególności[[4]](#footnote-4) bez adresów, nr PESEL pracowników). Imię i nazwisko pracownika nie podlega anonimizacji. Informacje takie jak: data zawarcia umowy, rodzaj umowy o pracę i wymiar etatu powinny być możliwe do zidentyfikowania;
* **zaświadczenie właściwego oddziału ZUS,** potwierdzające opłacanie przez Ubezpieczyciela składek na ubezpieczenia społeczne i zdrowotne z tytułu zatrudnienia na podstawie umów o pracę za ostatni okres rozliczeniowy;
* poświadczoną za zgodność z oryginałem przez Ubezpieczyciela **kopię dowodu potwierdzającego zgłoszenie pracownika przez pracodawcę do ubezpieczeń**, zanonimizowaną w sposób zapewniający ochronę danych osobowych pracowników, zgodnie z przepisami ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. *o ochronie danych osobowych.* Imię i nazwisko pracownika nie podlega anonimizacji.

4. Ubezpieczający może żądać przedłożenia jednocześnie wszystkich lub każdego z osobna dowodów określonych w ust. 3 powyżej.

5. Niezłożenie przez Ubezpieczyciela w wyznaczonym przez zamawiającego terminie żądanych przez Ubezpieczającego dowodów w celu potwierdzenia spełnienia przez Ubezpieczyciela wymogu zatrudnienia na podstawie umowy o pracę traktowane będzie jako niespełnienie przez niego wymogu zatrudnienia na podstawie umowy o pracę osób wykonujących wskazane w ust. 1 czynności.

6. Z tytułu niespełnienia przez Ubezpieczyciela wymogu zatrudnienia na podstawie umowy o pracę osób wykonujących wskazane w ust. 1 czynności Ubezpieczający przewiduje sankcję w postaci obowiązku zapłaty przez Ubezpieczyciela kary umownej w wysokości kwot minimalnego wynagrodzenia za pracę (obowiązującego w chwili stwierdzenia przez Ubezpieczającego niedopełnienia przez Ubezpieczyciela wymogu zatrudnienia ww osób na podstawie umowy o pracę w rozumieniu Kodeksu Pracy) oraz liczby miesięcy (rozpoczętych) w okresie realizacji umowy, w których niedopełniono przedmiotowego wymogu – za każdą osobę.

7. Roszczenia z tytułu kar umownych będą pokrywane na podstawie pisemnego wezwania Ubezpieczyciela do zapłaty.

8. Ubezpieczyciel zobowiązuje się do zapłaty kary umownej w ciągu 10 dni od otrzymania noty obciążeniowej, na rachunek bankowy wskazany w wezwaniu.

9. W przypadku uzasadnionych wątpliwości co do przestrzegania prawa pracy przez Ubezpieczyciela, Ubezpieczający może zwrócić się o przeprowadzenie kontroli przez Państwową Inspekcję Pracy.

**§ 14**

Strony postanawiają, że wszelkie czynności w ramach zagadnień objętych umowami ubezpieczeniowymi w trakcie obowiązywania niniejszej umowy, będą prowadzone za pośrednictwem Brokera Ubezpieczeniowego KJF Broker Sp. z o.o. z siedzibą ul. Rolna 7/7A, 61-513 Poznań.

**§ 15**

Strony zgodnie postanawiają, że wzajemne wierzytelności wynikające z niniejszej umowy, nie mogą być przedmiotem cesji na rzecz osób trzecich.

**§ 16**

W sprawach nieuregulowanych postanowieniami niniejszej umowy stosuje się odpowiednie przepisy ustawy z dnia 11 września 2019 Prawo zamówień publicznych (Dz. U. z 2021 r, poz. 1129 ze zm.) oraz przepisy Kodeksu Cywilnego, postanowienia przepisów ogólnie obowiązujących w zakresie ubezpieczeń obowiązkowych i dobrowolnych i na ich podstawie wydanych przez Ubezpieczyciela Regulaminów Ubezpieczeń.

**§ 17**

1. W związku z realizacją obowiązków wynikających z treści niniejszej umowy, Ubezpieczający powierza Ubezpieczycielowi, w trybie art. 28 rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. (dalej: „Rozporządzenie”) dane osobowe do przetwarzania, na zasadach i w celu określonym w niniejszym paragrafie.
2. Ubezpieczyciel zobowiązuje się przetwarzać powierzone mu dane osobowe zgodnie z niniejszym paragrafem, Rozporządzeniem oraz z innymi przepisami prawa powszechnie obowiązującego, które chronią prawa osób, których dane dotyczą.
3. Ubezpieczyciel oświadcza, iż stosuje środki bezpieczeństwa spełniające wymogi Rozporządzenia.
4. Ubezpieczyciel będzie przetwarzał, powierzone dane zwykłe obejmujące imiona, nazwiska i adresy lokatorów związane z wykonaniem niniejszej umowy.
5. Powierzone przez Ubezpieczającego dane osobowe będą przetwarzane przez Ubezpieczyciela wyłącznie w celu wykonania niniejszej umowy.
6. Ubezpieczyciel zobowiązuje się, przy przetwarzaniu powierzonych danych osobowych, do ich zabezpieczenia poprzez stosowanie odpowiednich środków technicznych i organizacyjnych zapewniających adekwatny stopień bezpieczeństwa odpowiadający ryzyku związanym z przetwarzaniem danych osobowych, o których mowa w art. 32 Rozporządzenia.
7. Ubezpieczyciel zobowiązuje się dołożyć należytej staranności przy przetwarzaniu powierzonych danych osobowych.
8. Ubezpieczyciel zobowiązuje się do nadania upoważnień do przetwarzania danych osobowych wszystkim osobom, które będą przetwarzały powierzone dane w celu realizacji niniejszej umowy.
9. Ubezpieczyciel zobowiązuje się zapewnić zachowanie w tajemnicy, (o której mowa w art. 28 ust 3 pkt b Rozporządzenia) przetwarzanych danych przez osoby, które upoważnia do przetwarzania danych osobowych w celu realizacji niniejszej umowy, zarówno w trakcie zatrudnienia ich u Ubezpieczyciela, jak i po jego ustaniu.
10. Ubezpieczyciel po zakończeniu świadczenia usług związanych z przetwarzaniem usuwa wszelkie dane osobowe oraz usuwa wszelkie ich istniejące kopie, chyba że prawo Unii lub prawo państwa członkowskiego nakazują przechowywanie danych osobowych.
11. W miarę możliwości Ubezpieczyciel pomaga Ubezpieczajacemu w niezbędnym zakresie wywiązywać się z obowiązku odpowiadania na żądania osoby, której dane dotyczą oraz wywiązywania się z obowiązków określonych w art. 32-36 Rozporządzenia.
12. Ubezpieczyciel po stwierdzeniu naruszenia ochrony danych osobowych bez zbędnej zwłoki zgłasza je Ubezpieczającemu w ciągu 2 dni.
13. Ubezpieczający zgodnie z art. 28 ust. 3 pkt h) Rozporządzenia ma prawo kontroli, czy środki zastosowane przez Ubezpieczyciela przy przetwarzaniu i zabezpieczeniu powierzonych danych osobowych spełniają postanowienia umowy.
14. Ubezpieczający realizować będzie prawo kontroli w godzinach pracy Ubezpieczyciela i z minimum dwudniowym jego uprzedzeniem.
15. Ubezpieczyciel zobowiązuje się do usunięcia uchybień stwierdzonych podczas kontroli w terminie wskazanym przez Ubezpieczającego danych nie dłuższym niż 7 dni.
16. Ubezpieczyciel udostępnia Ubezpieczającemu wszelkie informacje niezbędne do wykazania spełnienia obowiązków określonych w art. 28 Rozporządzenia.
17. Przekazanie powierzonych danych do państwa trzeciego może nastąpić jedynie na pisemne polecenie Ubezpieczającego chyba, że obowiązek taki nakłada na Ubezpieczyciela prawo Unii lub prawo państwa członkowskiego, któremu podlega Ubezpieczyciel. W takim przypadku przed rozpoczęciem przetwarzania Ubezpieczyciel informuje Ubezpieczającego danych o tym obowiązku prawnym, o ile prawo to nie zabrania udzielania takiej informacji z uwagi na ważny interes publiczny.
18. Ubezpieczyciel jest odpowiedzialny za udostępnienie lub wykorzystanie danych osobowych niezgodnie z treścią umowy, a w szczególności za udostępnienie powierzonych do przetwarzania danych osobowych osobom nieupoważnionym.
19. Ubezpieczyciel zobowiązuje się do niezwłocznego poinformowania Ubezpieczającego o jakimkolwiek postępowaniu, w szczególności administracyjnym lub sądowym, dotyczącym przetwarzania przez Ubezpieczyciela danych osobowych określonych w umowie, o jakiejkolwiek decyzji administracyjnej lub orzeczeniu dotyczącym przetwarzania tych danych, skierowanych do Ubezpieczyciela, a także o wszelkich planowanych, o ile są wiadome, lub realizowanych kontrolach i inspekcjach dotyczących przetwarzania w Podmiocie przetwarzającym tych danych osobowych, w szczególności prowadzonych przez inspektorów upoważnionych przez Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych. Niniejszy ustęp dotyczy wyłącznie danych osobowych powierzonych przez Ubezpieczającego.
20. W przypadku dochodzenia przez osoby trzecie jakichkolwiek roszczeń wobec Ubezpieczającego z powodu uchybienia przez Ubezpieczyciela obowiązków wynikających z niniejszego paragrafu, Ubezpieczyciel jest zobowiązany zwolnić Ubezpieczającego od wszelkiej odpowiedzialności z tego tytułu.

**§ 18**

1. Strony zastrzegają możliwość zmian warunków Umowy w trakcie jej trwania zgodnie z art. 455 Ustawy Prawo zamówień publicznych.

2. Ubezpieczający przewiduje możliwość zmiany Umowy zgodnie z art. 455 ust. 1 pkt 1 ustawy PZP, w następujących przypadkach:

1) Zmiany obowiązujących przepisów prawa, które powodują konieczność dostosowania do nich warunków umowy i zasad wykonania zamówienia.

2) Zmian wielkości ubezpieczonego mienia (zwiększenia, zmniejszenia).

3) Konieczności uzupełnienia sum ubezpieczenia( sumy gwarancyjnej) i limitów odpowiedzialności po wypłacie odszkodowań.

4) Obowiązku ubezpieczenia wynikającego z zawartych umów najmu, dzierżawy, leasingu lub innych o podobnym charakterze, a także decyzji wydanych przez inne organ.

5) Zmian przewidzianych w klauzulach zawartych w SWZ.

6) Zmian korzystnych dla Ubezpieczającego dokonanych w treści OWU w zakresie w jakim mają one zastosowanie do niniejszej umowy.

7) Zmian organizacyjnych Ubezpieczającego istotnych dla realizacji umowy i zmian formy prawnej prowadzonej działalności.

8) Zgodnie z art. 455 ust. 1 pkt. 3) Ubezpieczający dopuszcza dokonanie zmian zawartej umowy w przypadku, jeżeli zmiany dotyczą realizacji usług dodatkowych nieobjętych zamówieniem podstawowym, a stały się niezbędne.

9) Korzystnej dla Ubezpieczającego zmiany zakresu ubezpieczenia wynikające ze zmian OWU Ubezpieczyciela oraz wprowadzenia nowych klauzul za zgodą Ubezpieczającego i Ubezpieczyciela bez dodatkowej zwyżki składki.

3. Składka dodatkowa albo wysokość jej zwrotu zostanie naliczona z uwzględnieniem stawki zastosowanej w ofercie, z uwzględnieniem rozliczenia pro rata temporis.

4. Strony zobowiązują się dokonać zmiany wysokości wynagrodzenia należnego Ubezpieczycielowi,   każdorazowo w przypadku wystąpienia jednej z następujących okoliczności:

1) zmiany stawki podatku od towarów i usług,

2) zmiany wysokości minimalnego wynagrodzenia ustalonego na podstawie przepisów o minimalnym wynagrodzeniu za pracę,

3) zmiany zasad podlegania ubezpieczeniom społecznym lub ubezpieczeniu zdrowotnemu lub wysokości stawki składki na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne

4) zmiany zasad gromadzenia i wysokości wpłat do pracowniczych planów kapitałowych, o których mowa w ustawie z dnia 4 października 2018r. o pracowniczych planach kapitałowych.

- na zasadach i w sposób określony w ust. 5 - 16, **jeżeli zmiany te będą miały wpływ na koszty wykonania Umowy przez Ubezpieczyciela.**

5. Zmiana wysokości wynagrodzenia należnego Ubezpieczyciela w przypadku zaistnienia przesłanki, o której mowa w ust. 4 pkt 1, będzie odnosić się wyłącznie do części przedmiotu Umowy zrealizowanej, zgodnie z terminami ustalonymi Umową, po dniu wejścia w życie przepisów zmieniających stawkę podatku od towarów i usług oraz wyłącznie do części przedmiotu Umowy, do której zastosowanie znajdzie zmiana stawki podatku od towarów i usług.

6. W przypadku zmiany, o której mowa w ust. 4 pkt 1, wartość wynagrodzenia netto wyliczona na podstawie stawek jednostkowych nie zmieni się, a wartość wynagrodzenia brutto zostanie wyliczona na podstawie nowych przepisów.

7. Zmiana wysokości wynagrodzenia w przypadku zaistnienia przesłanki, o której mowa w ust. 4 pkt 2, 3 lub 4, będzie obejmować wyłącznie część wynagrodzenia należnego Wykonawcy, w odniesieniu do której nastąpiła zmiana wysokości kosztów wykonania Umowy przez Wykonawcę w związku z wejściem w życie przepisów odpowiednio zmieniających wysokość minimalnego wynagrodzenia za pracę, dokonujących zmian w zakresie zasad podlegania ubezpieczeniom społecznym lub ubezpieczeniu zdrowotnemu lub w zakresie wysokości stawki składki na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne lub zasad gromadzenia i wysokości wpłat do pracowniczych planów kapitałowych.

8. W przypadku zmiany, o której mowa w ust. 4 pkt 2, wynagrodzenie Wykonawcy ulegnie zmianie o kwotę odpowiadającą wzrostowi kosztu Wykonawcy w związku ze zwiększeniem wysokości wynagrodzeń Pracowników do wysokości aktualnie obowiązującego minimalnego wynagrodzenia za pracę, z uwzględnieniem wszystkich obciążeń publicznoprawnych od kwoty wzrostu minimalnego wynagrodzenia. Kwota odpowiadająca wzrostowi kosztu Wykonawcy będzie odnosić się wyłącznie do części wynagrodzenia Pracowników, o których mowa w zdaniu poprzedzającym, odpowiadającej zakresowi, w jakim wykonują oni prace bezpośrednio związane z realizacją przedmiotu Umowy.

9. W przypadku zmiany, o której mowa w ust. 4 pkt 2, 3 i 4, wynagrodzenie Wykonawcy ulegnie zmianie o kwotę odpowiadającą zmianie kosztu Wykonawcy ponoszonego w związku z wypłatą wynagrodzenia Pracownikom. Kwota odpowiadająca zmianie kosztu Wykonawcy będzie odnosić się wyłącznie do części wynagrodzenia Pracowników, o których mowa w zdaniu poprzedzającym, odpowiadającej zakresowi, w jakim wykonują oni prace bezpośrednio związane z realizacją przedmiotu Umowy.

10. W celu zawarcia aneksu zmieniającego umowę w zakresie wynagrodzenia, każda ze Stron może wystąpić do drugiej Strony z wnioskiem o dokonanie zmiany wysokości wynagrodzenia należnego Wykonawcy, wraz z uzasadnieniem zawierającym w szczególności, szczegółowe wyliczenie całkowitej kwoty, o jaką wynagrodzenie Wykonawcy powinno ulec zmianie, oraz wskazaniem daty, od której nastąpiła bądź nastąpi zmiana wysokości kosztów wykonania Umowy uzasadniająca zmianę wysokości wynagrodzenia należnego Wykonawcy.

11. W przypadku zmian, o których mowa w ust. 4 pkt 2 - 4, jeżeli z wnioskiem występuje Wykonawca, jest on zobowiązany dołączyć do wniosku dokumenty, z których będzie wynikać, w jakim zakresie zmiany te mają wpływ na koszty wykonania Umowy, w szczególności:[[5]](#footnote-5)

1) pisemne zestawienie wynagrodzeń (zarówno przed jak i po zmianie) Pracowników, wraz z określeniem zakresu (części etatu), w jakim wykonują oni prace bezpośrednio związane z realizacją przedmiotu Umowy oraz części wynagrodzenia odpowiadającej temu zakresowi - w przypadku zmiany, o której mowa w ust. 4 pkt 2, lub

2) pisemne zestawienie wynagrodzeń (zarówno przed jak i po zmianie), wraz z kwotami składek uiszczanych do Zakładu Ubezpieczeń Społecznych/Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego w części finansowanej przez Wykonawcę, z określeniem zakresu (części etatu), w jakim wykonują oni prace bezpośrednio związane z realizacją przedmiotu Umowy oraz części wynagrodzenia odpowiadającej temu zakresowi – w przypadku zmiany, o której mowa w ust. 4 pkt 3.

3) pisemne zestawienie wynagrodzeń (zarówno przed jak i po zmianie), wraz z kwotami wysokości wpłat do pracowniczych planów kapitałowych w części finansowanej przez Wykonawcę, z określeniem zakresu (części etatu), w jakim wykonują oni prace bezpośrednio związane z realizacją przedmiotu Umowy oraz części wynagrodzenia odpowiadającej temu zakresowi – w przypadku zmiany, o której mowa w ust. 4 pkt 4.

12. W przypadku zmiany, o której mowa w ust. 4 pkt 3 i 4, jeżeli z wnioskiem występuje Ubezpieczający, jest on uprawniony do zobowiązania Ubezpieczyciela do przedstawienia w wyznaczonym terminie, nie krótszym niż 10 dni roboczych, dokumentów, z których będzie wynikać w jakim zakresie zmiana ta ma wpływ na koszty wykonania Umowy, w tym pisemnego zestawienia wynagrodzeń, o którym mowa w ust. 11 pkt 2.

13. W terminie 10 dni roboczych od dnia przekazania wniosku, o którym mowa w ust. 10, Strona, która otrzymała wniosek, przekaże drugiej Stronie informację o zakresie, w jakim zatwierdza wniosek oraz wskaże kwotę, o którą wynagrodzenie należne Ubezpieczycielowi powinno ulec zmianie, albo informację o niezatwierdzeniu wniosku wraz z uzasadnieniem.

14. W przypadku otrzymania przez Stronę informacji o niezatwierdzeniu wniosku lub częściowym zatwierdzeniu wniosku, Strona ta może ponownie wystąpić z wnioskiem, o którym mowa w ust. 10. W takim przypadku przepisy ust. 11 - 13 oraz 15 stosuje się odpowiednio.

15. Zawarcie aneksu nastąpi nie później niż w terminie 10 dni roboczych od dnia zatwierdzenia wniosku o dokonanie zmiany wysokości wynagrodzenia należnego Ubezpieczyciela.

16. Pierwsza waloryzacja, o której mowa w ust. 4- 15 powyżej nastąpi nie wcześniej niż po upływie 12 miesięcy obowiązywania umowy.

**§ 19**

1. W sprawach nieuregulowanych niniejszą umową mają zastosowanie przepisy ustawy z dnia 11 września 2019 r. Prawo zamówień publicznych (t. j. Dz. U. z  2021 r., poz. 1129 ze zm.) oraz Kodeksu cywilnego.

2. Każda ze stron umowy w przypadku sporu wynikającego z zamówienia może złożyć wniosek o przeprowadzenie mediacji lub o inne polubowne rozwiązanie sporu do Sądu Polubownego przy Prokuratorii Generalnej Rzeczypospolitej Polskiej, wybranego mediatora albo osoby prowadzącej inne polubowne rozwiązanie sporu.

**§ 20**

Umowę sporządzono w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach po jednym dla każdej ze stron.

Gorzów Wlkp., dn. ………………….. r.

…..……………………………....... …………………….......................

**Ubezpieczyciel Ubezpieczający**

Pieczęć i podpis Pieczęć i podpis

Załącznik nr 6 do SWZ

**Szkodowość ZGM w Gorzowie Wlkp. w latach 2018 - 2021** (do 11 października 2021)

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Podmiot ubezpieczenia** | **Nazwa pokrycia** | **Data szkody** | **Przedmiot szkody** | **Przyczyna szkody** | **Liczba szkód** | **Wartość wypłat** |
| **ZGM** | OC Ogólne | 23.01.2018 |  | awaria instalacji wodociągowej / kanalizacyjnej | 1 | 600,00 zł |
| **ZGM** | OC Ogólne | 08.03.2018 | szkoda w mieniu | inne zalanie | 1 | 804,26 zł |
| **ZGM** | OC Ogólne | 23.06.2018 |  | inne zalanie | 1 | 543,57 zł |
| **ZGM** | OC Ogólne | 11.07.2018 |  | zaniedbanie związane z prowadzeniem działalności | 1 | 14 381,00 zł |
| **ZGM** | OC Ogólne | 13.07.2018 |  | inne zalanie | 0 | 429,41 zł |
| **ZGM** | OC Ogólne | 11.09.2018 |  | awaria instalacji wodociągowej / kanalizacyjnej | 0 | 263,99 zł |
| **ZGM** | OC Ogólne | 21.11.2018 |  | inne zalanie | 1 | 1 075,10 zł |
| **ZGM** | OC Zawodowe | 04.10.2018 |  | inne nienazwane ryzyka | 1 | 2 305,82 zł |
|  |  |  |  |  |  | **20 403,15 zł** |
|  |  | **Data szkody** |  |  |  |  |
| **ZGM** | OC Ogólne | 15.01.2019 | szkoda w mieniu | inne zalanie | 0 | 1 740,31 zł |
| **ZGM** | OC Ogólne | 15.03.2019 |  | awaria instalacji wodociągowej / kanalizacyjnej | 1 | 513,02 zł |
| **ZGM** | OC Ogólne | 29.04.2019 |  | inne zalanie | 1 | 2 617,69 zł |
| **ZGM** | OC Ogólne | 29.04.2019 |  | inne zalanie | 0 | 600,00 zł |
| **ZGM** | OC Ogólne | 07.06.2019 |  | inne zalanie | 1 | 808,33 zł |
| **ZGM** | OC Ogólne | 12.06.2019 |  | inne zalanie | 1 | 752,04 zł |
| **ZGM** | OC Ogólne | 12.06.2019 |  | inne zalanie | 1 | 1 695,55 zł |
| **ZGM** | OC Ogólne | 23.06.2019 |  | uszkodzenie lub zniszczenie pojazdu | 1 | 1 005,37 zł |
| **ZGM** | OC Ogólne | 07.08.2019 | szkoda w mieniu | inne zalanie | 1 | 4 481,58 zł |
| **ZGM** | OC Ogólne | 11.08.2019 |  | inne zalanie | 0 | 2 200,00 zł |
| **ZGM** | OC Ogólne | 11.08.2019 |  | inne zalanie | 0 | 5 623,98 zł |
| **ZGM** | OC Ogólne | 19.09.2019 |  | awaria instalacji wodociągowej / kanalizacyjnej | 1 | 200,00 zł |
| **ZGM** | OC Ogólne | 19.09.2019 |  | inne zalanie | 1 | 3 139,58 zł |
| **ZGM** | OC Ogólne | 20.10.2019 |  | awaria instalacji wodociągowej / kanalizacyjnej | 1 | 1 686,68 zł |
| **ZGM** | OC Ogólne | 18.11.2019 |  | inne zalanie | 1 | 1 776,51 zł |
| **ZGM** | OC Zawodowe | 17.05.2019 |  | inne nienazwane ryzyka | 1 | 756,08 zł |
|  |  |  |  |  |  | **29 596,72 zł** |
|  |  | **Data szkody** |  |  |  |  |
| **ZGM** | OC Ogólne | 12.01.2020 |  | inne zalanie | 1 | 1 037,38 zł |
| **ZGM** | OC Ogólne | 11.05.2020 |  | inne zalanie | 1 | 1 184,05 zł |
| **ZGM** | OC Ogólne | 13.06.2020 | szkoda w mieniu | inne zalanie | 1 | 2 336,81 zł |
| **ZGM** | OC Ogólne | 25.09.2020 | szkoda w mieniu | inne zalanie | 1 | 2 607,07 zł |
| **ZGM** | OC Ogólne | 11.12.2020 | szkoda w mieniu | inne zalanie | 0 | 785,72 zł |
|  |  |  |  |  |  | **7 951,03 zł** |
|  |  | **Data szkody** |  |  |  |  |
| **ZGM** | OC Ogólne | 05.01.2021 | koszty w ramach sumy gwarancyjnej | awaria instalacji wodociągowej / kanalizacyjnej | 1 | 1 412,35 zł |
| **ZGM** | OC Ogólne | 09.02.2021 | szkoda w mieniu | ciężar śniegu i lodu | 1 | 549,10 zł |
| **ZGM** | OC Ogólne | 20.03.2021 | szkoda w mieniu | inne zalanie | 1 | 292,21 zł |
| **ZGM** | OC Ogólne | 24.03.2021 | szkoda w mieniu | inne zalanie | 1 | 886,18 zł |
| **ZGM** | OC Ogólne | 08.06.2021 | szkoda w mieniu | inne zalanie | 1 | 819,05 zł |
| **ZGM** | OC Ogólne | 09.07.2021 | szkoda w mieniu | inne nienazwane ryzyka | 1 | 43,67 zł |
| **ZGM** | OC Ogólne | 16.07.2021 | szkoda w mieniu | inne zalanie | 1 | 500,09 zł |
| **ZGM** | OC Ogólne | 19.07.2021 | szkoda w mieniu | inne zalanie | 1 | 554,76 zł |
| **ZGM** | OC Ogólne | 03.08.2021 | szkoda w mieniu | awaria instalacji wodociągowej / kanalizacyjnej | 1 | 926,49 zł |
|  |  |  |  |  |  | **5 983,90 zł** |
|  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  | **63 934,80 zł** |
|  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |
| **Podmiot ubezpieczenia** | **Nazwa pokrycia** | **Data szkody** | **Przedmiot szkody** | **Przyczyna szkody** | **Liczba szkód** | **Wartość wypłat** |
| **ZGM** | Ogień i inne żywioły | 25.11.2018 |  | ogień | 1 | 4 820,61 zł |
| **ZGM** | Ogień i inne żywioły | 12.12.2018 |  | inne nienazwane ryzyka | 1 | 1 153,78 zł |
|  |  |  |  |  |  | **5 974,39 zł** |
|  |  | **Data szkody** |  |  |  |  |
| **ZGM** | Ogień i inne żywioły | 17.01.2019 |  | ogień | 1 | 20 711,28 zł |
| **ZGM** | Ogień i inne żywioły | 17.01.2019 |  | dym, sadza | 1 | 2 562,86 zł |
| **ZGM** | Ogień i inne żywioły | 08.05.2019 |  | zalanie - szkody wodociągowo/kanalizacyjne | 1 | 1 366,29 zł |
| **ZGM** | Ogień i inne żywioły | 12.05.2019 |  | ogień | 1 | 5 332,49 zł |
| **ZGM** | Ogień i inne żywioły | 01.08.2019 |  | ogień | 1 | 2 000,00 zł |
| **ZGM** | Ogień i inne żywioły | 20.11.2019 |  | uszk. lub zniszczenie mienia innego niż pojazdy | 1 | 602,68 zł |
| **ZGM** | Ogień i inne żywioły | 20.11.2019 |  | uszk. lub zniszczenie mienia innego niż pojazdy | 0 | 455,72 zł |
| **ZGM** | Ogień i inne żywioły | 27.11.2019 |  | inne nienazwane ryzyka | 1 | 200,00 zł |
| **ZGM** | Ogień i inne żywioły | 10.12.2019 |  | ogień | 1 | 43 603,78 zł |
| **ZGM** | Ogień i inne żywioły | 10.12.2019 |  | ogień | 0 | 12 975,45 zł |
|  |  |  |  |  |  | **89 810,55 zł** |
|  |  | **Data szkody** |  |  |  |  |
| **ZGM** | Ogień i inne żywioły | 16.03.2020 |  | zniszczenie lub uszkodzenie rzeczy | 1 | 216,34 zł |
| **ZGM** | Ogień i inne żywioły | 01.04.2020 |  | uderzenie pojazdu w ubezpieczony przedmiot | 1 | 500,00 zł |
| **ZGM** | Ogień i inne żywioły | 10.04.2020 |  | uszk. lub zniszczenie mienia innego niż pojazdy | 1 | 2 322,14 zł |
| **ZGM** | Ogień i inne żywioły | 02.05.2020 |  | zniszczenie lub uszkodzenie rzeczy | 1 | 2 416,53 zł |
| **ZGM** | Ogień i inne żywioły | 24.06.2020 | budynki i budowle | ogień | 1 | 6 000,00 zł |
| **ZGM** | Ogień i inne żywioły | 20.07.2020 | budynki i budowle | inne nienazwane ryzyka | 1 | 423,95 zł |
| **ZGM** | Ogień i inne żywioły | 20.07.2020 | budynki i budowle | inne nienazwane ryzyka | 0 | 543,15 zł |
| **ZGM** | Ogień i inne żywioły | 14.09.2020 | budynki i budowle | uszk. lub zniszczenie mienia innego niż pojazdy | 1 | 400,00 zł |
|  |  |  |  |  |  | **12 822,11 zł** |
|  |  | **Data szkody** |  |  |  |  |
| **ZGM** | Ogień i inne żywioły | 07.01.2021 | budynki i budowle | inne nienazwane ryzyka | 1 | 1 974,93 zł |
| **ZGM** | Ogień i inne żywioły | 27.02.2021 | budynki i budowle | ogień | 1 | 5 454,63 zł |
| **ZGM** | Ogień i inne żywioły | 09.04.2021 | budynki i budowle | zalanie przez osoby trzecie | 1 | 1 265,68 zł |
| **ZGM** | Ogień i inne żywioły | 07.08.2021 | szkoda częściowa | stłuczenie/rozbicie | 1 | 666,65 zł |
|  |  |  |  |  |  | **9 361,89 zł** |
|  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  | **117 968,94 zł** | |
|  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |
| **Podmiot ubezpieczenia** | **Nazwa pokrycia** | **Data szkody** | **Przedmiot szkody** | **Przyczyna szkody** | **Liczba szkód** | **Wartość wypłat** |
| **ZGM** | Kradzież z włamaniem i rabunek | 16.04.2021 | koszty wynikające z owu | inne nienazwane ryzyka | 1 | 945,80 zł |
| **ZGM** | Sprzęt elektroniczny | 21.12.2020 | szkoda częściowa | przepięcie | 1 | 2 124,26 zł |
|  |  |  |  |  | **3 070,06 zł** | |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Wykaz rezerw:** | | | |
| **Nazwa podmiotu** | **Nazwa pokrycia** | **Data szkody** | **Kwota rezerw** |
| **ZGM** | OC Ogólne | 09.07.2021 | 1 168,11 zł |
|  |  |  | **1 168,11 zł** |

**Załącznik nr 7** do SWZ

**Wykaz budynków mieszkalnych i niemieszkalnych oraz budowli ZGM**

**BUDYNKI MIESZKALNE**

|  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **ADM - 1 Budynki mieszkalne gminne do ubezpieczenia na 2022 r.** | | | | | | | |
| **L.p.** | **Nr inwentarzowy** | **Nazwa środka** | **Wartość do ubezpieczenia** | **Powierzchnia w m²** | **Rok budowy** | **w/g Wartości** | **termo/dach/co** |
| 1 | 110/1717 | Borowskiego 30 | 451 950,00 zł | 301,30 | 1892 | odtworzeniowej | co 2015 |
| 2 | 110/1716 | Borowskiego 6 | 294 315,00 zł | 196,21 | 1892 | odtworzeniowej | co 2015 |
| 3 | 110/1876 | Kard.S.Wyszyńskiego 103 | 275 977,00 zł | 212,29 | 1929 | odtworzeniowej |  |
| 4 | 110/1877 | Kard.S.Wyszyńskiego 105 | 272 922,00 zł | 209,94 | 1929 | odtworzeniowej |  |
| 5 | 110/574 | Kard.S.Wyszyńskiego 16 | 668 550,00 zł | 445,70 | 1899 | odtworzeniowej | co 2017 |
| 6 | 110/1368 | Kard.S.Wyszyńskiego 29 | 316 290,00 zł | 210,86 | 1506 | odtworzeniowej | co 2017 |
| 7 | 110/571 | Kard.S.Wyszyńskiego 4 | 648 510,00 zł | 432,34 | 1900 | odtworzeniowej | co 2017 |
| 8 | 110/572 | Kard.S.Wyszyńskiego 6 | 660 975,00 zł | 440,65 | 1900 | odtworzeniowej | co 2017 |
| 9 | 110/1392 | Kazimierza Wielkiego 46 | 136 560,00 zł | 91,04 | 1920 | odtworzeniowej | docieplenie szczytu 2021 |
| 10 | 110/1215 | Kosyn.Gdyńskich 26 | 401 520,00 zł | 267,68 | 1910 | odtworzeniowej | co 2009 |
| 11 | 110/1222 | Kosyn.Gdyńskich 65 | 545 550,00 zł | 363,70 | 1890 | odtworzeniowej | co 2009 |
| 12 | 110/1230 | Kosyn.Gdyńskich 69 | 471 750,00 zł | 314,50 | 1891 | odtworzeniowej | co 2009 |
| 13 | 110/1091 | Mieszka I-go 24 OF I | 236 130,00 zł | 157,42 | 1909 | odtworzeniowej | co 2017 |
| 14 | 110/2193 | Mieszka I-go 24 OF II | 280 364,00 zł | 164,92 | 1909 | odtworzeniowej | co 2017,termo w 2021 |
| 15 | 110/1097 | Mieszka I-go 62 OF | 200 445,00 zł | 133,63 | 1890 | odtworzeniowej | c.o. c.w w 2016 |
| 16 | 122/10 | Kochanowskiego 8/24 lok.mieszk. | 30 560,00 zł | 32,00 |  | odtworzeniowej |  |
| 17 | 122/11 | Dowbora-Muśnickiego 26/21 lok.mie | 19 579,95 zł | 19,50 |  | odtworzeniowej |  |
| **Razem:** | | | **5 911 947,95 zł** |  |  |  |  |

|  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **ADM-2 Budynki mieszkalne gminne do ubezpieczenia na 2022 r.** | | | | | | |  |
| **L.p.** | **Nr inwentarzowy** | **Nazwa środka** | **Wartość do ubezpieczenia** | **Powierzchnia w m²** | **Rok budowy** | **w/g Wartości** |  |
| 1 | 110/2199/37 | Grobla 13 | 1 090 232,40 zł | 651,41 | 1901 | odtworzeniowej | 2021/08 remont dachu |
| 2 | 110/1588 | Grobla 26 | 559 800,00 zł | 466,50 | 1909 | odtworzeniowej |  |
| 3 | 110/657 | Grobla 26a | 635 148,00 zł | 529,29 | 1908 | odtworzeniowej |  |
| 4 | 110/653 | Grobla 4a | 504 348,00 zł | 420,29 | 1897 | odtworzeniowej |  |
| 5 | 110/654 | Grobla 5 | 959 064,00 zł | 799,22 | 1905 | odtworzeniowej |  |
| 6 | 110/978 | Grobla 9 ( kocioł gaz.) | 550 758,17 zł | 422,97 | 1911 | odtworzeniowej | 2020/12mremont dachu |
| 7 | 110/1540 | Kolejowa 2 | 322 440,00 zł | 268,70 | 1891 | odtworzeniowej |  |
| 8 | 110/991 | Kobylogórska 16 | 317 550,00 zł | 211,70 | 1945 | odtworzeniowej |  |
| 9 | 110/2157 | Koniawska 35b | 114 980,00 zł | 114,98 | 1925 | odtworzeniowej |  |
| 10 | 110/2158 | Koniawska 36 | 109 242,00 zł | 104,04 | 1935 | odtworzeniowej |  |
| 11 | 110/1685 | Koniawska 49b | 314 450,00 zł | 314,45 | 1911 | odtworzeniowej |  |
| 12 | 110/1690 | Koniawska 56a | 449 688,00 zł | 374,74 | 1902 | odtworzeniowej |  |
| 13 | 110/1010/21 | Kwiatowa 49 A,B,C( kotły gaz.) | 2 507 999,00 zł | 1 929,23 | 1993 | odtworzeniowej |  |
| 14 | 110/1010/22 | Kwiatowa 51 A,B( kocioł gaz.) | 1 972 682,66 zł | 1 282,07 | 1993 | odtworzeniowej | pobudowa tarasów/2020 |
| 15 | 110/1010/23 | Lipowa 20,21(kociol gaz. ) | 1 331 000,00 zł | 935,71 | 1992 | odtworzeniowej | 2020 (modernizacja c.o.) |
| 16 | 110/1010/24 | Lipowa 22( kocioł gaz.) | 665 705,11 zł | 468,00 | 1991 | odtworzeniowej | 2020 modernizacja c.o. |
| 17 | 110/1010/25 | Lipowa 23,24( kocioł gaz.) | 1 160 328,00 zł | 892,56 | 1991 | odtworzeniowej |  |
| 18 | 110/1010/26 | Lipowa 25,26,27(kociol gaz.) | 1 837 030,00 zł | 1 413,10 | 1992 | odtworzeniowej |  |
| 19 | 110/1537 | Prosta 1 | 266 777,00 zł | 381,11 | 1900 | odtworzeniowej |  |
| 20 | 110/1538 | Prosta 1a | 232 812,00 zł | 258,68 | 1890 | odtworzeniowej |  |
| 21 | 110/2069 | Prosta 1b | 199 044,00 zł | 221,16 | 1892 | odtworzeniowej |  |
| 22 | 110/632 | Przemyslowa 23 | 231 224,00 zł | 330,32 | 1929 | odtworzeniowej |  |
| 23 | 110/2199/13 | Przemyslowa 28 | 403 693,50 zł | 384,47 | 1892 | odtworzeniowej |  |
| 24 | 110/2052 | Przemyslowa 30 | 186 370,00 zł | 186,37 | 1910 | odtworzeniowej |  |
| 25 | 110/2055 | Przemyslowa 31 | 171 260,00 zł | 171,26 | 1892 | odtworzeniowej |  |
| 26 | 110/2056 | Przemyslowa 32 | 139 880,00 zł | 139,88 | 1892 | odtworzeniowej |  |
| 27 | 110/1526 | Przemyslowa 34 | 325 330,00 zł | 325,33 | 1891 | odtworzeniowej |  |
| 28 | 110/2058 | Przemyslowa 35 | 244 038,87 zł | 216,53 | 1897 | odtworzeniowej | 2021-docieplenie ściany |
| 29 | 110/965 | Przemyslowa 35a | 166 260,00 zł | 166,26 | 1897 | odtworzeniowej |  |
| 30 | 110/1528 | Przemyslowa 37 | 427 890,00 zł | 427,89 | 1892 | odtworzeniowej |  |
| 31 | 110/1529 | Przemyslowa 37(oficyna) | 50 000,00 zł | 91,07 | 1892 | odtworzeniowej |  |
| 32 | 110/635 | Przemysłowa 38 | 810 506,50 zł | 558,97 | 1904 | odtworzeniowej |  |
| 34 | 110/2042 | Slaska 3 | 164 703,00 zł | 235,29 | 1895 | odtworzeniowej |  |
| 35 | 110/628 | Slaska 91 | 325 390,00 zł | 325,39 | 1921 | odtworzeniowej |  |
| 36 | 110/629 | Slaska 92 | 288 120,00 zł | 288,12 | 1921 | odtworzeniowej |  |
| 37 | 110/977 | Spokojna 17 | 35 944,00 zł | 44,93 | 1971 | odtworzeniowej |  |
| 38 | 110/1508,1509 | Spokojna 67,68 | 391 072,34 zł | 321,44 | 1896 | odtworzeniowej | 09/2021-remont dachu |
| 39 | 110/1074/12 | Sulecinska 68 | 29 628,00 zł | 49,38 | 1912 | odtworzeniowej |  |
| 40 | 110/917 | Sw.Jerzego 10 | 223 860,00 zł | 223,86 | 1928 | odtworzeniowej |  |
| 41 | 110/918 | Sw.Jerzego 11 | 394 580,00 zł | 394,58 | 1928 | odtworzeniowej |  |
| 42 | 110/915 | Sw.Jerzego 8 | 268 120,00 zł | 268,12 | 1928 | odtworzeniowej |  |
| 43 | 110/916 | Sw.Jerzego 9 | 172 180,00 zł | 172,18 | 1928 | odtworzeniowej |  |
| 44 | 110/1651 | Wal Okrezny 12 | 201 620,00 zł | 201,62 | 1892 | odtworzeniowej |  |
| 46 | 110/860 | Warynskiego 13 | 258 700,00 zł | 258,70 | 1904 | odtworzeniowej |  |
| 47 | 110/885 | Warynskiego 18 | 256 500,00 zł | 256,50 | 1907 | odtworzeniowej |  |
| 48 | 110/873 | Warynskiego 26 | 281 526,01 zł | 257,20 | 1907 | odtworzeniowej | 09/2021 -remont dachu |
| 49 | 110/874 | Warynskiego 27 | 253 700,00 zł | 253,70 | 1907 | odtworzeniowej |  |
| 50 | 110/853 | Warynskiego 6 | 269 490,00 zł | 269,49 | 1904 | odtworzeniowej |  |
| 51 | 110/1671 | Waska 6 | 388 320,00 zł | 388,32 | 1900 | odtworzeniowej |  |
| 53 | 110/647 | Wawrzyniaka 72 | 709 644,13 zł | 524,03 | 1907 | odtworzeniowej | remont balkonów 2020 |
| 54 | 110/1567 | Wawrzyniaka 78 | 232 720,00 zł | 232,72 | 1921 | odtworzeniowej |  |
| 55 | 110/1701 | Wiatraczna 2 | 271 000,00 zł | 271,00 | 1924 | odtworzeniowej |  |
| 56 | 110/1971 | Woskowa 1A | 26 209,50 zł | 524,19 | 1892 | odtworzeniowej |  |
| 57 | 110/971 | Woskowa 1A | 366 933,00 zł |  | 1892 | odtworzeniowej |  |
| 59 | 110/1635 | Zielona 42 | 49 120,00 zł | 61,40 | 1893 | odtworzeniowej |  |
| 60 | 110/1637 | Zielona 53 | 289 890,00 zł | 289,89 | 1919 | odtworzeniowej |  |
| 61 | 110/1639 | Zielona 54 | 250 330,00 zł | 250,33 | 1904 | odtworzeniowej |  |
| 62 | 110/1640 | Zielona 55 | 251 970,00 zł | 251,97 | 1904 | odtworzeniowej |  |
| 63 | 110/1641 | Zielona 56 | 252 810,00 zł | 252,81 | 1904 | odtworzeniowej |  |
| 64 | 110/1642 | Zielona 57 | 254 170,00 zł | 254,17 | 1907 | odtworzeniowej |  |
| 65 | 110/1643 | Zielona 58 | 260 480,00 zł | 260,48 | 1919 | odtworzeniowej |  |
| 66 | 110/979 | Zielna 106 | 99 070,00 zł | 99,07 | 1913 | odtworzeniowej |  |
| 67 | 110/989 | Zbąszyńska 1-3 | 7 810 828,79 zł | 3 178,70 | 2011 | odtworzeniowej |  |
| 68 | 110/994 | Cicha 3 | 117 399,47 zł | 130,48 |  | odtworzeniowej |  |
| **Razem:** | | | **34 703 559,45 zł** |  |  |  |  |

|  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **ADM-3 Budynki mieszkalne gminne do ubezpieczenia na 2022 r** | | | | | | | |
| **Lp.** | **Nr inwentarzowy** | **Nazwa środka** | **Wartość do ubezpieczenia** | **Powierzchnia w m²** | **Rok budowy** | **w/g Wartości** | **termo/dach/co** |
| 1 | 110/407 | 30-go Stycznia 16 | 455 000,00 zł | 325 | 1893 | odtworzeniowej | tak |
| 2 | 110/380 | Armii Polskiej 24 | 542 220,00 zł | 387,3 | 1890 | odtworzeniowej | tak |
| 3 | 110/2194 | Armii Polskiej 29-3 | 79 608,00 zł | 66,34 | 1901 | odtworzeniowej | tak |
| 4 | 110/1267 | Dworcowa 11 | 592 709,00 zł | 455,93 | 1901 | odtworzeniowej | tak |
| 5 | 122/32 | Kosyn.Gdynskich 16a | 88 860,00 zł | 74,05 | 1900 | odtworzeniowej | tak |
| 6 | 110/938 | Kosyn.Gdynskich 20d | 213 808,00 zł | 152,72 | 1906 | odtworzeniowej | tak |
| 7 | 110/939 | Kosyn.Gdynskich 20e | 212 912,00 zł | 152,08 | 1906 | odtworzeniowej | tak |
| 8 | 110/1118 | Lokietka 8 | 592 596,00 zł | 493,83 | 1904 | odtworzeniowej | tak |
| 9 | 110/993 | Łokietka 9a | 69 290,00 zł | 69,29 | 1892 | odtworzeniowej |  |
| 10 | 110/1168 | Luzycka 32 | 217 752,00 zł | 181,46 | 1890 | odtworzeniowej | tak |
| 11 | 110/491 | Luzycka 34 | 272 172,00 zł | 226,81 | 1890 | odtworzeniowej | tak |
| 12 | 110/498 | Mlynska 3 | 564 276,00 zł | 470,23 | 1894 | odtworzeniowej | tak |
| 13 | 110/533 | Sikorskiego 23 | 551 964,00 zł | 459,97 | 1913 | odtworzeniowej | tak |
| 14 | 110/1273 | Sikorskiego 39 | 695 616,00 zł | 579,68 | 1900 | odtworzeniowej | tak |
| 15 | 110/1177 | Wodna 6 | 362 268,00 zł | 301,89 | 1880 | odtworzeniowej | tak |
| **Razem:** | | | **5 511 051,00 zł** |  |  |  |  |

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **ADM-4 Budynki mieszkalne gminne do ubezpieczenia na 2022 r.** | | | | | | |
| **L.p.** | **Nr inwentarzowy** | **Nazwa środka** | **Wartość do ubezpieczenia** | **Powierzchnia w m²** | **Rok budowy** | **w/g Wartości** |
| 1 | 110/1074/16 | Danuty Siedzikówny INKI 24 | 134 100,00 zł | 67,05 | 1954 | odtworzeniowej |
| 2 | 110/1452 | Hejmanowskiej 1 | 441 018,00 zł | 245,01 | 1930 | odtworzeniowej |
| 3 | 110/469 | Dabrowskiego 30 | 1 197 920,00 zł | 598,96 | 1900 | odtworzeniowej |
| 4 | 110/1726 | Drzymały 15 | 260 380,00 zł | 130,19 | 1900 | odtworzeniowej |
| 5 | 110/1125 | Drzymały 15a | 156 618,00 zł | 87,01 | 1892 | odtworzeniowej |
| 6 | 110/1129 | Drzymały 20 | 548 280,00 zł | 274,14 | 1902 | odtworzeniowej |
| 7 | 110/1725 | Drzymały 22 | 450 824,00 zł | 204,92 | 1905 | odtworzeniowej |
| 8 | 110/1134 | Drzymały 28 | 804 640,00 zł | 402,32 | 1892 | odtworzeniowej |
| 9 | 110/1136 | Drzymały 32 | 930 200,00 zł | 465,10 | 1894 | odtworzeniowej |
| 10 | 110/1453 | Energetykow 1 | 534 940,00 zł | 267,47 | 1953 | odtworzeniowej |
| 11 | 110/1454 | Energetykow 2 | 531 680,00 zł | 265,84 | 1953 | odtworzeniowej |
| 12 | 110/1457 | Gora Powstancow 19 | 412 182,00 zł | 228,99 | 1905 | odtworzeniowej |
| 13 | 110/597 | Gora Powstancow 4 | 672 426,00 zł | 373,57 | 1900 | odtworzeniowej |
| 14 | 110/1140 | Jagiełły 13 | 690 404,00 zł | 313,82 | 1892 | odtworzeniowej |
| 15 | 110/1199,1200 | Lutycka 6 i Lutycka 6 | 506 340,00 zł | 281,30 | 1894 | odtworzeniowej |
| 16 | 110/1201 | Lutycka 8 | 560 180,00 zł | 280,09 | 1894 | odtworzeniowej |
| 17 | 110/592,1449 | Ogrodowa 3,Ogrodowa 3 | 658 368,00 zł | 365,76 | 1905 | odtworzeniowej |
| 18 | 110/1441 | Podmiejska 15 | 493 740,00 zł | 246,87 | 1960 | odtworzeniowej |
| 19 | 110/684/35 | Podmiejska 2 | 700 084,00 zł | 318,22 | 1960 | odtworzeniowej |
| 20 | 110/684/33 | Podmiejska 4 | 701 756,00 zł | 318,98 | 1960 | odtworzeniowej |
| 21 | 110/1444 | Podmiejska 47 | 600 174,00 zł | 333,43 | 1929 | odtworzeniowej |
| 22 | 110/684/31 | Podmiejska 6 | 748 992,00 zł | 312,08 | 1960 | odtworzeniowej |
| 23 | 110/2199/22 | Pomorska 1 | 133 236,00 zł | 74,02 | 1915 | odtworzeniowej |
| 24 | 110/1001 | Pomorska 20 | 120 006,00 zł | 66,67 | 1914 | odtworzeniowej |
| 25 | 110/1010 | Pomorska 29 | 221 580,00 zł | 123,10 | 1914 | odtworzeniowej |
| 26 | 110/2199/21 | Pomorska 3 | 136 260,00 zł | 75,70 | 1915 | odtworzeniowej |
| 27 | 110/1010/10 | Pomorska 5-9 | 306 468,00 zł | 170,26 | 1914 | odtworzeniowej |
| 28 | 110/1010/11 | Pomorska 53 | 163 350,00 zł | 90,75 | 1914 | odtworzeniowej |
| 29 | 110/1437 | Ptasia 7 | 521 604,00 zł | 289,78 | 1900 | odtworzeniowej |
| 30 | 110/1172 | Spichrzowa 3 | 448 830,00 zł | 249,35 | 1890 | odtworzeniowej |
| 31 | 110/2032 | Szkolna 2-1 | 456 030,00 zł | 253,35 | 1893 | odtworzeniowej |
| 32 | 110/604 | Teatralna 38 | 512 100,00 zł | 284,50 | 1900 | odtworzeniowej |
| 33 | 110/1484 | Teatralna 49 | 405 900,00 zł | 184,50 | 1950 | odtworzeniowej |
| 34 | 110/2192/3 | Walczaka 11 | 636 720,00 zł | 318,36 | 1960 | odtworzeniowej |
| 35 | 110/972 | Walczaka 24 | 325 560,00 zł | 162,78 | 1950 | odtworzeniowej |
| 36 | 110/1464 | Walczaka 6 | 1 047 276,00 zł | 581,82 | 1910 | odtworzeniowej |
| 37 | 110/1465 | Walczaka 6a | 633 042,00 zł | 351,69 | 1910 | odtworzeniowej |
| 38 | 110/2251/1 | Warszawska 247 | 115 764,00 zł | 52,62 | 1951 | odtworzeniowej |
| 39 | 110/2232 | Warszawska 59 | 418 608,00 zł | 232,56 | 1929 | odtworzeniowej |
| 40 | 110/1144 | Dąbrowskiego 25 oficyna | 142 380,00 zł | 79,10 | 1910 | odtworzeniowej |
| 41 |  | 30 Stycznia 3 oficyna | 238 400,00 zł | 119,20 | 1902 | odtworzeniowej |
| **Razem** | | | **19 718 360,00 zł** |  |  |  |

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **ADM-5 Budynki mieszkalne gminne do ubezpieczenia na 2022 r.** | | | | | | |
| **L.p.** | **Nr inwentarzowy** | **Nazwa środka** | **Wartość do ubezpieczenia** | **Powierzchnia w m²** | **Rok budowy** | **w/g Wartości** |
| 1. | 110/1403-1405 | Konstytucji 3-go Maja 23 | 467 874,00 zł | 259,93 | 1904 | odtworzeniowej |
| 2. | 110/1074/9 | Kopernika 9b + garaż | 274 873,00 zł | 119,51 | 1987 | odtworzeniowej |
| 3. | 110/954 | Matejki 21 | 442 536,62 zł | 230,12 | 1922 | odtworzeniowej |
| 4. | 110/955 | Matejki 22 | 405 420,62 zł | 209,50 | 1922 | odtworzeniowej |
| 5. | 110/995 | Rzeczna 2 | 274 000,00 zł | 176,14 | 1930 | odtworzeniowej |
| 6. | 110/2250/1 | Myśliborska 23 | 876 474,00 zł | 486,93 | 1940 | odtworzeniowej |
| 7. | 110/1277 | Sikorskiego 44 | 479 620,00 zł | 239,81 | 1892 | odtworzeniowej |
| 8. | 110/1279,1280 | Sikorskiego 50 | 597 060,00 zł | 331,70 | 1892 | odtworzeniowej |
| 9. | 110/1766 | Sikorskiego 76 | 397 602,00 zł | 220,89 | 1893 | odtworzeniowej |
| 10. | 110/1299 | Sikorskiego 85 | 726 210,00 zł | 403,45 | 1892 | odtworzeniowej |
| 11. | 110/1304 | Sikorskiego 89 | 609 084,00 zł | 338,38 | 1892 | odtworzeniowej |
| 12. | 110/1305 | Sikorskiego 91 | 999 900,00 zł | 540,10 | 1893 | odtworzeniowej |
| 13. | 110/669 | Sikorskiego 93-94 | 721 044,00 zł | 400,58 | 1892 | odtworzeniowej |
| 14. | 110/1771 | Sikorskiego 99-1 | 634 068,00 zł | 352,26 | 1893 | odtworzeniowej |
| 15. | 109/2937/36 | Złotego Smoka 6-hotel "Metalowiec" | 4 723 420,00 zł | 4 519,74 | 1989 | odtworzeniowej |
| **Razem** | | | **12 629 186,24 zł** |  |  |  |

**BUDYNKI NIEMIESZKALNE**

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **ADM - 1 Budynki niemieszkalne gminne do ubezpieczenia na 2022 r** | | | | | | |
| **L.p.** | **Nr inwentarzowy** | **Nazwa środka** | **Wartość do ubezpieczenia** | **Powierzchnia w m²** | **Rok budowy** | **w/g Wartości** |
| 1 | 107/10/5 | Boh.Westerplatte 10(Woj.Bibl.Publ.) | 4 064 144,00 zł | 2 540,10 | 1993 | odtworzeniowej |
| 2 | 102/99/26 | Borowskiego 14/15 (garaże) | 16 200,00 zł | 54,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 3 | 102/10/016 | Borowskiego 24 ( garaż szt.1) | 7 920,00 zł | 26,40 | brak danych | odtworzeniowej |
| 4 | 108/2938 | Borowskiego 37 b. gosp. komórka( 1 szt.) | 4 500,00 zł | 5,60 | brak danych | odtworzeniowej |
| 5 | 109/312 | Borowskiego 31 | 806 949,00 zł | 620,73 | brak danych | odtworzeniowej |
| 6 | 102/99/82 | Borowskiego 32 (pom. gosp. 1,garaże 3) | 11 349,00 zł | 37,83 | brak danych | odtworzeniowej |
| 8 | 108/10/012 | Chodkiewicza 30 (bud.gosp.szt.2) | 1 760,00 zł | 17,60 | brak danych | odtworzeniowej |
| 9 | 108/2580 | Chodkiewicza 29( bud.gosp.szt.1) | 4 810,00 zł | 48,10 | brak danych | odtworzeniowej |
| 10 | 108/2565 | Kard.S.Wyszynskiego 14 (pom. gosp. 4) | 1 344,00 zł | 13,44 | brak danych | odtworzeniowej |
| 11 | 107/2567 | Kard.S.Wyszynskiego 16 (pom. gosp. 10) | 2 410,00 zł | 9,02 | brak danych | odtworzeniowej |
| 12 | 108/2568 | Kard.S.Wyszynskiego 16 (pom. gosp. 2) | 6 930,00 zł | 23,10 | brak danych | odtworzeniowej |
| 13 | 108/10/020 | Kard.S.Wyszynskiego 19(1 pom gospod., 2 komórki)) | 3 024,00 zł | 30,24 | brak danych | odtworzeniowej |
| 14 | 102/10/011 | Kard.S.Wyszynskiego 21-23(garaże szt.2) | 9 288,00 zł | 30,96 | brak danych | odtworzeniowej |
| 15 | 108/2570 | Kard.S.Wyszynskiego 27 (pom. gosp. 5) | 2 442,00 zł | 24,42 | brak danych | odtworzeniowej |
| 16 | 108/2560 | Kard.S.Wyszynskiego 4 | 1 500,00 zł | 15,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 17 | 108/2266 | Kard.S.Wyszynskiego 6 | 2 400,00 zł | 24,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 18 | 102/10/007 | Kard.S.Wyszynskiego 82 garaż szt.1 | 5 838,00 zł | 19,46 | brak danych | odtworzeniowej |
| 19 | 108/10/009 | Kard.S.Wyszynskiego 84 ( bud.gosp.szt.2) | 3 134,00 zł | 31,34 | brak danych | odtworzeniowej |
| 20 | 102/63 | Kard.S.Wyszynskiego 88 (komórki 2) | 4 140,00 zł | 13,80 | brak danych | odtworzeniowej |
| 21 | 108/2576 | Kard.S.Wyszynskiego 93 (komórki 3, garaże 4) | 16 368,00 zł | 54,56 | brak danych | odtworzeniowej |
| 22 | 108/10/010 | Kard.S.Wyszynskiego 103 ( bud.gosp.szt.2) | 875,00 zł | 8,75 | brak danych | odtworzeniowej |
| 23 | 108/10/011 | Kard.S.Wyszynskiego 105 ( bud.gosp.szt.1) | 1 748,00 zł | 17,48 | brak danych | odtworzeniowej |
| 24 | 108/2850/20 | Kard.Wyszynskiego 3 | 27 193,00 zł | 271,93 | brak danych | odtworzeniowej |
| 25 | 109/2937/14 | Kard.S.Wyszynskiego 38 | 1 122 280,00 zł | 678,39 | brak danych | odtworzeniowej |
| 26 | 102/10/004 | Kard.S.Wyszyńskiego 38 (2 boksy garażowe) | 21 600,00 zł | 72,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 27 | 102/10/003 | Kard.S.Wyszyńskiego 38 (3 boksy garażowe) | 16 200,00 zł | 54,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 28 | 102/10/020 | Kaz.Wielkiego 17 (garaż szt.1) | 6 342,00 zł | 21,14 | brak danych | odtworzeniowej |
| 29 | 102/99/10 | Kaz.Wielkiego 48b (garaże 7,pom. gosp.4) | 51 672,00 zł | 172,24 | brak danych | odtworzeniowej |
| 30 | 103/135/29 | Kaz.Wielkiego 59a Dz.nr.679 | 30 000,00 zł | 30,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 31 | 108/2460 | Kosyn.Gdynskich 25 (garaże 3, komórka 1) | 11 937,00 zł | 119,37 | 1904 | odtworzeniowej |
| 33 | 102/99/20 | Kosyn.Gdynskich 55 (garaże 3) | 32 568,00 zł | 108,56 | brak danych | odtworzeniowej |
| 34 | 108/2933/A | Kosyn.Gdynskich 58 | 5 510,00 zł | 55,10 | 1899 | odtworzeniowej |
| 35 | 108/2942 | Kos. Gdyńskich 60 komórka pom. goszp. 1 szt | 5 600,00 zł | 14,48 | brak danych | odtworzeniowej |
| 36 | 108/10/015 | Kosyn.Gdynskich 66 ( bud.gosp.sz1) | 695,00 zł | 6,95 | brak danych | odtworzeniowej |
| 37 | 102/10/010 | Kosyn.Gdynskich 77 ( garaż szt,1) | 5 400,00 zł | 18,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 38 | 102/10/009 | Kosyn.Gdynskich 61 (pom. gosp. 2) | 5 964,00 zł | ***14,91*** | brak danych | odtworzeniowej |
| 39 | 102/99/18 | Krasinskiego 10 L (garaze) | 10 185,00 zł | 33,95 | brak danych | odtworzeniowej |
| 40 | 108/2941 | Mickiewicza 10 pom. gosp. komórka 1 szt. | 3 200,00 zł | 12,36 | brak danych | odtworzeniowej |
| 41 | 108/2329 | Mickiewicza 11 (pom. gosp. 2) | 3 708,00 zł | ***28,59*** | brak danych | odtworzeniowej |
| 42 | 102/30 | Mickiewicza 11(garaż 1,pom. gosp. 1) | 6 825,00 zł | ***41,75*** | brak danych | odtworzeniowej |
| 43 | 102/31 | Mickiewicza 15 (garaże 2) | 8 520,00 zł | 28,40 | brak danych | odtworzeniowej |
| 44 | 101/18 | Mickiewicza 17 | 99 650,00 zł | 498,25 | 1908 | odtworzeniowej |
| 46 | 102/10/008 | Mickiewicza 26 (garaż szt.1) | 5 460,00 zł | 18,20 | brak danych | odtworzeniowej |
| 47 | 108/10/008 | Mickiewicza 32 (bud.gosp.szt.1) | 1 583,00 zł | 15,83 | brak danych | odtworzeniowej |
| 48 | 108/10/019 | Mieszka I 14 (bud.gosp.szt.1) | 1 208,00 zł | 12,08 | brak danych | odtworzeniowej |
| 49 | 102/10/013 | Mieszka I 44 (garaż szt.1) | 5 400,00 zł | 18,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 50 | 108/2342 | Mieszka I 47 (pom. gosp. 1, garaż 1) | 8 264,00 zł | ***35,23*** | brak danych | odtworzeniowej |
| 51 | 102/10/012 | Mieszka I 52 (garaże szt.2) | 8 220,00 zł | 27,40 | brak danych | odtworzeniowej |
| 52 | 108/2357 | Mieszka I 62 | 3 557,00 zł | 35,57 | brak danych | odtworzeniowej |
| 55 | 108/10/018 | Mieszka I 70 (bud.gosp.szt.1) | 1 050,00 zł | 10,50 | brak danych | odtworzeniowej |
| 56 | 106/10/10 | Mieszka I-go 42 (przychodnia) + winda | 1 595 016,91 zł | 729,95 | 1903 | odtworzeniowej |
| 57 | 102/10/019 | Okrzei 1( garaż szt.1) | 3 711,00 zł | 12,37 | brak danych | odtworzeniowej |
| 58 | 102/11/005 | Okrzei 1( garaż szt.1) | 5 562,00 zł | 18,54 | brak danych | odtworzeniowej |
| 59 | 102/10/006 | Puszkina 49a garaż szt.1 | 4 830,00 zł | 16,10 | brak danych | odtworzeniowej |
| 60 | 108/2939 | Puszkina 49-49a bud. Gosp. komórki ( 13 szt) | 19 500,00 zł | 53,72 | brak danych | odtworzeniowej |
| 62 | 108/2371 | Slowackiego 4 (garaże 4) | 6 127,00 zł | 61,27 | brak danych | odtworzeniowej |
| 64 | 102/33 | Slowackiego 4 (garaże) | 27 432,00 zł | 91,44 | brak danych | odtworzeniowej |
| 65 | 108/10/013 | Slowackiego 6 ( bud.gosp.szt.1) | 2 100,00 zł | 21,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 66 | 102/66 | Zwirki i Wigury 8 (garaze) | 6 000,00 zł | 20,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 67 | 105/2254 | Jagiellończyka 13 (bud. administracyjno-biurowy) dz. 637 | 2 945 239,00 zł | 5 762,40 | 1993 | odtworzeniowej |
| 68 | 102/84 | Jagiellończyka 13 (bud. garażowy 6 szt.) | 72 673,00 zł | 196,60 |  | odtworzeniowej |
|  |  |  | **11 177 054,91 zł** |  |  |  |

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **ADM-2 Budynki niemieszkalne gminne do ubezpieczenia na 2022 r.** | | | | | | |
| **L.p.** | **Nr inwentarzowy** | **Nazwa środka** | **Wartość do ubezpieczenia** | **Powierzchnia w m²** | **Rok budowy** | **w/g Wartości** |
| 1 | 108/2872 | Bracka 51 (bud.gosp.6 komórek) | 4 409,47 zł | 29,20 | 1875 | odtworzeniowej |
| 2 | 102/16/003 | Cicha 3 | 6 200,00 zł | **57,20** | 1980 | odtworzeniowej |
| 3 | 108/2617 | Fabryczna 44 (bud.użytkowy .szt.1) | 112 860,00 zł | 75,24 | 1920 | odtworzeniowej |
| 4 | 101/27 | Fabryczna 53 ( bud.niemieszk.) | 52 414,47 zł | 228,50 | 1905 | odtworzeniowej |
| 5 | 108/10/022 | Fabryczna 58-59 ( bud.gosp.szt.1) | 500,00 zł | 10,50 | brak danych | odtworzeniowej |
| 6 | 108/10/023 | Fabryczna 61-62 ( bud.gosp.szt.2) | 1 500,00 zł | 20,31 | brak danych | odtworzeniowej |
| 7 | 108/2666 | Grobla 14 ( bud.gosp.2 komórki) | 500,00 zł | 14,79 | 1901 | odtworzeniowej |
| 8 | 102/99/30 | Grobla 14 (garazszt.1) | 500,00 zł | 18,00 | 1969 | odtworzeniowej |
| 9 | 102/99/31 | Grobla 15 (garaz szt.1) | 500,00 zł | 21,00 | 1912 | odtworzeniowej |
| 10 | 102/72 | Grobla 15 (garaze szt.1) | 500,00 zł | 20,00 | 1969 | odtworzeniowej |
| 11 | 108/10/024 | Grobla 20 ( bud.gosp.szt.1) | 350,00 zł | 10,32 | 1900 | odtworzeniowej |
| 12 | 103/125 | Grobla 20 bud.gospodarczy szt.1 | 57 396,02 zł | 242,82 | 1900 | odtworzeniowej |
| 13 | 108/2670 | Grobla 22 ( bud.gosp.15 komórek) | 10 011,94 zł | 79,79 | 1904 | odtworzeniowej |
| 14 | 102/99/32 | Grobla 22 (garaze szt.2) | 6 942,86 zł | 1904 | odtworzeniowej |
| 15 | 102/73 | Grobla 22 (garaze szt.2) | 6 792,60 zł | 1904 | odtworzeniowej |
| 16 | 103/126 | Grobla 22 bud.gospodarczy szt.1 | 48 001,57 zł | 1904 | odtworzeniowej |
| 17 | 108/2665 | Grobla 5 ( bud. gosp.2 komórki) | 3 676,08 zł | 8,00 | 1901 | odtworzeniowej |
| 18 | 108/2801 | Grobla 6 ( bud.gosp.4 komórki) | 5 571,33 zł | 40,01 | 1898 | odtworzeniowej |
| 19 | 102/99/34 | Jasna 1 (garaze) | 4 909,10 zł | 18,00 | 1972 | odtworzeniowej |
| 20 | 108/10/026 | Jasna 1-2,Ślaska 38(bud.gosp.szt.1) | 1 000,00 zł | 18,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 21 | 108/10/028 | Jasna 1-2,Ślaska 38(bud.gosp.szt.1) | 1 200,00 zł | 19,50 | brak danych | odtworzeniowej |
| 22 | 102/99/35 | Kobylogorska 26 (garaze szt.1) | 4 628,58 zł | 11,70 | 1969 | odtworzeniowej |
| 23 | 102/80 | Kobylogorska 26 (garaze szt.1) | 5 413,25 zł | 18,00 | 1925 | odtworzeniowej |
| 24 | 108/10/029 | Kobylogórska 25 ( bud.gosp.szt.1) | 3 000,00 zł | 12,96 | 1925 | odtworzeniowej |
| 25 | 108/10/030 | Kobylogórska 25 ( bud.gosp.szt.1) | 3 500,00 zł | 16,00 | 1925 | odtworzeniowej |
| 26 | 108/10/031 | Kobylogórska 26 ( bud.gosp.szt.1) | 1 250,00 zł | 12,09 | 1925 | odtworzeniowej |
| 27 | 108/10/032 | Kobylogórska 26 ( bud.gosp.szt.1) | 1 250,00 zł | 10,00 | 1925 | odtworzeniowej |
| 28 | 108/2629 | Kolejowa 2 (bud.gosp.szt1) | 2 225,78 zł | 20,65 | 1891 | odtworzeniowej |
| 29 | 108/2630 | Kolejowa 5 (bud.gosp.szt.1) | 6 018,14 zł | 69,00 | 1898 | odtworzeniowej |
| 30 | 102/99/37 | Kolejowa 6 (garaz) | 2 314,28 zł | 24,00 | 1970 | odtworzeniowej |
| 31 | 108/2632 | Kolejowa 7 ( bud.gosp.7 komórek) | 4 158,58 zł | 46,10 | 1898 | odtworzeniowej |
| 32 | 108/2633 | Kolejowa 8 ( bud.gosp.6 komórek) | 4 273,95 zł | 42,58 | 1898 | odtworzeniowej |
| 33 | 108/10/045 | Kolejowa 9 ( bud.gosp.szt.1) | 1 000,00 zł | 13,40 | brak danych | odtworzeniowej |
| 34 | 102/18/003 | Kolejowa dz.nr 688 garaż szt.1 | 7 492,10 zł | 20,00 | brak danych | księgowa |
| 35 | 102/17/004 | Kolejowa dz.nr 703 garaż szt.1 | 7 312,20 zł | 20,00 | brak danych | księgowa |
| 36 | 108/2700 | Koniawska 19 ( bud.gosp.13 komórek) | 8 155,13 zł | 33,43 | brak danych | odtworzeniowej |
| 37 | 108/2701 | Koniawska 20 ( bud.gosp.6 komórek) | 3 657,78 zł | 39,02 | 1904 | odtworzeniowej |
| 38 | 102/99/39 | Koniawska 49b (garaz) | 2 314,28 zł | 16,16 | 1969 | odtworzeniowej |
| 39 | 108/2702 | Koniawska 49b( bud.gosp.5 komórek) | 7 231,30 zł | 40,51 | 1911 | odtworzeniowej |
| 40 | 108/10/033 | Międzychodzka 4 ( bud.gosp.szt.1) | 6 500,00 zł | 21,38 | 1927 | odtworzeniowej |
| 41 | 107/10/9 | Osadnicza 3- filia szkoły | 705 000,00 zł | 470,23 | 1963 | odtworzeniowej |
| 42 | 109/2937/4 | Przemyslowa 14-15 -portiernia(kotłownia+licznik C.O.) | 218 030,17 zł | 197,63 | 1903 | odtworzeniowej |
| 43 | 108/2850/6 | Przemyslowa 28 (bud.gosp.15 komórek) | 6 640,75 zł | 58,40 | brak danych | odtworzeniowej |
| 44 | 108/2784 | Przemyslowa 29 (bud.gosp.11komórek) | 4 714,36 zł | 72,40 | 1892 | odtworzeniowej |
| 45 | 102/99/42 | Przemyslowa 30 (garaz szt.1) | 2 314,28 zł | 35,85 | 1970 | odtworzeniowej |
| 46 | 102/10/026 | Przemyslowa 30 (garaż szt.1) | 1 000,00 zł | 16,80 | 1970 | odtworzeniowej |
| 47 | 108/2783 | Przemyslowa 30a (bud.gosp.5 komórek) | 4 911,11 zł | 48,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 48 | 108/2644 | Przemyslowa 34 (bud.gosp.6 komórek) | 7 195,58 zł | 46,23 | brak danych | odtworzeniowej |
| 49 | 102/10/028 | Przemyslowa 34( garaż szt.1) | 2 000,00 zł | 14,40 | brak danych | odtworzeniowej |
| 50 | 108/2786 | Przemyslowa 34a( bud.gosp.3 komórek) | 3 515,86 zł | 12,86 | 1891 | odtworzeniowej |
| 51 | 108/2787 | Przemyslowa 35 (bud.gosp.10 komórek) | 3 806,08 zł | 18,72 | 1897 | odtworzeniowej |
| 52 | 108/2646 | Przemyslowa 37( bud.gosp.14 komórek) | 3 468,25 zł | 54,42 | 1892 | odtworzeniowej |
| 53 | 108/2850/17 | Przemyslowa 50 (bud.gosp.8 komórek) | 920,00 zł | 35,55 | 1893 | odtworzeniowej |
| 54 | 108/2647 | Przemysłowa 38(bud.gosp.szt.5) | 6 962,13 zł | 35,15 | brak danych | odtworzeniowej |
| 55 | 108/10/7 | Pszenna-bud.inwentarski | 10 232,00 zł | 98,10 | brak danych | odtworzeniowej |
| 56 | 102/99/47 | Slaska 10 (garaz szt.1) | 2 454,55 zł | 16,80 | 1972 | odtworzeniowej |
| 57 | 108/2609 | Slaska 31(bud.gosp.3 komórki) | 4 976,22 zł | 10,81 | 1930 | odtworzeniowej |
| 58 | 108/10/021 | Slaska 31-34 ( bud.gosp.szt.1) | 2 000,00 zł | 48,38 | 1930 | odtworzeniowej |
| 59 | 102/10/041 | Slaska 31-34 ( garaż szt.1) | 1 000,00 zł | 18,80 | 1930 | odtworzeniowej |
| 60 | 102/10/042 | Slaska 31-34 ( garaż szt.1) | 500,00 zł | 8,80 | 1930 | odtworzeniowej |
| 61 | 108/2318 | Slaska 70 (bud.gosp.szt.1) | 1 691,08 zł | 12,08 | 1939 | odtworzeniowej |
| 62 | 108/2652 | Spokojna 68 (bud.gosp.9 komórek) | 6 270,86 zł | 25,64 | 1896 | odtworzeniowej |
| 63 | 108/2653 | Spokojna 69 (bud.gosp.6 komórek) | 6 321,22 zł | 26,37 | 1899 | odtworzeniowej |
| 64 | 108/2654 | Spokojna 70 (bud.gosp.4 komórki) | 3 232,94 zł | 40,43 | 1905 | odtworzeniowej |
| 65 | 102/10/029 | Spokojna 8-8a (garaż szt.1 | 2 500,00 zł | 17,70 | brak danych | odtworzeniowej |
| 66 | 102/10/021 | Spółdzielców dz.nr 122 (garaż szt.1) | 9 000,00 zł | 20,31 | brak danych | odtworzeniowej |
| 67 | 102/10/022 | Spółdzielców dz.nr 125 (garaż szt.1) | 9 000,00 zł | 18,54 | brak danych | odtworzeniowej |
| 68 | 108/2850/15 | Sulecinska 68 (bud.gosp.szt.1) | 700,00 zł | 22,40 | 1912 | odtworzeniowej |
| 69 | 103/135/16 | Ślaska 7a bud.użytkowy | 275 400,00 zł | 183,60 | 1965 | odtworzeniowej |
| 70 | 108/14/03 | Śląska 14 (bud.gosp.) | 1 100,00 zł | 20,00 |  | odtworzeniowej |
| 71 | 102/99/54 | Towarowa 15 (garaz szt.1) | 2 314,28 zł | 21,82 | 1969 | odtworzeniowej |
| 72 | 102/99/55 | Towarowa 15 (garaze szt.1) | 6 942,86 zł | 17,07 | 1969 | odtworzeniowej |
| 73 | 106/10/7 | Towarowa 6A(Przych.+nawierz.i ogrodz.+koci.C.O.) | 3 382 126,40 zł | 2 233,96 | 1971 | odtworzeniowej |
| 74 | 108/2298 | Wal Okrezny 11 (bud.gosp.2 komórki) | 8 454,52 zł | 0,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 75 | 108/2884 | Wal Okrezny 11 (bud.gosp.4 komórki) | 12 022,55 zł | 0,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 76 | 102/99/57 | Wal Okrezny 11 (garaze szt.3) | 2 314,28 zł | 50,76 | brak danych | odtworzeniowej |
| 77 | 108/2282 | Warynskiego 5/6 (bud.gosp.szt.1) | 1 678,28 zł | 59,20 | 1920 | odtworzeniowej |
| 78 | 108/2799 | Wawrzyniaka 23-3 (bud.gosp.szt.1) | 4 026,75 zł | 53,55 | 1892 | odtworzeniowej |
| 79 | 108/10/035 | Wawrzyniaka 26-31(bud.gosp.szt.1 | 2 000,00 zł | 12,50 | brak danych | odtworzeniowej |
| 80 | 108/10/036 | Wawrzyniaka 26-31(bud.gosp.szt.1 | 1 000,00 zł | 10,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 81 | 108/10/037 | Wawrzyniaka 26-31(bud.gosp.szt.1 | 1 000,00 zł | 10,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 82 | 108/10/38 | Wawrzyniaka 26-31(bud.gosp.szt.1 | 1 000,00 zł | 15,75 | brak danych | odtworzeniowej |
| 83 | 108/10/039 | Wawrzyniaka 26-31(bud.gosp.szt.1 | 1 300,00 zł | 10,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 84 | 108/10/040 | Wawrzyniaka 26-31(bud.gosp.szt.1 | 1 300,00 zł | 11,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 85 | 108/10/041 | Wawrzyniaka 26-31(bud.gosp.szt.1 | 1 000,00 zł | 10,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 86 | 102/10/030 | Wawrzyniaka 26-31(garaż szt.1) | 4 000,00 zł | 21,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 87 | 102/10/031 | Wawrzyniaka 26-31(garaż szt.1) | 3 300,00 zł | 16,50 | brak danych | odtworzeniowej |
| 88 | 102/10/032 | Wawrzyniaka 26-31(garaż szt.1) | 2 500,00 zł | 15,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 89 | 102/10/033 | Wawrzyniaka 26-31(garaż szt.1) | 5 000,00 zł | 35,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 90 | 102/10/034 | Wawrzyniaka 26-31(garaż szt.1) | 3 700,00 zł | 19,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 91 | 102/10/035 | Wawrzyniaka 26-31(garaż szt.1) | 3 300,00 zł | 12,50 | brak danych | odtworzeniowej |
| 92 | 102/10/036 | Wawrzyniaka 26-31(garaż szt.1) | 3 000,00 zł | 15,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 93 | 102/10/037 | Wawrzyniaka 26-31(garaż szt.1) | 3 500,00 zł | 22,75 | brak danych | odtworzeniowej |
| 94 | 102/10/038 | Wawrzyniaka 26-31(garaż szt.1) | 3 500,00 zł | 22,75 | brak danych | odtworzeniowej |
| 95 | 102/103 | Wawrzyniaka 5 -warsztat sam. | 41 550,55 zł | 218,50 | 1926 | odtworzeniowej |
| 96 | 104/184/4 | Wawrzyniaka 5-6 bud.użytkowy | 23 142,12 zł | 506,23 | 1926 | odtworzeniowej |
| 97 | 108/2890 | Zielona 42 (bud.gosp.szt.1) | 4 021,25 zł | 14,88 | brak danych | odtworzeniowej |
| 98 | 108/10/042 | Zielona 53-58 ( bud.gosp.szt.1) | 750,00 zł | 10,86 | brak danych | odtworzeniowej |
| 99 | 108/10/043 | Zielona 53-58 ( bud.gosp.szt.1) | 1 500,00 zł | 21,89 | brak danych | odtworzeniowej |
| 100 | 108/2661 | Zielona 55 (bud.gosp.szt.1) | 4 419,53 zł | 21,89 | brak danych | odtworzeniowej |
| **RAZEM:** | | | **5 249 951,60 zł** |  |  |  |

|  |  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **ADM- 3 Budynki niemieszkalne gminne do ubezpieczenia na 2022 r.** | | | | | | | | |
| **Lp.** | **Nr inwentarzowy** | **Nazwa środka** | **Wartość do ubezpieczenia** | **Powierzchnia w m²** | **Rok budowy** | **w/g Wartości** | termo/dach/co | **Do rozbiórki / wyłączony z eksploatacji** |
| 1 | 102/99/62 | 30-go Stycznia 8 (garaz szt.1) | 5 832,00 zł | 14,58 | 1971 | odtworzeniowej |  |  |
| 2 | 108/2410 | 30-go Stycznia 8 (bud.gosp.10 pom.) | 7 730,00 zł | 77,30 | 1915 | odtworzeniowej |  |  |
| 3 | 108/10/046 | 30-go Stycznia 9 ( pom.gosp.szt.3 i garaż szt.1) | 11 850,00 zł | 39,50 | 1905 | księgowa brutto |  |  |
| 4 | 108/2411 | 30-go Stycznia 10 (7 bud.gosp.) | 3 520,00 zł | 35,20 | 1921 | odtworzeniowej |  |  |
| 5 | 108/2818 | 30-go Stycznia 11 (bud.gosp.1szt.) | 1 388,00 zł | 13,88 | 1934 | odtworzeniowej |  |  |
| 6 | 108/2415 | 30-go Stycznia 16a (bud.gosp.2 pom.) | 20 390,00 zł | 40,78 | 1925 | odtworzeniowej |  |  |
| 7 | 102/99/69 | 30 Stycznia 18 (garaze szt.2) | 13 420,00 zł | 33,55 | 1970 | odtworzeniowej |  |  |
| 8 | 108/2417 | 30go Stycznia 19 (bud.gosp.6 pom ) | 3 366,00 zł | 33,66 | 1900 | odtworzeniowej |  |  |
| 9 | 108/2418 | 30-go Stycznia 20 (bud.gosp.7pom.) | 3 577,00 zł | 35,77 | 1900 | odtworzeniowej |  |  |
| 10 | 105/141 | Armii Polskiej 18 (pom.gosp. 2 szt) | 1 362,00 zł | 13,62 | 1896 | odtworzeniowej |  |  |
| 11 | 108/2399 | Armii Polskiej 21( bud.gosp.2 pom.) | 1 028,00 zł | 10,28 | 1897 | odtworzeniowej |  |  |
| 12 | 108/2400 | Armii Polskiej 23 ( bud.gosp.5 pom.) | 3 633,00 zł | 36,33 | 1901 | odtworzeniowej |  |  |
| 13 | 102/99/71 | Armii Polskiej 29 (garaze szt.3) | 14 548,00 zł | 36,37 | 1965 | odtworzeniowej |  |  |
| 14 | 101/23 | Armii Polskiej 29 | 657 708,00 zł | 548,09 | 1901 | odtworzeniowej | tak |  |
| 15 | 108/2407 | Armii Polskiej 35 (bud.gosp.4 pom.) | 5 084,00 zł | 50,84 | 1897 | odtworzeniowej |  | do rozbiórki / użytkowane |
| 16 | 102/10/045 | Armii Polskiej 36 ( garaz szt.3 i pom gosp. szt.1) | 15 570,00 zł | 51,90 | 1897 | księgowa brutto |  | do rozbiórki/ (użytkowane 2 garaże) |
| 17 | 102/83 | Armii Polskiej 38 (garaze szt.2, 1 komórka) | 13 326,00 zł | 44,42 | 1894 | odtworzeniowej |  | do rozbiórki / (użytkowany garaż) |
| 18 | 101/13 | Armii Polskiej 38 (1 garaż + 4 l.uż.+ 1 pomieszczenie gosp.) | 186 472,00 zł | 233,09 | 1894 | odtworzeniowej |  | do rozbiórki 1 garaż i 1 lokal (72,23) / użytkowany tylko garaż |
| 19 | 109/320 | Armii Polskiej 38- 1 lokal użytkowy | 109 568,00 zł | 136,96 | 1894 | odtworzeniowej |  |  |
| 20 | 102/10/044 | Armii Polskiej 39 ( garaż szt.1) | 10 240,00 zł | 25,60 | 1892 | odtworzeniowej |  |  |
| 21 | 108/2713 | Armii Polskiej 39 (bud.gosp.4 pom.) | 1 943,00 zł | 19,43 | 1896 | odtworzeniowej |  | do rozbiórki / użytkowane |
| 22 | 102/99/78 | Armii Polskiej 40 (garaz szt.1) | 6 668,00 zł | 16,67 | 1968 | odtworzeniowej |  |  |
| 23 | 108/2408 | Armii Polskiej 40 (bud.gosp.9 pom. 1 garaż) | 20 757,00 zł | 69,19 | 1895 | odtworzeniowej |  |  |
| 24 | 121/03 | Chrobrego 44(lokal użytkowy i 2 komórki) | 37 670,00 zł | 75,34 | 1962 | księgowa brutto |  |  |
| 26 | 108/2312 | Garbary 17 (bud.gosp.5 pom.) | 2 712,00 zł | 27,12 | 1942 | odtworzeniowej |  |  |
| 27 | 102/99/91 | Kosyn.Gdynskich 16 (garaże szt.7, lok.użytkowy) | 121 672,00 zł | 152,09 | 1969 | odtworzeniowej |  | do rozbiórki / użytkowane 2 garaże i lokal użytkowy) |
| 28 | 102/99/2 | Kosyn.Gdynskich 16 (garaże szt.3 dolne) | 48 184,00 zł | 120,46 | 1900 | odtworzeniowej |  | do rozbiórki / wolne |
| 29 | 102/99/92 | Kosyn.Gdynskich 16-dol.(garaże szt.4) | 23 252,00 zł | 58,13 | 1968 | odtworzeniowej |  | do rozbiórki / 2 garaże użytkowane i dwa wolne |
| 30 | 101/6 | Kosyn. Gdynskich 17 | 52 980,00 zł | 52,98 | 1910 | odtworzeniowej |  | do rozbiórki /wolne |
| 31 | 108/2455 | Kosyn.Gdynskich 17 (bud.gosp.3 pom.) | 2 280,00 zł | 22,80 | 1910 | odtworzeniowej |  | do rozbiórki / wolne |
| 32 | 108/14/01 | Kosyn.Gdyńskich 20f (bud.gosp. 2 pom.) | 1 200,00 zł | 12,00 | 1906 | odtworzeniowej |  | do rozbiórki / wolne |
| 34 | 107/10/10 | Kosyn.Gdynskich 86(bud.hali sport) | 552 276,00 zł | 460,23 | 1986 | księgowa brutto | tak |  |
| 35 | 102/99/97 | Kosyn.Gdynskich 89 (garaże szt.2) | 8 880,00 zł | 22,20 | 1969 | odtworzeniowej |  |  |
| 36 | 108/2484 | Kosyn.Gdynskich 91 (1 garaż i .2 pom.) | 12 369,00 zł | 41,23 | 1904 | odtworzeniowej |  |  |
| 37 | 102/99/98 | Kosyn.Gdynskich 93 (garaże szt.2 i pom.gosp.1szt) | 26 910,00 zł | 89,70 | 1969 | odtworzeniowej |  |  |
| 38 | 108/2485 | Kosyn.Gdynskich 93 (bud.gosp.7 pom.) | 7 416,00 zł | 74,16 | 1903 | odtworzeniowej |  |  |
| 39 | 108/2486 | Kosyn.Gdynskich 94 ( bud.gosp.9komórek) | 28 690,00 zł | 57,38 | 1903 | odtworzeniowej |  |  |
| 40 | 108/2936 | Krzywoustego 15 pomieszczenie gospodarcze | 1 500,00 zł | 5,00 |  | odtworzeniowej |  |  |
| 41 | 102/99/81 | Krzywoustego 16 (3 garaże,4 kom.) | 39 642,00 zł | 132,14 | 1963 | odtworzeniowej |  | do rozbiórki wszytsko z czego użytkowane są 3 garaże |
| 42 | 104/148 | Krzywoustego 16 ( 1 l.uż) | 60 710,00 zł | 60,71 | 1900 | odtworzeniowej |  | do rozbiórki wolne |
| 43 | 104/149 | Krzywoustego 16 (1 uż) | 73 440,00 zł | 73,44 | 1906 | odtworzeniowej |  | do rozbiórki wolne |
| 44 | 108/2391 | Krzywoustego 19 (bud.gosp.2 komórki i 1 lokal użytk.) | 23 340,00 zł | 46,68 | 1898 | odtworzeniowej |  | do rozbiórki / (użytkowana 1 pom.) |
| 45 | 102/99/82A | Łokietka 1-5 (2 garaże) | 13 216,00 zł | 33,04 | 1969-70 | odtworzeniowej |  |  |
| 46 | 108/14/02 | Łokietka 6 (bud. Gosp. 3 pom.) | 771,00 zł | 7,71 | 1893 | odtworzeniowej |  |  |
| 47 | 103/135/7 | Łokietka 7a (lok.użytkowy) | 51 750,00 zł | 51,75 | 1893 | odtworzeniowej |  |  |
| 48 | 108/2425 | Łokietka 9 (6 pomieszczeń gosp.) | 5 798,00 zł | 57,98 | 1892 | odtworzeniowej |  |  |
| 49 | 102/99/85 | Łokietka 10 (garaze szt.1) | 4 788,00 zł | 15,96 | 1972 | odtworzeniowej |  |  |
| 50 | 108/2937 | Łokiteka 10 - 3 pomieszczenia | 8 400,00 zł | 28,00 | 1972 | odtworzeniowej |  |  |
| 51 | 108/10/051 | Łokietka 15 ( bud.gosp.w tym 2 pom.) | 1 215,00 zł | 12,15 | 1904 | księgowa brutto |  |  |
| 52 | 108/2427 | Łokietka 29 ( bud.gosp.5 pom.) | 4 265,00 zł | 42,65 | 1898 | odtworzeniowej |  |  |
| 53 | 102/99/102 | Młyńska 3 (pom. gosp.) | 1 250,00 zł | 12,50 | 1970 | odtworzeniowej |  |  |
| 54 | 102/16/002 | Młyńska- garaż | 7 600,00 zł | 19,00 | 1970 | odtworzeniowej |  |  |
| 55 | 102/17/99 | Młyńska- garaż | 7 008,00 zł | 17,52 | 1970 | odtworzeniowej |  |  |
| 56 | 103/684/39 | Sikorskiego 118a | 275 724,00 zł | 229,77 | 1967 | odtworzeniowej | tak |  |
| 57 | 103/135/8 | Wodna 5 | 134 376,00 zł | 111,98 | 1893 | odtworzeniowej | tak |  |
| **Razem:** | | | **2 781 922,00 zł** |  |  |  |  |  |

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **ADM-4 Budynki niemieszkalne gminne do ubezpieczenia na 2022r.** | | | | | | |
| **L.p.** | **Nr inwentarzowy** | **Nazwa środka** | **Wartość do ubezpieczenia** | **Powierzchnia w m²** | **Rok budowy** | **w/g Wartości** |
| 1 | 108/2409 | 30-go Stycznia 5 | 5 419,00 zł | 60,54 | 1920 | odtworzeniowej |
| 2 | 108/2850/23 | 9-go Maja 24 | 180,48 zł | 4,00 | 1954 | odtworzeniowej |
| 3 | 102/99/119 | Chrobrego 22 (garaze) | 4 215,48 zł | 47,53 | 1888 | odtworzeniowej |
| 4 | 102/99/118 | Chrobrego 22 (garaze) | 9 100,00 zł | 22,75 | 1888 | odtworzeniowej |
| 5 | 101/19 | Chrobrego 22 | 34 186,46 zł | 142,78 | 1888 | odtworzeniowej |
| 6 | 102/36 | Chrobrego 22(garaże) | 6 840,52 zł | 14,00 | 1888 | odtworzeniowej |
| 7 | 104/153 | Chrobrego 23 | 7 659,78 zł | 28,71 | 1887 | odtworzeniowej |
| 8 | 102/37 | Chrobrego 26(garaże) | 7 314,81 zł | 31,20 | 1892 | odtworzeniowej |
| 9 | 108/2381 | Chrobrego 26 (komórka) | 3 120,00 zł | 31,20 | 1892 | odtworzeniowej |
| 10 | 101/20 | Chrobrego 26 | 52 153,80 zł | 86,87 | 1892 | odtworzeniowej |
| 11 | 103/105 | Chrobrego 26 | 27 324,85 zł | 44,90 | 1892 | odtworzeniowej |
| 12 | 101/21 | Chrobrego 28 | 205 000,00 zł | 205,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 13 | 104/155 | Chrobrego 28 | 260 190,00 zł | 260,19 | brak danych | odtworzeniowej |
| 14 | 102/99/121 | Chrobrego 29 (garaze) | 2 746,68 zł | 10,81 | 1892 | odtworzeniowej |
| 15 | 101/22 | Chrobrego 29 | 39 162,08 zł | 35,90 | 1892 | odtworzeniowej |
| 16 | 108/2597 | Hejmanowskiej 1 | 640,00 zł | 6,40 | 1895 | odtworzeniowej |
| 17 | 102/99/122 | Dabrowskiego 9 (garaze) | 6 960,00 zł | 17,40 | brak danych | odtworzeniowej |
| 18 | 106/10/3 | Drzymaly 10siedziba ADM-4(+laboratorium) | 2 364 560,00 zł | 1 182,28 | 1970 | odtworzeniowej |
| 19 | 106/10/4 | Drzymaly 11 (Przych.drogi+nawierz.+kocioł C.O.) | 1 069 728,41 zł | 728,25 | 1939 | odtworzeniowej |
| 20 | 108/10/2 | Drzymaly 11 (bud.gosp.) | 27 094,54 zł | 117,00 | 1939 | odtworzeniowej |
| 21 | 108/2852 | Drzymaly 15 | 2 699,00 zł | 26,99 | 1900 | odtworzeniowej |
| 22 | 108/2853 | Drzymaly 15 | 2 148,00 zł | 21,48 | 1900 | odtworzeniowej |
| 23 | 102/43 | Drzymaly 15a (garaze) | 16 426,73 zł | 67,63 | brak danych | odtworzeniowej |
| 24 | 108/2429 | Drzymaly 16 | 945,00 zł | 9,45 | brak danych | odtworzeniowej |
| 25 | 108/2430 | Drzymaly 19 | 3 573,00 zł | 35,73 | 1890 | odtworzeniowej |
| 26 | 102/44 | Drzymaly 21(garaze) 3szt. | 12 601,57 zł | 43,50 | brak danych | odtworzeniowej |
| 27 | 105/143 | Drzymaly 21a | 12 628,31 zł | 29,70 | 1892 | odtworzeniowej |
| 28 | 108/2431 | Drzymaly 21a | 4 838,44 zł | 22,30 | brak danych | odtworzeniowej |
| 29 | 101/14 | Drzymały 22 | 12 670,71 zł | 95,49 | 1910 | odtworzeniowej |
| 30 | 108/2432 | Drzymaly 23 | 2 770,00 zł | 27,70 | brak danych | odtworzeniowej |
| 31 | 108/2433 | Drzymały 24 | 5 621,94 zł | 12,00 | 1891 | odtworzeniowej |
| 32 | 108/2436 | Drzymaly 31-32 | 4 524,00 zł | 45,24 | 1892 | odtworzeniowej |
| 33 | 108/2438 | Drzymaly 33 | 2 151,00 zł | 21,51 | 1892 | odtworzeniowej |
| 34 | 102/05/002 | Drzymały-(garaź) | 5 109,00 zł | 28,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 35 | 103/135/20 | Hawelanska 5 | 310 464,00 zł | 258,72 | 1896 | odtworzeniowej |
| 36 | 105/205/6 | Jagielly 15 + kotłownia | 1 649 650,00 zł | 1 649,65 | 1901 | odtworzeniowej |
| 37 | 104/184/9 | Jagielly 3 A (warszt.-mag.) | 26 454,00 zł | 246,10 | 1902 | odtworzeniowej |
| 38 | 104/164 | Jagielly 5a | 74 007,68 zł | 839,93 | 1892 | odtworzeniowej |
| 39 | 101/5 | Jagielly 5a | 36 534,51 zł | 198,72 | brak danych | odtworzeniowej |
| 40 | 108/2453 | Jagielly 5a | 5 634,37 zł | 89,93 | brak danych | odtworzeniowej |
| 41 | 109/318 | Jagiełły 5a | 100 678,10 zł | 59,64 | brak danych | odtworzeniowej |
| 42 | 102/49 | Jagielly 7(garaze)-dział.uzytkowa | 23 590,76 zł | 50,82 | brak danych | odtworzeniowej |
| 43 | 103/135/23 | Jagielly 7 | 302 345,79 zł | 756,16 | 1930 | odtworzeniowej |
| 44 | 107/10/3 | Jagiełły 11-( Kryta pływalnia+inst.C.O.+klimatyz.+agregat) | 5 160 150,00 zł | 2 866,75 | 1928 | odtworzeniowej |
| 45 | 108/2439 | Jagiełły 13 | 6 275,75 zł | 52,70 | 1892 | odtworzeniowej |
| 46 | 108/2452 | Jagiełły 5a | 96 480,00 zł | 120,60 | 1908 | odtworzeniowej |
| 47 | 108/2386 | Krzywoustego 3 | 2 630,02 zł | 4,20 | 1886 | odtworzeniowej |
| 48 | 104/162A | Krzywoustego 3 | 4 100,00 zł | 10,25 | 1886 | odtworzeniowej |
| 49 | 102/99/132 | Łokietka 16 (garaze) | 12 500,00 zł | 31,25 | brak danych | odtworzeniowej |
| 50 | 102/99/130 | Lutycka 6 (garaze) | 3 289,76 zł | 31,40 | brak danych | odtworzeniowej |
| 51 | 105/201/5 | Obotrycka 7-G | 102 990,00 zł | 102,99 | 1910 | odtworzeniowej |
| 52 | 105/201/3,201/4 | Obotrycka 7E-F,Spichrzowa 1 | 735 050,00 zł | 735,05 | 1910 | odtworzeniowej |
| 53 | 108/2854 | Obotrycka 8 | 7 600,08 zł | 80,75 | 1910 | odtworzeniowej |
| 54 | 108/2772 | Ogrodowa 10 | 1 382,08 zł | 8,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 55 | 102/99/137 | Ogrodowa 2 (garaze) | 2 800,28 zł | 12,15 | brak danych | odtworzeniowej |
| 56 | 108/2596 | Ogrodowa 2 | 4 526,89 zł | 12,00 | 1910 | odtworzeniowej |
| 57 | 102/99/138 | Ogrodowa 7 (garaze) | 9 121,26 zł | 54,46 | 1892 | odtworzeniowej |
| 58 | 102/99/139 | Ogrodowa 8 (garaze) | 2 533,14 zł | 11,90 | brak danych | odtworzeniowej |
| 59 | 108/2848 | Ogrodowa 8 | 3 537,97 zł | 31,82 | 1892 | odtworzeniowej |
| 60 | 106/10/6 | Pilsudskiego 1A (Porad.dziecieca+apteka) | 1 669 500,00 zł | 834,75 | 1976 | odtworzeniowej |
| 61 | 106/10/5 | Pilsudskiego 1A (Przych.+nawierz.+węzeł C.O.+dźwig) | 4 077 304,00 zł | 1 853,32 | brak danych | odtworzeniowej |
| 62 | 106/10/8 | Pilsudskiego 47 (Przychodnia) + winda osobowa | 3 386 650,74 zł | 1 456,00 | 1988 | odtworzeniowej |
| 63 | 102/99/140 | Podmiejska 34 (garaze) | 7 638,46 zł | 17,39 | brak danych | odtworzeniowej |
| 64 | 103/135/22 | Podmiejska 9a | 305 530,00 zł | 305,53 | 1925 | odtworzeniowej |
| 65 |  |  |  |  |  |  |
| 66 | 102/01/002 | Pomorska 3 | 3 134,60 zł | 22,39 | brak danych | odtworzeniowej |
| 67 | 102/99/141 | Spichrzowa 1 (garaze) | 12 780,80 zł | 39,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 68 | 107/10/4 | Teatralna 26- (kompleks obiektów)Urząd Miasta | 3 149 539,00 zł | 1 852,67 | brak danych | odtworzeniowej |
| 69 | 108/2604 | Teatralna 49 | 1 212,00 zł | 12,12 | brak danych | odtworzeniowej |
| 70 | 108/2604 | Teatralna 49 | 1 169,31 zł | 12,12 | brak danych | odtworzeniowej |
| 71 | 102/01/001 | Teatralna-garaże 2szt. | 6 439,67 zł | 40,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 72 | 102/009/09 | Teatralna- garaż | 11 180,56 zł | 20,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 73 | 102/09/010 | Teatralna- garaż | 9 298,90 zł | 21,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 74 | 102/09/012 | Teatralna- garaż | 11 974,50 zł | 20,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 75 | 102/09/011 | Teatralna- garaż | 9 467,18 zł | 19,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 76 | 102/11/001 | Teatralna- garaż | 10 400,00 zł | 19,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 77 | 102/11/002 | Teatralna- garaż | 10 200,00 zł | 21,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 78 | 102/11/003 | Teatralna- garaż | 10 400,00 zł | 19,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 79 | 102/11/004 | Teatralna- garaż | 10 100,00 zł | 22,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 80 | 102/12/002 | Teatralna- garaż | 10 119,89 zł | 20,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 81 | 102/14/004 | Teatralna- garaż | 7 710,00 zł | 20,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 82 | 102/14/001 | Walczaka -garaż | 9 439,91 zł | 19,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 83 | 102/14/002 | Walczaka -garaż | 8 400,00 zł | 19,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 84 | 102/14/003 | Walczaka -garaż | 10 928,89 zł | 18,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 85 | 102/99/155 | Walczaka 11 (garaze) | 4 640,00 zł | 11,60 | brak danych | odtworzeniowej |
| 86 | 104/876 | Walczaka 26-bud.magaz.warsztat. | 954 270,00 zł | 954,27 | 1950 | odtworzeniowej |
| 87 | 102/08/004 | Walczaka 38( garaż) | 2 724,80 zł | 17,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 88 | 102/08/005 | Walczaka 38( garaż) | 2 573,50 zł | 18,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 89 | 102/08/006 | Walczaka 38( garaż) | 2 691,20 zł | 18,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 90 | 102/10/001 | Walczaka 38( garaż) | 6 726,72 zł | 16,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 91 | 102/10/002 | Walczaka 38( garaż) | 10 090,08 zł | 24,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 92 | 108/2598 | Walczaka 6 | 11 085,19 zł | 45,12 | brak danych | odtworzeniowej |
| 93 | 108/2841 | Walczaka 6 | 13 042,74 zł | 55,65 | brak danych | odtworzeniowej |
| 94 | 108/2600 | Walczaka 6 | 4 237,71 zł | 17,52 | brak danych | odtworzeniowej |
| 95 | 102/99/153 | Walczaka 7/21 (garaze) | 9 523,65 zł | 54,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 96 | 108/2850/19 | Warszawska 247 | 1 901,17 zł | 12,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 97 | 108/2592 | Warszawska 55 | 10 247,94 zł | 73,02 | 1902 | odtworzeniowej |
| 98 | 102/99/159 | Warszawska 90 (garaze) | 5 536,30 zł | 15,68 | brak danych | odtworzeniowej |
| 99 | 102/99/160 | Warszawska 92 (garaze) | 3 126,55 zł | 16,80 | brak danych | odtworzeniowej |
| 100 | 102/09/009 | Teatralna - garaż | 9 370,84 zł | 20,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 101 | 102/16/001 | Teatralna - garaż | 9 300,00 zł | 18,26 | brak danych | odtworzeniowej |
| 102 | 102/16/006 | Drzymały - garaż | 10 777,00 zł | 19,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 103 | 102/16/007 | Teatralna - garaż | 13 430,87 zł | 17,22 | brak danych | odtworzeniowej |
| 104 | 102/17/001 | Teatralna - garaż | 13 233,59 zł | 18,66 | brak danych | odtworzeniowej |
| 105 | 102/17/002 | Teatralna - garaż | 9 895,00 zł | 20,46 | brak danych | odtworzeniowej |
| 106 | 102/17/003 | Teatralna - garaż | 14 792,00 zł | 17,13 | brak danych | odtworzeniowej |
| 107 | 102/18/001 | Teatralna - garaż | 4 462,04 zł | 18,66 | brak danych | odtworzeniowej |
| 108 | 102/18/002 | Walczaka - garaż | 13 230,50 zł | 16,20 | brak danych | odtworzeniowej |
| 109 | 102/18/004 | Teatralna - garaż | 1 500,00 zł | 16,16 | brak danych | odtworzeniowej |
| 110 | 102/19/001 | Teatralna - garaż | 10 460,00 zł | 21,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 111 | 102/18/005 | Teatralna - garaż | 10 699,85 zł | 21,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 112 | 103/685 | Widok 35 | 55 330,00 zł | 38,43 | brak danych | odtworzeniowej |
| 113 | 806/1 | Wełniany Rynek - wagon tramwajowy BIMBA | 33 000,00 zł | 18,56 | rekonstrukcja wozu tramwajowego w 2004 roku | zg z fakturą za odtworzenie |
| 114 | 107/1777 | Szkoła Muzyczna I i II stopnia | 2 180 000,00 zł | 1 093,30 | 1885 | odtworzeniowej |
| 115 | 107/1778 | Szkoła Muzyczna I i II stopnia | 1 464 000,00 zł | 732,06 | 1885 | odtworzeniowej |
| 116 | 102/85 | Teatralna - garaż | 14 269,00 zł | 18,26 | brak danych | odtworzeniowej |
| **Razem** | | | **30 567 316,68 zł** |  |  |  |

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **ADM-5 Budynki niemieszkalne gminne do ubezpieczenia na 2022 r.** | | | | | | |
| **L.p.** | **Nr inwentarzowy** | **Nazwa środka** | **Wartość do ubezpieczenia** | **Powierzchnia w m²** | **Rok budowy** | **w/g Wartości** |
| 1. | 106/10/2 | Baczynskiego 24 (Przychodnia +nawierzchnia+ogrodzenie+winda osobowa) | 1 186 585,80 zł | 974,64 | 1981 | odtworzeniowej |
| 2. | 102/99/161 | Bochaterów Warszawy 14 (garaz) | 7 140,00 zł | 17,85 | brak danych | odtworzeniowej |
| 3. | 102/99/169A | Chopina 2-4 (pom. gosp.) | 809,00 zł | 8,09 | brak danych | odtworzeniowej |
| 4. | 102/99/170 | Chopina 6 (garaze) | 8 188,00 zł | 20,47 | brak danych | odtworzeniowej |
| 5. | 102/99/164 | Estkowskiego 15-16 (garaze szt.3) | 19 460,00 zł | 48,65 | brak danych | odtworzeniowej |
| 6. | 102/99/175 | Grottgera 1 (garaze szt.1) | 7 470,00 zł | 17,10 | brak danych | odtworzeniowej |
| 7. | 106/10/1 | Gwiazdzista 16 (Przych.+ogrodz.nawierz.+winda osobowa) | 1 127 613,62 zł | 833,17 | 1972 | odtworzeniowej |
| 8. | 108/10/1 | Gwiazdzista 16 (bud.gosp.3 pom.) | 3 752,00 zł | 37,52 | brak danych | odtworzeniowej |
| 9. | 102/99/177 | Polarna (garaż) | 6 480,00 zł | 16,20 | brak danych | odtworzeniowej |
| 10. | 102/99/178 | Gwiazdzista 6-10 (garaze szt.2) | 13 164,00 zł | 32,91 | brak danych | odtworzeniowej |
| 11. | 107/10/6 | Gwiażdzista 4 | 898 100,00 zł | 898,10 | brak danych | odtworzeniowej |
| 12. | 108/2583 | Konstytucji 3-go Maja 10 (bud.gosp.) do rozbiórki | 1 614,00 zł | 16,14 | brak danych | odtworzeniowej |
| 13. | 108/2935 | Konstytucji 3-go Maja 103 (bud.gosp.5 pom.) | 2 244,00 zł | 22,44 | brak danych | odtworzeniowej |
| 14. | 102/99/173 | Konstytucji 3-go Maja 10a-10d (garaze) | 12 324,00 zł | 30,81 | brak danych | odtworzeniowej |
| 15. | 109/2937/24 | Małyszyńska 8-bud.byłego Domu Kultury | 967 450,00 zł | 967,45 | 1990 | odtworzeniowej |
| 16. | 108/2755 | Matejki 21/22-2 (bud.gosp.6 pom.) | 5 250,00 zł | 52,50 | brak danych | odtworzeniowej |
| 17. | 102/99/189 | Matejki 22 (garaz) | 5 756,00 zł | 14,39 | brak danych | odtworzeniowej |
| 18. | 108/2756 | Matejki 23/24-2 (bud.gosp.6 pom.) | 6 480,00 zł | 64,80 | brak danych | odtworzeniowej |
| 19. | 102/99/176 | Matejki 74 (garaz) | 6 324,00 zł | 15,81 | brak danych | odtworzeniowej |
| 20. | 102/99/186 | Mysliborska 13 (garaz)- pom. gosp. | 3 936,00 zł | 13,12 | brak danych | odtworzeniowej |
| 21. | 108/2582 | Norwida 9b-2 (bud.gosp.5 pom.) | 2 462,00 zł | 24,62 | brak danych | odtworzeniowej |
| 22. | 102/99/185 | Pl.Sloneczny 8-9 (garaz) | 6 496,00 zł | 16,24 | brak danych | odtworzeniowej |
| 23. | 108/2503 | Sikorskiego 54-2 (bud.gosp.) | 804,00 zł | 8,04 | brak danych | odtworzeniowej |
| 24. | 108/2512 | Sikorskiego 74-2 (garaż ) | 600,00 zł | 6,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 25. | 108/2513 | Sikorskiego 74-3 (bud.gosp.3 pom.) | 4 708,00 zł | 47,08 | brak danych | odtworzeniowej |
| 26. | 108/2515 | Sikorskiego 74-5 ( bud.gosp.) | 1 852,00 zł | 18,52 | brak danych | odtworzeniowej |
| 27. | 108/2516 | Sikorskiego 83-2 (bud.gosp.2 pom.) | 2 073,00 zł | 20,73 | brak danych | odtworzeniowej |
| 28. | 108/2517 | Sikorskiego 83-3 (bud.gosp.8 pom.) | 2 882,00 zł | 28,82 | brak danych | odtworzeniowej |
| 29. | 108/2519 | Sikorskiego 85-2 (bud.gosp.3 pom.) | 4 704,00 zł | 47,04 | brak danych | odtworzeniowej |
| 30. | 108/2520 | Sikorskiego 85-3 (bud.gosp.) | 1 055,00 zł | 10,55 | brak danych | odtworzeniowej |
| 31. | 108/2521 | Sikorskiego 85-4 (bud.gosp.2 pom.) | 2 794,00 zł | 27,94 | brak danych | odtworzeniowej |
| 32. | 108/2524 | Sikorskiego 87-2 (bud.gosp.6 pom.) | 3 864,00 zł | 38,64 | brak danych | odtworzeniowej |
| 33. | 108/2525 | Sikorskiego 87-4 (bud.gosp.) | 1 026,00 zł | 10,26 | brak danych | odtworzeniowej |
| 34. | 108/2526 | Sikorskiego 88-2 (bud.gosp.) do rozbiórki | 4 658,00 zł | 46,58 | brak danych | odtworzeniowej |
| 35. | 108/2528 | Sikorskiego 91-2 (bud.gosp.3 pom.) | 2 664,00 zł | 26,64 | brak danych | odtworzeniowej |
| 36. | 108/2933 | Sikorskiego 99-2 ( bud.użyt..) do rozbiórki | 51 870,00 zł | 51,87 | brak danych | odtworzeniowej |
| 37. | 108/2531 | Sloneczna 42-2 (bud.gosp.5 pom.) | 7 212,00 zł | 72,12 | brak danych | odtworzeniowej |
| 38. | 103/135/3 | Sloneczna 62a- Pawilon-24 | 1 112 690,00 zł | 1 112,69 | 1970 | odtworzeniowej |
| 39. | 102/99/188 | Sloneczna 68-75 (garaze szt.1) | 6 500,00 zł | 16,50 | brak danych | odtworzeniowej |
| 40. | 108/2943 | Rzeczna 2 bud.gospodarczy | 5 000,00 zł | 28,00 | brak danych | odtworzeniowej |
| 41. | 102/16/005 | Gwiaździsta ( garaż 1 szt. ) | 4 378,00 zł | 19,58 | brak danych | odtworzeniowej |
| **Razem:** | | | **5 520 432,42 zł** |  |  |  |

|  |  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **L.p.** | **Nr inwentarzowy** | **Nazwa środka** | **Wartość do ubezpieczenia** | **Powierzchnia w m²** | **Rok budowy** | **Wg wartości** |  |
| **ADM - 1 Budynki mieszkalne gminne** | | | | | | |  |
| 1 | 110/1718 | Borowskiego 32 | 246 906,00 zł | 224,46 | 1892 |  | przeznaczone do rozbiórki |
| 2 | 110/1719 | Borowskiego 32a | 102 762,00 zł | 93,42 | 1892 |  | przeznaczone do rozbiórki |
|  |  |  | **349 668,00 zł** |  |  |  |  |
| **ADM - 1 Budynki niemieszkalne gminne** | | | | | | |  |
| 1 | 108/2361 | Mieszka I 67 | 1 515,00 zł | 15,15 | brak danych | odtworzeniowej | zgoda na rozbiórkę z 25.02.2021 |
| 2 | 108/2362 | Mieszka I 68 | 1 410,00 zł | 14,10 | brak danych | odtworzeniowej | zgoda na rozbiórkę z 25.02.2021 |
| 3 | 108/10/017 | Slowackiego 3 ( bud.gosp.szt.1) | 1 664,00 zł | 16,64 | brak danych | odtworzeniowej | zgoda na rozbiórkę z 13.07.2021 |
| 4 | 108/2372 | Slowackiego 4 (garaże 4) | 5 170,00 zł | 21,70 | brak danych | odtworzeniowej | częściowa rozbiórka zgodnie z umową nr 102/ADM-1/2020 |
| 7 | 108/2940 | Chodkiewicza 27 pom. gosp. komórki 2 szt. do rozbiórki | 1 500,00 zł | 19,70 |  |  | zgoda na rozbiórkę z 08.02.2016 WGM.II.6741.2.2016.Asz |
|  |  |  | **11 259,00 zł** |  |  |  |  |
| **ADM - 3 Budynki niemieszkalne gminne** | | | | | | |  |
| 1 | 108/10/048 | 30-go Stycznia 22 ( bud.gosp.szt.1) | 992,00 zł | 9,92 | 1903 | odtworzeniowej | do rozbiórki / wolny |
| 2 | 108/2419 | 30-go Stycznia 23 (bud.gosp.5pom.) | 3 195,00 zł | 31,95 | 1903 | odtworzeniowej | do rozbiórki / ( użytkowane 1 pom.) |
| 3 | 108/2420 | 30-go Stycznia 24 (bud.gosp.9 pom.) | 6 393,00 zł | 63,93 | 1908 | odtworzeniowej | do rozbiórki / (użytkowane 6 szt.) |
| 4 | 102/99/65 | Armii Polskiej 14 (garaze szt.2, 1 pom) | 8 847,00 zł | 29,49 | 1972 | odtworzeniowej | do rozbiórki |
| 5 | 108/2712 | Armii Polskiej 39 (bud.gosp.5 pom.) | 3 449,00 zł | 34,49 | 1892 | odtworzeniowej | 1 pom.do rozbiórki- (11,40) / nieużytkowane |
| 6 | 102/99/93 | Kosyn.Gdynskich 16 (garaż) | 5 488,00 zł | 13,72 | 1968 | odtworzeniowej | do rozbiórki / wolne |
| 7 | 102/09/004 | Młyńska- garaż | 6 856,00 zł | 17,14 | 1970 | odtworzeniowej | do rozbiórki / wolny |
|  |  |  | **35 220,00 zł** |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |  |  |
|  |  | Razem: | **396 147,00 zł** |  |  |  |  |

**BUDOWLE**

**ALTANY ŚMIETNIKOWE**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **ALTANKI DO UBEZPIECZENIEA NA 2022r.-2023r.** | | | |
| **L.p.** | **ADM** | **Adres** | **Wartość** |
| 1. | ADM-1 | K.Wyszyńskiego 20-26A | 3 270,44 zł |
| 2. | ADM-1 | Mieszka I 1 | 8 645,47 zł |
| 3. | ADM-1 | Mieszka I 4 | 7 687,05 zł |
| 4. | ADM-1 | Mieszka I 50 | 5 548,29 zł |
| 5. | ADM-1 | Mickiewicza 22-23 | 16 203,65 zł |
| 6. | ADM-1 | Kos.Gdyńskich 65A-66A | 14 941,58 zł |
| 7. | ADM-1 | Miszka I 24 ( szt.2) | 16 203,65 zł |
| 8. | ADM-1 | Mickiewicza 14-15 | 9 760,00 zł |
| 9. | ADM-1 | Mieszka I 25-26 | 16 203,65 zł |
| 10. | ADM-1 | Borowskiego 21,Kos.Gdyńskich 80-81 | 14 906,06 zł |
| 11. | ADM-1 | Roosevelta 15-16 | 13 693,56 zł |
| 12. | ADM-1 | Borowskiego 24-26 | 10 000,23 zł |
| 13. | ADM-1 | Mickiewicza 31-32 | 7 500,00 zł |
| 14. | ADM-1 | Mickiewicza 26-27 | 8 500,00 zł |
| 15. | ADM-1 | Kos. Gdyńskich 68-73 | 5 000,00 zł |
| 16. | ADM-1 | Kos. Gdyńskich 30-35 | 4 918,17 zł |
| 17. | ADM-1 | Wyszyńskiego 23 | 3 000,00 zł |
| Ogółem ADM-1: | | | **165 981,80 zł** |
|  |  |  |  |
| 1. | ADM-2 | Kwiatowa 49 A,B.C | 9 647,47 zł |
| 2. | ADM-2 | Lipowa 20-27 | 18 494,78 zł |
| 3. | ADM-2 | Śląska 8A | 16 302,14 zł |
| 4. | ADM-2 | Kolejowa 5 | 22 033,71 zł |
| 5. | ADM-2 | Kolejowa 11 | 36 557,26 zł |
| 6. | ADM-2 | Towarowa 6a | 3 160,90 zł |
| 7. | ADM-2 | Spokojna 1,Ślaska 5,6,7 | 7 779,72 zł |
| Ogółem ADM-2: | | | **113 975,98 zł** |
|  |  |  |  |
| 1. | ADM-3 | Pocztowa 5-7 i Chrobrego 37-38 | 40 000,00 zł |
| 2. | ADM-3 | Sikorskiego 17-20 | 33 613,14 zł |
| Ogółem ADM-3: | | | **73 613,14 zł** |
|  |  |  |  |
| 1. | ADM-4 | Sikorskiego 143 | 15 330,82 zł |
| 2. | ADM-4 | Sikorskiego 135 | 20 933,58 zł |
| 3. | ADM-4 | Sikorskiego 138 | 19 648,44 zł |
| 4. | ADM-4 | Dz. Wrzesińskich 3 | 24 483,13 zł |
| 5. | ADM-4 | Dowgielewiczowej 15-29 | 41 070,25 zł |
| 6. | ADM-4 | Sikorskiego 132 | 12 000,00 zł |
| 7. | ADM-4 | Sikorskiego 142 | 12 000,00 zł |
| 8. | ADM-4 | Krzywoustego 2 | 15 000,00 zł |
| 9. | ADM-4 | Chrobrego 18 | 24 000,00 zł |
| 10. | ADM-4 | Dz. Wrzesińskich 8 | 12 000,00 zł |
| 11. | ADM-4 | Warszawska 1 | 15 000,00 zł |
| 12. | ADM-4 | Dz. Wrzesińskich 6 | 12 000,00 zł |
| 13. | ADM-4 | Szkolna 1 | 15 000,00 zł |
| 14. | ADM-4 | Herberta 1 | 8 000,00 zł |
| 15. | ADM-4 | Łokietka 18 | 8 000,00 zł |
| 16. | ADM-4 | Drzymały 17 | 8 000,00 zł |
| 17. | ADM-4 | Cichońskiego 1 | 8 000,00 zł |
| 18. | ADM-4 | Energetyków 1 | 8 000,00 zł |
| Ogółem ADM-4: | | | **278 466,22 zł** |
|  |  |  |  |
| 1. | ADM-5 | ul. Asnyka 3-7 | 24 052,65 zł |
| ul. Grottgera 1-5 |
| ul.Al. Konst. 3-go Maja 62-66 |
| 2. | ADM-5 | ul.Słoneczna 75-79 (13.040,75 zł.) | 13 040,75 zł |
| 3. | ADM-5 | ul.Al Konst.3-go Maja 23 | 22 217,32 zł |
| 4 | ADM-5 | Słoneczna 80-84 | 30 364,60 zł |
|  |  | Al. 11 Listopada 113 |  |
|  |  | ul.Moniuszki 44 | 7 610,00 zł |
|  |  | ul.Moniuszki 8 | 13 989,87 zł |
| Ogółem ADM-5: | | | **111 275,19** |
|  |  |  |  |
| **Razem Altanki:** | | | **743 312,33 zł** |

**PLACE ZABAW**

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **lp.** | **ADM** | **adres** | **nr inwentarzowy** | **opis przedmiotu ubezpieczenia** | **wartość przedmiotu** | **rok budowy** |
| 1 | ADM-1 | Wyszyńskiego 20-26 | 290/1379 | tablica informacyjna | 1 000,00 zł | 2018 |
|  |  |  |  | ławka z oparciem drewnianym 2 szt. | 2 000,00 zł |
|  |  |  |  | kosz na śmieci brtonowy ze stalowym wkładem szt.1 | 1 000,00 zł |
|  |  |  |  | piaskownica drewniana 6 m2 | 4 000,00 zł |
|  |  |  |  | zestaw zabawowy metalowy szt.1 | 2 900,00 zł |
|  |  |  |  | byjak w kształcie konia szt.1 | 1 600,00 zł |
|  |  |  |  | bujak w kształcie koguta szt.1 | 1 600,00 zł |
|  |  |  |  |  | **14 100,00 zł** |  |
| 2 | ADM-1 | Borowskiego 21 | 290/1383 | stół z dwoma ławkami drewnianymi 1kpl. | 3 500,00 zł | 2019 |
|  |  |  |  | 2 ławki z oparciem drewnianym | 2 000,00 zł |
|  |  |  |  | kosz na śmieci szt.1 | 1 000,00 zł |
|  |  |  |  |  | **6 500,00 zł** |  |
|  |  |  |  |  |  |  |
| 3 | ADM-2 | Zbąszyńska 1-3 | 220/1346 | oświetlenie | **30 907,39 zł** | 2011 |
|  |  |  |  |  |  |  |
| 4 | ADM-2 | Krótka-Kobylogórska-Zbąszyńska | 290/1376 | karuzela tarczowa z siedziskami | 1 800,00 zł | 2018 |
|  |  |  |  | bujak na sprężynie szt.1 | 1 200,00 zł |
|  |  |  |  | hyśtawka wahadłowa szt.1 | 5 000,00 zł |
|  |  |  |  | ogrodzenie systemowe panelowe 63 m | 25 200,00 zł |
|  |  |  |  | piaskownica | 2 000,00 zł |
|  |  |  |  | ławki ogrodowe szt.5 | 5 000,00 zł |
|  |  |  |  | kosz metalowy szt.6 | 6 000,00 zł |
|  |  |  |  | tablica regulaminowa szt.1 | 400,00 zł |
|  |  |  |  | zestaw ogrodowy(stół + 2 ławki) szt.2 | 4 000,00 zł |
|  |  |  |  | tabliczki informacyjne szt.4 | 800,00 zł |
|  |  |  |  | zestaw zabawowy szt.1 | 30 000,00 zł |
|  |  |  |  |  | **81 400,00 zł** |  |
|  |  |  |  |  |  |  |
| 5 | ADM-2 | Śląska 8-12, 8a-12a | 290/1375 | zestaw zabawowy | 38 520,00 zł | 2016 |
|  |  |  |  | ścianka boulderingowa | 6 420,00 zł |
|  |  |  |  | karuzela z trzema siedziskami | 4 066,00 zł |
|  |  |  |  | bujak koń szt.1 | 1 070,00 zł |
|  |  |  |  | bujak hipopotam szt.1 | 1 310,75 zł |
|  |  |  |  | bujak kaczor szt.1 | 1 310,75 zł |
|  |  |  |  | hyśtawka szt.1 | 3 103,00 zł |
|  |  |  |  | piaskownica drewniana 6 m2 | 5 350,00 zł |
|  |  |  |  | koło tai-chi szt.1 | 2 889,00 zł |
|  |  |  |  | orbiterek szt.1 | 2 621,50 zł |
|  |  |  |  | rowerek szt.1 | 2 033,00 zł |
|  |  |  |  | twister szt.2 | 5 574,70 zł |
|  |  |  |  | wioślarz szt.1 | 2 621,50 zł |
|  |  |  |  | ławki z oparciem szt.2 | 2 097,20 zł |
|  |  |  |  | kosz na śmieci szt.4 | 3 937,60 zł |
|  |  |  |  | tablica regulaminowa szt.1 | 385,20 zł |
|  |  |  |  | stołki piknikowe szt.3 | 6 420,00 zł |
|  |  |  |  | ogrodzenie + furtki 29m | 17 227,00 zł |
|  |  |  |  | ławki szt.8 | 3 103,00 zł |
|  |  |  |  | huśtawka szt.1 | 2 140,00 zł |
|  |  |  |  | steper szt.1 | 4 280,00 zł |
|  |  |  |  | zestaw drabinek | 9 055,41 zł |
|  |  |  |  |  | **125 535,61 zł** |  |
|  |  |  |  |  |  |  |
| 6 | ADM-3 | Sikorskiego 16-18 | 290/1369 | zestaw z wieżami, pomostem i zjeżdżalniami, sprężynowiec 3 szt. | **27 319,53 zł** | 2013 |
| 7 | ADM-3 | Krzywoustego-Chrobrego-Borowskiego-Armii Polskiej | 290/1374 | zestaw z wieżami, pomostem i zjeżdżalniami, sprężynowiec 3 szt., piaskownica | **49 454,61 zł** | 2014 |
| 8 | ADM-4 | Dzieci Wrzesińskich 1-4a | 290/1371 | domek ze ślizgawką, bujak, drabinki | **23 540,36 zł** | 2013 |
| 9 | ADM-5 | Gwiaździsta 18,21,22 | 290/1370 | ogrodzenie, tablica informacyjna, karuzela tarczowa z siedziskami, bujak-motor, kaczor, hipopotam | **55 325,40 zł** | 2013 |
| 10 | ADM-5 | Gwiaździsta 18,21,22 | 290/1378 | linarium piramida szt.1 | 8 118,00 zł | 2018 |
|  |  |  |  | siedzisko bocianie gniazdo szt.1 | 3 936,00 zł |
|  |  |  |  | urządzenia kołyszące szt.1 | 4 920,00 zł |
|  |  |  |  |  | **16 974,00 zł** |  |
|  |  |  |  |  |  |  |
| 11 | ADM-5 | Słoneczna 86-96 | 290/1377 | ogrodzenie systemowe panelowe z furtką 12 m | 2 400,00 zł | 2018 |
|  |  |  |  | zestaw zabawowy kpl.1 | 21 700,00 zł |
|  |  |  |  | piaskownica | 4 000,00 zł |
|  |  |  |  | sprężynowiec szt.1 | 1 500,00 zł |
|  |  |  |  | huśtawka podwójna szt.1 | 5 500,00 zł |
|  |  |  |  | bocianie gniazdo szt.1 | 8 000,00 zł |
|  |  |  |  | ławki z oparciem szt.3 | 3 000,00 zł |
|  |  |  |  | koszy na śmieci szt.1 | 500,00 zł |
|  |  |  |  | tablica informacyjna szt.1 | 1 000,00 zł |
|  |  |  |  |  | **47 600,00 zł** |  |
|  |  |  |  |  |  |  |
| 12 | ADM-5 | Al..Konst. 3 Maja 62-66, Asnyka 3-7, Grottgera 1-5 | 290/1387 | piaskownica szt.1 | 6 004,00 zł | 2020 |
|  |  |  |  | ślizg ze stali szt.1 | 9 089,00 zł |
|  |  |  |  | huśtawka ze stali malowanej 2 siedziska szt.1 | 4 747,00 zł |
|  |  |  |  | karuzela szt.1 | 5 294,00 zł |
|  |  |  |  | bujak sprężynowy szt.1 | 1 391,00 zł |
|  |  |  |  | ławka stalowa szt.2 | 1 100,00 zł |
|  |  |  |  | kosz metalowy szt.1 | 600,00 zł |
|  |  |  |  | tablica regulaminowa szt.1 | 1 000,00 zł |
|  |  |  |  |  | **29 225,00 zł** |  |
|  |  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  | Razem: | **507 881,90 zł** |  |

Załącznik nr 8 do SWZ

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Zestawienie sprzętu komputerowego powyżej 5 lat** | | | | | |
| **ubezpieczenie od ognia i innych zdarzeń losowych** | | | | | |
| **ADM 1** | |  |  |  |  |
| **L.p.** | **Rok zakupu** | **Numer inwent.** | **Miejsce użytk.** | **Nazwa środka trwałego** | **Wartość** |
| 1. | 1998 | 491/1036 | ADM-1 | Drukarka OKI 3321 | 1 634,65 zł |
| 2. | 1998 | 491/1037 | ADM-1 | Drukarka OKI 3321 | 1 634,65 zł |
| 3. | 2000 | 491/1079 | ADM-1 | Zestaw komp. "ADAX-ALFA" | 3 651,10 zł |
| 4. | 2004 | 491/1167 | ADM-1 | Zestaw komputerowy, Drukarka Nashuatec, Urządz.do druk.w sieci | 4 627,03 zł |
| 5. | 2006 | 491/1229 | ADM-1 | Zestaw komp."OPTI' | 3 153,17 zł |
| 6. | 2007 | 491/1266 | ADM-1 | Zestaw komputerowy | 3 206,24 zł |
| 7. | 2007 | 491/1267 | ADM-1 | Zestaw komputerowy | 3 206,24 zł |
| 8. | 2007 | 491/1268 | ADM-1 | Zestaw komputerowy | 3 206,24 zł |
| 9. | 2007 | 009-0137 | ADM-1 | Drukarka laser | 1 310,12 zł |
| 10. | 2007 | 009-0138 | ADM-1 | Drukarka | 2 802,70 zł |
| 11. | 2008 | 491/1308 | ADM-1 | Serwer z oprogr. | 18 012,60 zł |
| 12. | 2008 | 009-0152 | ADM-1 | Zestaw komputerowy | 3 077,20 zł |
| 13. | 2008 | 009-0153 | ADM-1 | Zestaw komputerowy | 3 077,20 zł |
| 14. | 2009 | 009-0179 | ADM-1 | Drukaraka OKI B430 | 1 364,19 zł |
| 15. | 2011 | 009-0219 | ADM-1 | Zestaw komputerowy | 3 452,31 zł |
| 16. | 2011 | 009-0220 | ADM-1 | Zestaw komputerowy | 3 452,31 zł |
| 17. | 2011 | 009-0221 | ADM-1 | Drukarka Brother | 912,28 zł |
| 18. | 2011 | 009-0222 | ADM-1 | Switch | 1 232,97 zł |
| 19. | 2012 | 491/1351 | ADM-1 | Zestaw komputerowy | 3 527,26 zł |
| 20. | 2012 | 009-0231 | ADM-1 | Drukarka Lexmark | 3 043,24 zł |
| 21. | 2012 | 009-0232 | ADM-1 | Zasilacz UPS | 433,95 zł |
| 22. | 2012 | 009-0233 | ADM-1 | Zasilacz UPS | 433,95 zł |
| 23. | 2012 | 803/1356 | ADM-1 | Kserokopiarka Ricoch MP 2510 | 4 339,53 zł |
| 24. | 2013 | 491/1364 | ADM-1 | Zestaw komp.Fujitsu | 3 568,00 zł |
| 25. | 2013 | 491/1365 | ADM-1 | Zestaw komp.Fujitsu | 3 568,00 zł |
| 26. | 2013 | 009-0250 | ADM-1 | Drukarka Lexmark | 3 010,50 zł |
| 27. | 2014 | 009-0271 | ADM-1 | Zest.komputerowy Fujitsu P420 | 3 430,11 zł |
| 28. | 2014 | 009-0272 | ADM-1 | Drukarka Brother | 1 173,17 zł |
| 29. | 2015 | 009-0310 | ADM-1 | Zestaw komp.Fujitsu P420 | 3 455,45 zł |
| 30. | 2015 | 009-0311 | ADM-1 | Drukarka Brother MFC-L8650CDW | 1 346,28 zł |
| 31. | 2015 | 009-0312 | ADM-1 | Drukarka Brother HL-6180DW | 1 200,43 zł |
| 32. | 2015 | 009-0313 | ADM-1 | Switch D-Link DGS-1210-28 | 583,39 zł |
| 33. | 2016 | 009-0319 | ADM-1 | Zest.komputerowy Fujitsu | 3 468,16 zł |
| 34. | 2016 | 009-0320 | ADM-1 | Drukarka Brother | 1 023,02 zł |
| **Ogółem ADM - 1 :** | | | | | **100 617,64 zł** |
| **ADM-2** | |  |  |  |  |
| **L.p.** | **Rok zakupu** | **Numer inwent.** | **Miejsce użytk.** | **Nazwa środka trwałego** | **Wartość** |
| 1. | 2000 | 491/987 | ADM-2 | Drukarka OKI 3321 | 1 745,10 zł |
| 2. | 2000 | 491/985 | ADM-2 | Zestaw komputerowy | 4 373,40 zł |
| 3. | 1998 | 491/1056 | ADM-2 | Drukarka OKI 3321 | 1 634,64 zł |
| 4. | 2006 | 491/1230 | ADM-2 | Zestaw komp."OPTI" | 3 153,17 zł |
| 5. | 2006 | 491/1243 | ADM-2 | Zestaw komp."OPTI" | 3 153,17 zł |
| 6. | 2007 | 491/1271 | ADM-2 | Zestaw komputerowy | 3 206,24 zł |
| 7. | 2007 | 491/1272 | ADM-2 | Zestaw komputerowy | 3 206,24 zł |
| 8. | 2007 | 491/1273 | ADM-2 | Zestaw komputerowy | 3 206,24 zł |
| 9. | 2007 | 009-0123 | ADM-2 | Drukarka | 1 310,12 zł |
| 10. | 2008 | 491/1301 | ADM-2 | Zestaw komputerowy | 4 011,35 zł |
| 11. | 2008 | 491/1307 | ADM-2 | Serwer z oprogr.+sieć komp. | 84 071,71 zł |
| 12. | 2008 | 009-0154 | ADM-2 | Zetaw komputerowy | 3 077,20 zł |
| 13. | 2008 | 009-0160 | ADM-2 | Zestaw komputerowy | 3 159,64 zł |
| 14. | 2009 | 009-0175 | ADM-2 | Zestaw komputerowy | 3 219,00 zł |
| 15. | 2009 | 009-0191 | ADM-2 | Drukarka OKI B430 | 1 364,19 zł |
| 16. | 2011 | 009-0211 | ADM-2 | Zestaw komputerowy | 3 452,31 zł |
| 17. | 2011 | 009-0212 | ADM-2 | Zestaw komputerowy | 3 452,31 zł |
| 18. | 2011 | 009-0213 | ADM-2 | Drukarka Brother | 912,29 zł |
| 19. | 2011 | 009-0214 | ADM-2 | Switch | 1 232,96 zł |
| 20. | 2012 | 491/1352 | ADM-2 | Zestaw komputerowy | 3 527,26 zł |
| 21. | 2012 | 009-0234 | ADM-2 | Drukarka Lexmark | 3 043,24 zł |
| 22. | 2012 | 009-0235 | ADM-2 | Zasilacz UPS | 433,95 zł |
| 23. | 2012 | 009-0236 | ADM-2 | Zasilacz UPS | 433,95 zł |
| 24. | 2013 | 491/1361 | ADM-2 | Zestaw komp.Fujitsu | 3 568,00 zł |
| 25. | 2013 | 009-0247 | ADM-2 | Drukarka Lexmark | 3 010,50 zł |
| 26. | 2014 | 009-0273 | ADM-2 | Zest.komputerowy Fujitsu P420 | 3 430,11 zł |
| 27. | 2014 | 009-0274 | ADM-2 | Drukarka Brother | 1 173,17 zł |
| 28. | 2015 | 009-0294 | ADM-2 | Zestaw komp.Fujitsu P420 | 3 455,45 zł |
| 29. | 2015 | 009-0295 | ADM-2 | Drukarka Brother MFC-L8650CDW | 1 346,28 zł |
| 30. | 2015 | 009-0296 | ADM-2 | Drukarka Brother HL-6180DW | 1 200,43 zł |
| 31. | 2015 | 009-0297 | ADM-2 | Switch D-Link DGS-1210-28 | 583,39 zł |
| 32. | 2016 | 803/1383 | ADM-2 | Kserokopiarka Ricoh | 4 271,96 zł |
| 33. | 2016 | 009-0321 | ADM-2 | Zest.Komputerowy Fujitsu | 3 468,16 zł |
| 34. | 2016 | 009-0322 | ADM-2 | Drukarka brother | 1 023,02 zł |
| **Ogółem ADM - 2 :** | | | | | **166 910,15 zł** |
|  |  |  |  |  |  |
| **ADM 3** |  |  |  |  |  |
| **L.p.** | **Rok zakupu** | **Numer inwent.** | **Miejsce użytk.** | **Nazwa środka trwałego** | **Wartość** |
| 1. | 1994 | 491/768 | ADM-3 | Drukarka | 1 387,02 zł |
| 2. | 1998 | 491/1030 | ADM-3 | Drukarka OKI 3321 | 1 634,65 zł |
| 3. | 2000 | 491/1031 | ADM-3 | Drukarka kol.HP DESK | 696,80 zł |
| 4. | 2000 | 491/1078 | ADM-3 | Zestaw "ADAX-ALFA" | 3 651,10 zł |
| 5. | 2006 | 491/1233 | ADM-3 | Zestaw komp."OPTI" + drukarka HPLJ | 3 813,21 zł |
| 6. | 2006 | 491/1235 | ADM-3 | Zestaw komp."OPTI" + drukarka HPLJ | 3 813,21 zł |
| 7. | 2007 | 491/1275 | ADM-3 | Zestaw komputerowy | 3 206,24 zł |
| 8. | 2007 | 491/1276 | ADM-3 | Zestaw komputerowy | 3 206,24 zł |
| 9. | 2007 | 491/1280 | ADM-3 | Zestaw komputerowy | 3 206,24 zł |
| 10. | 2007 | 009-0126 | ADM-3 | Drukarka | 1 310,12 zł |
| 11. | 2007 | 009-0127 | ADM-3 | Drukarka | 2 802,70 zł |
| 12. | 2008 | 491/1300 | ADM-3 | Drukarka HPLJ | 4 011,35 zł |
| 13. | 2008 | 009-0155 | ADM-3 | Zestaw komputerowy | 3 077,20 zł |
| 14. | 2008 | 009-0161 | ADM-3 | Zestaw komputerowy | 3 159,63 zł |
| 15. | 2009 | 491/1310 | ADM-3 | Serwer | 23 654,10 zł |
| 16. | 2009 | 009-0189 | ADM-3 | Drukarka OKI B430 | 1 364,19 zł |
| 17. | 2009 | 009-0190 | ADM-3 | Drukarka Brother/Skaner | 516,15 zł |
| 18. | 2011 | 009-0200 | ADM-3 | Zestaw komputerowy | 3 452,30 zł |
| 19. | 2011 | 009-0201 | ADM-3 | Zestaw komputerowy | 3 452,31 zł |
| 20. | 2011 | 009-0202 | ADM-3 | Drukarka Brother | 912,29 zł |
| 21. | 2012 | 491/1353 | ADM-3 | Zestaw komputerowy | 3 527,26 zł |
| 22. | 2012 | 009-0237 | ADM-3 | Drukarka Lexmark | 3 043,24 zł |
| 23. | 2012 | 009-0238 | ADM-3 | Zasilacz UPS | 433,95 zł |
| 24. | 2012 | 009-0239 | ADM-3 | Zasilacz UPS | 433,95 zł |
| 25. | 2013 | 491/1360 | ADM-3 | Zestaw komp.Fujitsu | 3 568,00 zł |
| 26. | 2013 | 009-0246 | ADM-3 | Drukarka Lexmark | 3 010,50 zł |
| 27. | 2013 | 803/1358 | ADM-3 | Kserokopiarka Ricoch 3025 | 4 348,50 zł |
| 28. | 2014 | 009-0275 | ADM-3 | Zest.komputerowy Fujitsu P420 | 3 430,11 zł |
| 29. | 2014 | 009-0276 | ADM-3 | Drukarka Brother | 1 173,17 zł |
| 30. | 2015 | 009-0306 | ADM-3 | Zestaw komp.Fujitsu P420 | 3 455,45 zł |
| 31. | 2015 | 009-0307 | ADM-3 | Drukarka Brother MFC-L8650CDW | 1 346,28 zł |
| 32. | 2015 | 009-0309 | ADM-3 | Switch D-LINK DGS-1210-52 | 1 234,10 zł |
| 33. | 2016 | 009-0324 | ADM-3 | Drukarka Brother | 1 023,02 zł |
| 34. | 2016 | 009-0331 | ZGM | Zest.komp. Fujitsu P556 | 3 468,16 zł |
|  |  |  |  |  |  |
| **Ogółem ADM - 3 :** | | | | | **105 822,74 zł** |
|  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |
| **ADM 4** | |  |  |  |  |
| **L.p.** | **Rok zakupu** | **Numer inwent.** | **Miejsce użytk.** | **Nazwa środka trwałego** | **Wartość** |
| 1. | 1998 | 491/1019 | ADM-4 | Drukarka OKI 3321 | 1 634,61 zł |
| 2. | 2000 | 491/1074 | ADM-4 | Zestaw "ADAX-ALFA" 466CL | 3 373,74 zł |
| 3. | 1994 | 491/1181 | ADM-4 | Drukarka OKI 3321 | 1 762,53 zł |
| 4. | 2007 | 009-0129 | ADM-4 | Drukarka | 1 310,12 zł |
| 5. | 2007 | 009-0130 | ADM-4 | Drukarka | 2 802,70 zł |
| 6. | 2008 | 491/1304 | ADM-4 | Serwer FSTx200 | 21 045,85 zł |
| 7. | 2008 | 491/1305 | ADM-4 | Drukarka HPLJ | 4 011,35 zł |
| 8. | 2008 | 009-0158 | ADM-4 | Zestaw komputerowy | 3 077,20 zł |
| 9. | 2008 | 009-0162 | ADM-4 | Zestaw komputerowy | 3 159,63 zł |
| 10. | 2008 | 009-0163 | ADM-4 | Zestaw komputerowy | 3 159,63 zł |
| 11. | 2008 | 009-0164 | ADM-4 | Switch | 1 071,52 zł |
| 12. | 2009 | 009-0183 | ADM-4 | Drukarka OKI B430 | 1 364,19 zł |
| 13. | 2011 | 009-0197/A | ADM-4 | Zestaw komputerowy | 3 452,30 zł |
| 14. | 2011 | 009-0198 | ADM-4 | Drukarka Brother | 912,29 zł |
| 15. | 2011 | 009-0199 | ADM-4 | Drukarka Brother | 912,29 zł |
| 16. | 2012 | 491/1354 | ADM-4 | Zestaw komputerowy | 3 527,26 zł |
| 17. | 2012 | 009-0240 | ADM-4 | Drukarka Lexmark | 3 043,24 zł |
| 18. | 2012 | 009-0241 | ADM-4 | Zasilacz UPS | 433,95 zł |
| 19. | 2012 | 009-0242 | ADM-4 | Zasilacz UPS | 433,95 zł |
| 20. | 2013 | 491/1362 | ADM-4 | Zestaw komp.Fujitsu | 3 568,00 zł |
| 21. | 2013 | 009-0248 | ADM-4 | Drukarka Lexmark | 3 010,50 zł |
| 22. | 2014 | 009-0280 | ADM-4 | Zest.komputerowy Fujitsu P420 | 3 430,11 zł |
| 23. | 2014 | 009-0281 | ADM-4 | Drukarka Brother | 1 173,17 zł |
| 24. | 2014 | 803/1380 | ADM-4 | Kserokopiarka Ricoch Aficio | 4 178,51 zł |
| 25. | 2014 | 013-0002 | ADM-4 | Monitoring ul.Piłsudskiego 1a | 3 419,68 zł |
| 26. | 2014 | 624/1379 | ADM-4 | Monitoring ul.Jagiełły 7 | 4 750,00 zł |
| 27. | 2015 | 009-0302 | ADM-4 | Zestaw komp.Fujitsu P420 | 3 455,45 zł |
| 28. | 2015 | 009-0303 | ADM-4 | Drukarka Brother MFC-L8650CDW | 1 346,28 zł |
| 29. | 2015 | 009-0304 | ADM-4 | Drukarka Brother HL-6180DW | 1 200,43 zł |
| 30. | 2015 | 009-0305 | ADM-4 | Switch D-LINK DGS-1210-52 | 1 234,10 zł |
| 31. | 2016 | 009-0325 | ADM-4 | Zest.komputerowy Fujitsu P420 | 3 468,16 zł |
| 32. | 2016 | 009-0326 | ADM-4 | Drukarka Brother | 1 023,02 zł |
| 33. | 2016 | 009-0327 | ADM-4 | Dysk sieciowy | 2 012,32 zł |
| **Ogółem ADM - 4:** | | | | | **97 758,08 zł** |
|  |  |  |  |  |  |
| **ADM 5** | |  |  |  |  |
| **L.p.** | **Rok zakupu** | **Numer inwent.** | **Miejsce użytk.** | **Nazwa środka trwałego** | **Wartość** |
| 1. | 1994 | 491/750 | ADM-5 | Zestaw 486 SLC | 1 800,74 zł |
| 2. | 1998 | 491/1041 | ADM-5 | Drukarka OKI 3321 | 1 634,65 zł |
| 3. | 2000 | 491/1174 | ADM-5 | Drukarka OKI 3319 | 1 565,13 zł |
| 4. | 2006 | 491/1241 | ADM-5 | Zestaw "OPTI" | 3 153,17 zł |
| 5. | 2006 | 491/1242 | ADM-5 | Zestaw "OPTI" | 3 153,17 zł |
| 6. | 2006 | 491/1248 | ADM-5 | Zestaw komputerowy | 3 162,02 zł |
| 7. | 2007 | 491/1288 | ADM-5 | Zestaw komputerowy | 3 206,24 zł |
| 8. | 2007 | 491/1289 | ADM-5 | Zestaw komputerowy | 3 206,24 zł |
| 9. | 2007 | 009-0136/A | ADM-5 | Zasilacz UPS | 270,88 zł |
| 10. | 2007 | 009-0133 | ADM-5 | Drukarka | 2 802,70 zł |
| 11. | 2008 | 491/1303 | ADM-5 | Drukarka | 4 011,35 zł |
| 12. | 2008 | 491/1309 | ADM-5 | Serwer z oprogr. | 18 012,60 zł |
| 13. | 2008 | 009-0156 | ADM-5 | Zestaw komputerowy | 3 077,20 zł |
| 14. | 2008 | 009-0157 | ADM-5 | Zestaw komputerowy | 3 077,20 zł |
| 15. | 2008 | 009-0166 | ADM-5 | Switch | 1 071,53 zł |
| 16. | 2011 | 009-0215 | ADM-5 | Zestaw komputerowy | 3 452,31 zł |
| 17. | 2011 | 009-0216 | ADM-5 | Zestaw komputerowy | 3 452,31 zł |
| 18. | 2011 | 009-0217 | ADM-5 | Zestaw komputerowy | 3 452,31 zł |
| 19. | 2011 | 009-0218 | ADM-5 | Drukarka Brother | 912,28 zł |
| 20. | 2012 | 491/1355 | ADM-5 | Zestaw komputerowy | 3 527,26 zł |
| 21. | 2012 | 009-0243 | ADM-5 | Drukarka Lexmark | 3 043,24 zł |
| 22. | 2012 | 009-0244 | ADM-5 | Zasilacz UPS | 433,95 zł |
| 23. | 2012 | 009-0245 | ADM-5 | Zasilacz UPS | 433,95 zł |
| 24. | 2013 | 491/1363 | ADM-5 | Zestaw komp.Fujitsu | 3 568,00 zł |
| 25. | 2013 | 009-0249 | ADM-5 | Drukarka Lexmark | 3 010,50 zł |
| 26. | 2014 | 009-0277 | ADM-5 | Zest.komputerowy Fujitsu P420 | 3 430,11 zł |
| 27. | 2014 | 009-0278 | ADM-5 | Drukarka Brother | 1 173,17 zł |
| 28. | 2015 | 009-0298 | ADM-5 | Zestaw komp.Fujitsu P420 | 3 455,45 zł |
| 29. | 2015 | 009-0299 | ADM-5 | Drukarka Brother MFC-L8650CDW | 1 346,28 zł |
| 30. | 2015 | 009-0300 | ADM-5 | Drukarka Brother HL-6180DW | 1 200,43 zł |
| 31. | 2015 | 009-0301 | ADM-5 | Switch D-Link DGS-1210-28 | 583,39 zł |
| 32. | 2016 | 009-0328 | ADM-5 | Zest,komputerowy | 3 468,16 zł |
| 33. | 2016 | 009-0329 | ADM-5 | drukarka Brother | 1 023,02 zł |
| **Ogółem ADM - 5:** | | | | | **94 170,94 zł** |
|  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |
| **ZGM** | |  |  |  |  |
| **L.p.** | **Rok zakupu** | **Numer inwent.** | **Miejsce użytk.** | **Nazwa środka trwałego** | **Wartość** |
| 1. | 1998 | 491/1049 | ZGM | Drukarka OKI 3321 | 1 634,65 zł |
| 2. | 1998 | 491/1052 | ZGM | Drukarka OKI 3321 | 1 634,68 zł |
| 3. | 2003 | 491/1139 | ZGM | Drukarka HPLJ | 681,64 zł |
| 4. | 2004 | 491/1173 | ZGM | Zestaw komputerowy | 3 940,77 zł |
| 5. | 2004 | 491/1156 | ZGM | Zestaw komp.IBM+ Serwer | 29 458,76 zł |
| 6. | 2004 | 491/1160 | ZGM | Drukarka HPLJ 132 | 2 189,99 zł |
| 7. | 2005 | 491/1210 | ZGM | Zestaw "OPTIMUS" | 3 675,85 zł |
| 8. | 2006 | 491/1226 | ZGM | Zestaw "OPTI" | 3 153,17 zł |
| 9. | 2006 | 491/1252 | ZGM | Zestaw komputerowy | 3 162,02 zł |
| 10. | 2007 | 491/1261 | ZGM | Zestaw komputerowy | 3 206,24 zł |
| 11. | 2007 | 491/1263 | ZGM | Zestaw komputerowy | 3 206,24 zł |
| 12. | 2007 | 491/1264 | ZGM | Zestaw komputerowy | 3 206,24 zł |
| 13. | 2007 | 009-0148 | ZGM | Zestaw komputerowy | 3 149,15 zł |
| 14. | 2004 | 808/1172 | ZGM | Projektor multimedialny | 7 981,30 zł |
| 15. | 2000 | 808/1070 | ZGM | Zestaw TV( telewizor+ magnmetowid) | 1 996,04 zł |
| 16. | 2009 | 009-0172 | ZGM | Drukaraka HPLJP2055 | 1 703,85 zł |
| 17. | 2009 | 009-0177 | ZGM | Drukarka OKI C595 | 1 914,75 zł |
| 18. | 2011 | 009-0203 | ZGM | Zestaw komputerowy | 3 452,31 zł |
| 19. | 2011 | 009-0204 | ZGM | Zestaw komputerowy | 3 452,31 zł |
| 20. | 2011 | 009-0205 | ZGM | Zestaw komputerowy | 3 452,31 zł |
| 21. | 2011 | 009-0206 | ZGM | Drukarka Brother | 912,29 zł |
| 22. | 2011 | 009-0207 | ZGM | Drukarka Brother | 912,29 zł |
| 23. | 2011 | 009-0208 | ZGM | Drukarka Brother | 912,29 zł |
| 24. | 2011 | 009-0209 | ZGM | Drukarka OKI | 1 890,90 zł |
| 25. | 2011 | 009-0210 | ZGM | Switch D-link | 1 232,96 zł |
| 26. | 2011 | 009-0223 | ZGM | Kserokopiarka Nashuatec | 2 211,60 zł |
| 27. | 2011 | 803/1340 | ZGM | Kserokopiarka Nashuatec | 4 312,62 zł |
| 28. | 2012 | 491/1349 | ZGM | Zestaw komputerowy | 3 527,26 zł |
| 29. | 2012 | 491/1350 | ZGM | Zestaw komputerowy | 3 527,26 zł |
| 30. | 2012 | 009-0226 | ZGM | Zasilacz UPS | 433,95 zł |
| 31. | 2012 | 009-0227 | ZGM | Zasilacz UPS | 433,95 zł |
| 32. | 2012 | 009-0228 | ZGM | Zasilacz UPS | 433,95 zł |
| 33. | 2012 | 009-0229 | ZGM | Zasilacz UPS | 433,95 zł |
| 34. | 2012 | 009-0230 | ZGM | Zasilacz UPS | 433,95 zł |
| 35. | 2013 | 491/1366 | ZGM | Zestaw komp.Fujitsu | 3 568,00 zł |
| 36. | 2013 | 491/1367 | ZGM | Zestaw komp.Fujitsu | 3 568,00 zł |
| 37. | 2013 | 491/1368 | ZGM | Zestaw komp.Fujitsu | 3 568,00 zł |
| 38. | 2013 | 009-0251 | ZGM | Drukarka Brother HL-545 DN | 1 115,00 zł |
| 39. | 2013 | 009-0252 | ZGM | Drukarka Brother HL-545 DN | 1 115,00 zł |
| 40. | 2013 | 009-0253 | ZGM | Skaner EpsonV370 | 446,00 zł |
| 41. | 2013 | 009-0254 | ZGM | Drukarka Brother MFC-J590 | 624,36 zł |
| 42. | 2014 | 491/1377 | ZGM | Serwer Fujitsu Primergy TX 2540 | 33 295,54 zł |
| 43. | 2014 | 009-0264 | ZGM | Zestaw komputerowy Fujitsu P420 | 3 430,11 zł |
| 44. | 2014 | 009-0265 | ZGM | Zestaw komputerowy Fujitsu P420 | 3 430,11 zł |
| 45. | 2014 | 009-0266 | ZGM | Zestaw komputerowy Fujitsu P420 | 3 430,11 zł |
| 46. | 2014 | 009-0267 | ZGM | Zestaw komputerowy Fujitsu P420 | 3 430,11 zł |
| 47. | 2014 | 009-0268 | ZGM | Zestaw komputerowy Fujitsu P420 | 3 430,11 zł |
| 48. | 2014 | 009-0269 | ZGM | Zestaw komputerowy Fujitsu P420 | 3 430,11 zł |
| 49. | 2014 | 009-0270 | ZGM | Zestaw komputerowy Fujitsu P420 | 3 430,11 zł |
| 50. | 2015 | 009-0282 | ZGM | Zestaw komp.Fujitsu P420 | 3 455,45 zł |
| 51. | 2015 | 009-0283 | ZGM | Zestaw komp.Fujitsu P420 | 3 455,45 zł |
| 52. | 2015 | 009-0284 | ZGM | Zestaw komp.Fujitsu P420 | 3 455,45 zł |
| 53. | 2015 | 009-0285 | ZGM | Zestaw komp.Fujitsu P420 | 3 455,45 zł |
| 54. | 2015 | 009-0286 | ZGM | Zestaw komp.Fujitsu P420 | 3 455,45 zł |
| 55. | 2015 | 009-0287 | ZGM | Zestaw komp.Fujitsu P420 | 3 455,45 zł |
| 56. | 2015 | 009-0289 | ZGM | Drukarka Brother MFC-L8650CDW | 1 346,28 zł |
| 57. | 2015 | 009-0290 | ZGM | Drukarka Brother MFC-L8650CDW | 1 346,28 zł |
| 58. | 2015 | 009-0291 | ZGM | Drukarka Brother HL-6180DW | 1 200,43 zł |
| 59. | 2015 | 009-0292 | ZGM | Drukarka Brother HL-6180DW | 1 200,43 zł |
| 60. | 2015 | 009-0293 | ZGM | Switch D-LINK DGS-1210-52 | 1 234,10 zł |
| 61. | 2016 | 803/1384 | ZGM | Kserokopiarka Ricoh | 4 271,96 zł |
| 62. | 2016 | 803/1385 | ZGM/BZM | Kserokopiarka Ricoh MP 2851 | 4 271,96 zł |
| 63. | 2016 | 009-0330 | ZGM | Zest.komp. Fujitsu P556 | 3 468,16 zł |
| 64. | 2016 | 009-0332 | ZGM | Zest.komp. Fujitsu P556 | 3 468,16 zł |
| 65. | 2016 | 009-0333 | ZGM | Zest.komp. Fujitsu P556 | 3 468,16 zł |
| 66. | 2016 | 009-0334 | ZGM | Zest.komp. Fujitsu P556 | 3 468,16 zł |
| 67. | 2016 | 009-0335 | ZGM | Zest.komp. Fujitsu P556 | 3 468,16 zł |
| 68. | 2016 | 009-0336 | ZGM | Zest.komp. Fujitsu P556 | 3 468,16 zł |
| 69. | 2016 | 009-0337 | ZGM | Drukarka Brother HL-L51000DN | 1 023,02 zł |
| 70. | 2016 | 009-0338 | ZGM | Drukarka Brother HL-L51000DN | 1 023,02 zł |
| 71. | 2016 | 009-0339 | ZGM | Drukarka Brother HL-L51000DN | 1 023,02 zł |
| **Ogółem ZGM:** | | | | | **238 654,32 zł** |
|  |  |  |  |  |  |
| **BIURO ZAMIANY MIESZKAŃ** | | | | | |
| 1 | 2008 | 009-0168 | BZM | Drukarka HPLJ | 1 142,96 zł |
| 2 | 2009 | 009-0181 | BZM | Drukarka BROTHER/SKANE | 516,15 zł |
|  | | | | | **1 659,11 zł** |
| **Sprzęt elektroniczny stacjonarny razem:** | | | | | **805 592,98 zł** |
|  |  |  |  |  |  |
| **Sprzęt przenośny** | | | | | |
| **L.p.** | **Rok zakupu** | **Numer inwent.** | **Miejsce użytk.** | **Nazwa środka trwałego** | **Wartość** |
| 1. | 2007 | 009-0149 | ZGM | Notebook ASUS | 3 158,21 zł |
| 2. | 2008 | 009-0150 | ADM-2 | Notebook ASUS | 3 022,25 zł |
| 3. | 2008 | 009-0151 | ADM-4 | Notebook ASUS | 3 022,25 zł |
| 4. | 2009 | 009-0173 | ADM-3 | Notebook ASUS | 3 169,05 zł |
| 5. | 2009 | 009-0169 | ZGM | Notebook ASUS | 3 169,05 zł |
| 6. | 2009 | 009-0170 | ZGM | Notebook ASUS | 3 169,05 zł |
| 7. | 2009 | 009-0171 | BZM | Notebook ASUS | 3 169,05 zł |
| 8. | 2012 | 009-0225 | ZGM | Laptop FUJITSU | 3 310,30 zł |
| 9. | 2013 | 491/1373 | ZGM | Notebook Toshiba Satellite | 3 532,64 zł |
| 10. | 2015 | 009-0288 | ZGM | Laptop Lenovo B50-70/Win8 | 3 461,07 zł |
| **RAZEM:** | | | | | **32 182,92 zł** |
|  |  |  |  |  |  |
| **Sprzęt elektroniczny ogółem:** | | | | | **837 775,90 zł** |

Załącznik nr 9 do SWZ

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Zestawienie sprzętu elektronicznego do 5 lat na rok 2022-2023** | | | | | |
| **ubezpieczenie od wszelkich ryzyk** | | | | | |
| **ADM 1 -ul. K.S.Wyszyńskiego 38** | | | | | |
| **L.p.** | **Rok zakupu** | **Numer inwent.** | **Miejsce użytkowania** | **Nazwa środka trwałego** | **Wartość** |
| 1. | 2017 | 009-0343 | ADM-1 | Serwer plików | 1 705,29 zł |
| 2. | 2018 | 009-0355 | ADM-1 | Zestaw komputerowy OPTIMUS | 3 603,54 zł |
| 3. | 2018 | 009-0356 | ADM-1 | Zestaw komputerowy OPTIMUS | 3 603,54 zł |
| 4. | 2019 | 009-0363 | ADM-1 | Kserokopiarka MP 2553 | 5 160,74 zł |
| 5. | 2020 | 009-0378 | ADM-1 | Kserokopiarka MP 2553 | 5 171,32 zł |
| 6. | 2020 | 009-0367 | ADM-1 | Zestaw komputerowy szt.1 | 3 614,30 zł |
| 7. | 2020 | 009-0368 | ADM-1. | Drukarka Brother HL-L51000DN | 1 028,64 zł |
| 8. | 2021 | 009-0388 | ADM-1. | Zestaw komputerowy | 3 613,86 zł |
| 9. | 2021 | 009-0389 | ADM-1. | Zestaw komputerowy | 3 613,86 zł |
| 10. | 2021 | 009-0390 | ADM-1. | Zestaw komputerowy | 3 613,86 zł |
| 11. | 2021 | 009-0391 | ADM-1. | Zestaw komputerowy | 3 613,86 zł |
| 12. | 2021 | 009-0392 | ADM-1. | Zestaw komputerowy | 3 613,86 zł |
| 13. | 2021 | 009-0393 | ADM-1. | Zestaw komputerowy | 3 613,86 zł |
| 14. | 2021 | 009-0394 | ADM-1. | Zestaw komputerowy | 3 613,86 zł |
| 15. | 2021 | 009-0395 | ADM-1. | drukarka | 2 149,09 zł |
| 16. | 2021 | 009-0396 | ADM-1. | drukarka | 1 413,88 zł |
| **Razem ADM-1:** | | | | | **52 747,36 zł** |
|  | | | | | |
| **ADM 2 - ul. Towarowa 6a** | | | | | |
| **L.p.** | **Rok zakupu** | **Numer inwent.** | **Miejsce użytkowania** | **Nazwa środka trwałego** | **Wartość** |
| 1. | 2017 | 009-0344 | ADM-2 | Serwer Plików | 1 705,29 zł |
| 2. | 2018 | 009-0353 | ADM-2 | Zestaw komputerowy OPTIMUS | 3 603,54 zł |
| 3. | 2018 | 009-0354 | ADM-2 | Zestaw komputerowy OPTIMUS | 3 603,55 zł |
| 4. | 2019 | 009-0364 | ADM-2 | Kserokopiarka MP 2553 | 5 160,74 zł |
| 5. | 2020 | 009-0369 | ADM-2 | Zestaw komputerowy szt.1 | 3 614,30 zł |
| 6. | 2020 | 009-0370 | ADM-2 | Drukarka Brother HL-L51000DN | 1 028,64 zł |
| 7. | 2021 | 010-0422 | ADM-2. | Lodówka | 1 148,57 zł |
| 8. | 2021 | 009-0397 | ADM-2. | zestaw kpmputerowy | 3 613,86 zł |
| 9. | 2021 | 009-0398 | ADM-2. | zestaw kpmputerowy | 3 613,86 zł |
| 10. | 2021 | 009-0399 | ADM-2. | zestaw kpmputerowy | 3 613,86 zł |
| 11. | 2021 | 009-0400 | ADM-2. | zestaw kpmputerowy | 3 613,86 zł |
| 12. | 2021 | 009-0401 | ADM-2. | zestaw kpmputerowy | 3 613,86 zł |
| 13. | 2021 | 009-0402 | ADM-2. | zestaw kpmputerowy | 3 613,86 zł |
| 14. | 2021 | 009-0403 | ADM-2. | Drukarka | 2 149,09 zł |
| 15. | 2021 | 009-0404 | ADM-2. | Drukarka | 1 413,88 zł |
| 16. | 2021 | 009-0385 | ADM-2. | zestaw komputerowy | 3 614,31 zł |
| 17. | 2021 | 009-0386 | ADM-2. | zestaw komputerowy | 3 614,31 zł |
| 18. | 2021 | 008-0070 | ADM-2. | kalkulator CX123N drukujący | 264,82 zł |
| **Razem ADM-2:** | | | | | **52 604,20 zł** |
|  | | | | | |
| **ADM 3 - ul. Armii Polskiej 29** | | | | | |
| **L.p.** | **Rok zakupu** | **Numer inwent.** | **Miejsce użytkowania** | **Nazwa środka trwałego** | **Wartość** |
| 1. | 2017 | 009-0345 | ADM-3 | Serwer Plików | 1 705,29 zł |
| 2. | 2018 | 009-0351 | ADM-3 | Zestaw komputerowy OPTIMUS | 3 603,54 zł |
| 3. | 2018 | 009-0352 | ADM-3 | Zestaw komputerowy OPTIMUS | 3 603,55 zł |
| 4. | 2018 | 009-0359 | ADM-3 | Kserokopiarka RICOH MP | 4 711,98 zł |
| 5. | 2019 | 009-0361 | ADM-3 | Kserokopiarka MP 2553 | 5 160,74 zł |
| 6. | 2020 | 009-0371 | ADM-3 | Zestaw komputerowy szt.2 | 7 228,61 zł |
| 7. | 2020 | 009-0372 | ADM-3, | Drukarka Brother HL-L51000DN | 1 028,64 zł |
| 8. | 2021 | 009-0405 | ADM-3, | zestaw komputerowy | 3 613,86 zł |
| 9. | 2021 | 009-0406 | ADM-3, | zestaw komputerowy | 3 613,86 zł |
| 10. | 2021 | 009-0407 | ADM-3, | zestaw komputerowy | 3 613,86 zł |
| 11. | 2021 | 009-0408 | ADM-3, | zestaw komputerowy | 3 613,86 zł |
| 12. | 2021 | 009-0409 | ADM-3, | zestaw komputerowy | 3 613,86 zł |
| 13. | 2021 | 009-0410 | ADM-3, | zestaw komputerowy | 3 613,86 zł |
| 14. | 2021 | 009-0411 | ADM-3, | Drukarka | 2 149,09 zł |
| 15. | 2021 | 009-0412 | ADM-3, | Drukarka | 1 413,88 zł |
| 16. | 2021 | 009-0413 | ADM-3, | Drukarka | 1 413,88 zł |
| 17. | 2021 | 009-0387 | ADM-3, | zestaw komputerowy | 3 614,31 zł |
| 18. | 2021 | 009-0382 | ADM-3, | niszczarka szt.2 | 735,21 zł |
| **Razem ADM-3:** | | | | | **58 051,88 zł** |
|  | | | | | |
| **ADM 4 - ul. Drzymały 10** | | | | | |
| **L.p.** | **Rok zakupu** | **Numer inwent.** | **Miejsce użytkowania** | **Nazwa środka trwałego** | **Wartość** |
| 1. | 2018 | 009-0348 | ADM-4 | Kserokopiarka RICOH MP 2352 | 4 263,22 zł |
| 2. | 2018 | 009-0357 | ADM-4 | Zestaw komputerowy OPTIMUS | 3 603,54 zł |
| 3. | 2018 | 009-0358 | ADM-4 | Zestaw komputerowy OPTIMUS | 3 603,55 zł |
| 4. | 2020 | 009-0373 | ADM-4 | Zestaw komputerowy szt.6 | 21 685,82 zł |
| 5. | 2020 | 009-0374 | ADM-4 | Drukarka Brother HL-L51000DN | 1 028,64 zł |
| 6. | 2020 | 491/1378 | ADM-4. | Serwer | 20 179,39 zł |
| 7. | 2021 | 009-0414 | ADM-4. | zestaw komputerowy | 3 613,86 zł |
| 8. | 2021 | 009-0415 | ADM-4. | zestaw komputerowy | 3 613,86 zł |
| 9. | 2021 | 009-0416 | ADM-4. | drukarka | 2 149,09 zł |
| 10. | 2021 | 009-0417 | ADM-4. | drukarka | 1 413,88 zł |
| **Razem ADM-4:** | | | | | **65 154,85 zł** |
|  |  |  |  |  |  |
| **ADM 5 - ul. Gwiaździsta 4** | | | | | |
| **L.p.** | **Rok zakupu** | **Numer inwent.** | **Miejsce użytkowania** | **Nazwa środka trwałego** | **Wartość** |
| 1. | 2017 | 009-0346 | ADM-5 | Serwer Plików | 1 705,29 zł |
| 2. | 2018 | 009-0349 | ADM-5 | Zestaw komputerowy OPTIMUS | 3 603,54 zł |
| 3. | 2018 | 009-0350 | ADM-5 | Zestaw komputerowy OPTIMUS | 3 603,55 zł |
| 4. | 2019 | 624/1380 | ADM-5 | Monitoring ul.Złotego Smoka 6 | 266 119,38 zł |
| 5. | 2020 | 009-0380 | ADM-5 | Drukarka Ricoh | 5 171,32 zł |
| 6. | 2020 | 009-0375 | ADM-5 | Zestaw komputerowy szt.1 | 3 614,30 zł |
| 7. | 2020 | 009-0376 | ADM-5 | Drukarka Brother HL-L51000DN | 1 028,64 zł |
| 8. | 2020 | 009-0365 | ADM-5. | Drukarka Ricoh MPC 2553 | 5 171,32 zł |
| 9. | 2021 | 009-0418 | ADM-5. | zestaw komputerowy | 3 613,86 zł |
| 10. | 2021 | 009-0419 | ADM-5. | zestaw komputerowy | 3 613,86 zł |
| 11. | 2021 | 009-0420 | ADM-5. | zestaw komputerowy | 3 613,86 zł |
| 12. | 2021 | 009-0421 | ADM-5. | zestaw komputerowy | 3 613,86 zł |
| 13. | 2021 | 009-0422 | ADM-5. | zestaw komputerowy | 3 613,86 zł |
| 14. | 2021 | 009-0423 | ADM-5. | zestaw komputerowy | 3 613,86 zł |
| 15. | 2021 | 009-0424 | ADM-5. | zestaw komputerowy | 3 613,86 zł |
| 16. | 2021 | 009-0425 | ADM-5. | drukarka | 2 149,09 zł |
| 17. | 2021 | 009-0426 | ADM-5. | drukarka | 1 413,88 zł |
|  | | | | | **318 877,33 zł** |
|  |  |  |  |  |  |
| **Zakład Gospodarki Mieszkaniowej - ul. Wełniany Rynek 3** | | | | | |
| **L.p.** | **Rok zakupu** | **Numer inwent.** | **Miejsce użytkowania** | **Nazwa środka trwałego** | **Wartość** |
| 1. | 2017 | 803/1386 | ZGM | Kserokopiarka Ricoch MP 2852 | 4 711,98 zł |
| 2. | 2017 | 009-0342 | ZGM | Serwer Plików | 1 705,29 zł |
| 3. | 2020 | 009-0366 | ZGM | Zestaw komputer. szt.10 | 36 143,03 zł |
| 4. | 2020 | 009-0377 | ZGM/BZM | Zestaw komputer. szt.1 | 3 614,30 zł |
| 5. | 2021 | 009-0431 | ZGM | Zasilacz UPS | 1 696,65 zł |
| 6. | 2021 | 009-0427 | ZGM | zestaw komputerowy | 3 613,92 zł |
| 7. | 2021 | 009-0428 | ZGM | zestaw komputerowy | 3 613,93 zł |
| 8. | 2021 | 009-0429 | ZGM | drukarka | 1 413,86 zł |
| 9. | 2021 | 009-0430 | ZGM | drukarka | 1 413,86 zł |
| 10. | 2021 | 009-0384 | ZGM | projektor Epson | 2 551,87 zł |
| 11. | 2021 | 009-0383 | ZGM | niszczarka | 395,88 zł |
| **Razem ZGM:** | | | | | **60 874,57 zł** |
|  | | | | | |
|  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |
| **Zestawienie sprzętu elektronicznego przenośnego (ubezpieczenie od wszystkich ryzyk) na 2022-2023r.** | | | | | |
|  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |
| **L.p.** | **Rok zakupu** | **Numer inwent.** | **Miejsce użytkowania** | **Nazwa środka trwałego** | **Wartość** |
| 1 | 2020 | 009-0379 | ZGM | Laptop HP ProBook 455R G6+ | 4 167,77 zł |
| **Razem:** | | | | | **4 167,77 zł** |
|  | | | | |  |
|  |  |  |  |  |  |
| **Sprzęt elektroniczny stacjonarny** | | | | | **608 310,19 zł** |
|  |  |  |  |  |  |
| **Sprzęt elektroniczny przenośny:** | | | | | **4 167,77 zł** |
|  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  | **ogółem:** | **612 477,96 zł** |

1. t.j. wyrażonego przy użyciu wyrazów, cyfr lub innych znaków pisarskich, które można odczytać i powielić [↑](#footnote-ref-1)
2. Rozporządzenie Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 20161679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95146/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych) (Dz. Urz. UE L 119 z 04.05.2016, str. 1). [↑](#footnote-ref-2)
3. Por. zalecenie Komisji z dnia 6 maja 2003 r. dotyczące definicji mikroprzedsiębiorstw oraz małych i średnich przedsiębiorstw (Dz.U. L 124 z 20.5.2003, s. 36). Te informacje są wymagane wyłącznie do celów statystycznych.

   Mikroprzedsiębiorstwo: przedsiębiorstwo, które zatrudnia mniej niż 10 osób i którego roczny obrót lub roczna suma bilansowa nie przekracza 2 milionów EUR.

   Małe przedsiębiorstwo: przedsiębiorstwo, które zatrudnia mniej niż 50 osób i którego roczny obrót lub roczna suma bilansowa nie przekracza 10 milionów EUR.

   Średnie przedsiębiorstwa: przedsiębiorstwa, które nie są mikroprzedsiębiorstwami ani małymi przedsiębiorstwami i które zatrudniają mniej niż 250 osób i których roczny obrót nie przekracza 50 milionów EUR lub roczna suma bilansowa nie przekracza 43 milionów EUR [↑](#footnote-ref-3)
4. Wyliczenie ma charakter przykładowy. Umowa o pracę może zawierać również inne dane, które podlegają anonimizacji. Każda umowa powinna zostać przeanalizowana przez składającego pod kątem przepisów ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r*. o ochronie danych osobowych*; zakres anonimizacji umowy musi być zgodny z przepisami ww. ustawy. [↑](#footnote-ref-4)
5. Proponuje się, aby złożenie przez Wykonawcę pisemnych zestawień wynagrodzeń Pracowników świadczących Usługi, wraz z określeniem zakresu (części etatu), w jakim wykonują oni prace bezpośrednio związane z realizacją przedmiotu Umowy oraz części wynagrodzenia odpowiadającej temu zakresowi było wymagane przez Zamawiającego w chwili zawarcia umowy (art. 36 ust. 1 pkt 14 ustawy Prawo zamówień publicznych). [↑](#footnote-ref-5)